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Fot. Bartek Nawrocki

W  d n iu  29 s ie rpn ia  2014 ro ku  w  tyg o d n iku  „G aze ta  

Ja roc ińska ”  o p u b liko w a n y  zos ta ł a rtyku ł p t. „Pożyczysz 

tysiąc, oddasz pięć tysięcy”  do tyczący f irm  pożyczkowych 

d z ia ła ją cych  na te ren ie  m ias ta  Ja ro c in . P rz e d m io to w y  

a rtyku ł zos ta ł o p a trzo n y  fo to g ra fią  zaw iera jącą  znak to 

w arow y oraz inne dane identyfiku jące  markę Pośrednictwa 

F inansowego „K R E D Y T Y -C h w iló w k i”  Sp. z o.o. z siedzibą 

w  Tychach.

In fo rm u je m y , iż  zestaw ien ie  treści ww. a rty k u łu  z tą  

fo to g ra fią  jes t ca łkow ic ie  p rzypadkow e i n iezam ierzone, 

gdyż om aw iane w  artyku le  p rzyk łady  dz ia ła lnośc i poszcze

gó lnych  firm  pożyczkowych nie m a ją  zw iązku z d z ia ła ln o 

ścią Pośrednictwa F inansowego „K R E D Y T Y - C h w iló w k i”  

Sp. z o .o. i n ie należy iden ty fikow ać  tej spó łk i z p rzedsta 

w io n y m i w  a rtyku le  negatyw nym i z jaw iskam i w  zakresie 

św iadczenia  us ług  kredytow ych.

W ydaw ca  tygodn ika  „G aze ta  Ja roc ińska ”  w  zw iązku  

z pow yższym  w yraża głębokie ubo lew anie  za to  zdarzenie, 

k tó re  w  odb io rze  czy te ln ików  m o g ło  narazić dobre  im ię  

spó łk i P ośredn ictw o F inansow e „K R E D Y T Y -C h w iló w k i” 

Sp. z o .o . z s iedzibą  w  Tychach.

JAROCIN

Burmistrz: Ludzie 
mówią, że mam jaja

Sąd domaga się wyższej 
kary dla strażników, 
którzy przebierali się za 
policjantów

d o S F A ► s. l O m - l l m

NOWE MIASTO, ŻERKÓW

Gminy naciągnięte, 
w ójt na policji

POWIAT

Pielęgniarkom 
i ratuwnikum ndebrali 
podwyżki

►

KOTLIN

Sołtys chce zmienić 
dyrektorkę szkoły
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INTERNAUCI KOMENTUJĄ

► Ukr: Podwyższyć PIELĘGNIAR
KOM i RATOW NIKOM MEDYCZ
NYM  w yn a g ro d z e n ia  o 1 0 0 % , 
a leka rzom  o b n iżyć  uposażen ia  
o 5 0 % !! !  te g o  co  te ra z  b io rą . 
R ozw iązać n ikom u n iepo trzebną  
Radę Nadzorczą szp ita la , a ś rod 
ki z n ie j przeznaczyć na leczenie 
cho rych  w  szp ita lu , i doposażać 
go. NIE DLA FUZJI SZPITALA PO
W IATOW EGO W  JARO CIN IE  ZE 
SZPITALEM W  ŚRODZIE W LK R !!! 

P rzyw rócić BEZPŁATNĄ dla CU- 
K R Z Y K Ó W -w re s z c ie !!!-  PR ZY

C H O D N IĘ  D IAB ETO LO G IC ZN Ą, 
z leka rze m  p ro w a d zą cym  ta m : 
D okto r Barbarą  Ś liw ińską -K nast. 

N a jw ięce j je s t zgonów  w śród cho 
rych na CUKRZYCĘ, Z POW ODU 
W IE LU  P O W IK Ł A Ń -W IE L O N A - 

RZĄDOW YCH. ( . . . )
► ferdek: Jan tas n iech  odda  ze 
sw e j pensji po 3 0 0 0 , lekarze po 
1 5 0 0  i przekazać p ie lęgn iarkom .
► iwona: ten szpita l pow ienien byc 
ju z  daw no  za m kn ię ty  to  oddz ia ł 
„ s p y c h o lo g ii ’ rzadko  pom aga ja  
pac jen t za jm u je  lozko na 2 -3  dn i 
i do dom u bez rządnych e fek tów  
szkoda kasy na ten ob iek t
► m aryn ia : Ty ch yb a  n ie  w iesz  
o czym  p isze sz . Zam knąć szp ita l, 
i co będziem y jeździć do Pleszewa

Protest pielęgniarek: Lekarze 
się czuja bogami, żyją jak...
. Tam nie je s t też ta k  w span ia le  
, by łam  w id z ia ła m  i w ie m  . te 
raz w  styczn iu  by łam  w  naszym 
szp ita lu , p ie lęgn iark i super, ty lko  
c iąg le  w  biegu za m a ło  personelu 
średniego zależy też od oddzia łu  . 
► A rtu r: Jestem  za W am i ! K il
ka razy byłem  w  szp ita lu  i w iem  
jaka  to  ciężka praca. W iększość 
pań je s t spoko jna , uśm iechn ię ta  
i n iesie pom oc innym  (w iem  że 
pojedyncze przypadki inne też się

zdarza ją , ale to  w  każdej g rup ie  
zaw odow e j) . Jedno je s t pew ne 
łączen ie , p ryw atyzac ja , oddan ie  
w  ręce jeszcze n igdy nie sku tko 
w a ły  n iczym  dobrym , a na pewno 
nie polepszeniem w arunków  pracy 
( . . . )  i św iadczeń !
► tom : Każdy k ie row n ik  oddzia łu  
oprócz pens ji b ierze o k .1 0 -  12 
ty s  za fu n k c je  a w ię kszość  lub  
ca łość robo ty  o d w a la ją  za n ich  
oddz ia łow e. I ja k  ma być dobrze

NASZA SONDA

Czy pielęgr 
powinni zai

86,3%
TAK

M i  i ratom 
rabiać więci

I 12% i
NIE

znicy medyczni 
!j?

1,7%
NIE M AM  ZDANIA

Oddano 2 3 4  głosy

w  szpita lu? N ie m ożna pow ierzyć 
tą  fu n kc je  p ie lęgn iarkom  z w yż 
szym  w ykszta łcen iem  w te d y  bę
dzie  znaczn ie  ta n ie j i w ysta rczy 
p ien iędzy dla innych g rup  p racu
jących  w  szp ita lu .
► leka rz , napraw dę : Z gadzam  
się z uzasadn ionym i p re tensjam i 
i żądan iam i co do w ysokości w y 
nagrodzenia p ie lęgn iarek, po łoż
nych i ra tow n ików . Z arów no ja , 
ja k  i w ie lu  m oich  kolegów, ubo
lew am y nad sy tuac ją  finansow ą  
szp ita la  i po tw ie rdzam ,że  w yna 
grodzen ia  w  te j p lacó w ce  (p ra 
cu ję  rów nież w  k ilku  innych ), są 
najniższe w  W ielkopolsce. Trudno 
się p racu ję  z ta ką  św iadom ośc ią . 
Proszę je d n a k  o nie podżeganie 
i nie prowokowanie do konfliktu na 
lin ii p ie lęgn iarki/ położne- lekarze, 
bo są to  różne g rupy zaw odow e, 
jednakże  w za je m n ie  za leżne od 
s ieb ie  i dobro  pacjen ta  w  dużej 
m ierze zależy od w za jem nego,do
brego porozum ien ia  m iędzy n im i. 
Każdy pow in ien  być zadow o lony 
z w ynagrodzen ia  za sw o ją  c iężką 
p ra cę , o d p o w ie d z ia ln o ś ć , ja k ą  
ponosi z ty tu łu  je j w ykonyw an ia  
i czas, ja k i je j pośw ięca.

Zachowano oryginalną p isownię, skróty pochodzą 
od redakcji

S
 czyli najczęściej 

czytane artyku ły  

na porta lu  

jarocinska.pl 

w  ostatn im  

tygodn iu

1. Ostra k łó tn ia  

o przedszkola, krzyki 
i p rzekleństw a

2. Spotkanie w  spraw ie  

likw id o w an ych  przedszkoli. 
„N ie  dam y się!"

NASZA SONDA

3. „Jeśli nie będzie  zm ian, 
p odejm ę ryzyko likw id ac ji"

Jak obchodzisz walentynki?
W  ciągu p ięc iu  d n i uzyska

liśm y  105 odpow iedz i. W yn ika  
z n ich , że n iem a l 10% osób k u 
p u je  u ko c h a n e j/u k o c h a n e m u  
kw ia ty  lu b  u lub ione  słodkości. 
Prawie 6% oddających swój glos 
za b ie ra  u ko ch a n ą /u ko ch a n e - 
go do  restauracji, a niecałe 4% 

. spędza ten dz ień  na k in o w ym  
seansie. 1/5 oddanych  g łosów  
w ska zu je , że n a s i c z y te ln ic y  
obchodzą  św ięto zakochanych 
w  in n y  sposób. P onad po ło w a  
osób biorących udzia ł w  sondzie 
(60% ) n ie  św iętuje w alentynek 
wcale.

kupuję

ukochanej/ukochanem u 

kw ia ty  lub u lub ione  s łodkości

idę z ukochaną/ukochanym  

do k ina

nie obchodzę 

w alen tynek

w ysyłam /w ręczam  kartkę

1%

zabieram  ukochaną 

/ukochanego 

do res ta u ra c ji

obchodzę 

w a len tynki 

w inny sposób

4 . „Bardzo proszę nie  

zam ykać nam  publicznej 
szkoły" [AKTUALIZACJE]

5. Pożar dom u. 6 zastęp ó w  

w alczyło  z ogn iem  [W IDEO]

Z P R Z Y M R U Ż E N IE M  OKA...

N IK T  N IE  Z G Ł O S IŁ  R A D N E G O  D O  R A D Y  
SO ŁECKIEJ

Żerkow ski radny Andrze j S tachow iak p row adz ił zebranie so łeckie w  Ko- 

m orzu Przybysławskim . Starał się, aby w ybory przebiegały sprawnie i zgodnie 
z p roceduram i. P otra fił w ypa trzeć z tłu m u  osobę, która nie podpisa ła  się 
na liśc ie , a le i pozw a la ł sobie na roz luźn ien ie  atm osfery. Przed zgłasza
niem  kandyda tów  zapadła  jednak cisza. - N ie  m a kandyda tów  na sołtysa?
- zapyta ł z n iedow ierzaniem . - Za m a ło  p łacą  - padło z sali. S tachow iak zaraz 
p odchw yc ił ża rt. - P anie  b u rm is trzu , n a jp ie rw  u s ta lm y  staw kę - pow iedzia ł 
w  stronę Jacka Jędraszczyka. Poczucie hum oru  nie opuszczało radnego.
- Tak ch c ia łe m  być w  radz ie  so łeck ie j, a le  n ik t  m n ie  n ie  p o d a ł - s tw ie rdz ił 
Andrzej S tachow iak, kiedy już  zam kn ię to  listę kandydatów  do rady sołeckiej.

W Ó JT Z D E G R A D O W A Ł  SO ŁTYSA

- P an ie  so łtys ie  - p ow iedz ia ł w ó jt K o tlina , na os ta tn ie j sesji 
zw racając się do Zbign iew a Orpla, sołtysa M agnuszew ie i radnego 
w  jedne j osobie. - O j p rzep raszam  - p a n ie  radny Zbyszku - popra
w ił s ię szybko M iro s ła w  Paterczyk. - Zaraz u ró s ł - skom en tow a ł 
M ieczys ław  S te fan iak, so łtys W yszek.

PARAPET DLA GOŚCI

Na sa li sesyjnej w  N ow ym  M ieście  w ie le  się zm ien iło . Na po
szczególnych s to likach  poustaw iane  zosta ły  ka rtk i z nap isam i, 
k to  gdzie ma usiąść. Kartka „G ośc ie " zna laz ła  się na parapecie.

P O C ZĘ S TU N E K  
W A Ż N IE J S Z Y  
N IŻ  SESJA

O statn ia  sesja ko tliń sk ie j rady 
trochę  się przeciąga ła . Nagle o głos 
popros ił so łtys W ilczy. - A p e lu ję  za 
kończyć tę dyskusję, bo zapraszam y  
na m a ły  p o czę s tu n e k  do s a li w ie j
s k ie j w W ilczy  - pow iedz ia ł Ireneusz 
P rzew łocki. Sala zareagowała śm ie
chem . Przewodniczący rady Tomasz 
Kosiński podziękow ał za zaproszenie 
i przeszedł do prow adzen ia  obrad. 
Radny Tomasz Graczyk nie w z ią ł so
bie do serca prośby sołtysa i zadaw ał 
szczegółowe pytania  w ó jto w i, k iedy 
ten odpow iada ł na interpelacje. Tym
czasem  szef rady m ając w  pam ięci 
apel so łtysa zasugerow ał, aby o ta 
k ich drobiazgach już  nie rozm aw iać. 
P odpow iedź  K os ińsk iego  s p ry tn ie  
w yko rzys ta ł w ó jt.

- W iem , że je s te śc ie  ju ż  n ie c ie r
p liw i - stw ie rdz ił M irosław  Paterczyk.

S a la  p o n o w n ie  z a re a g o w a ła  
śm iechem , ale dyskusja  pow o li d o 
b iegła końca.

http://www.jarocinska.pl
jarocinska.pl
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POWIAT ► PROTEST PRZECIWKO SKANDALICZNIE NISKIM WYNAGRODZENIOM

K ilk u d z ie s ię c io o s o b o w a  g ru p a  
p ie lęgn iarek, p o łożnych  o raz ra to w 
n ikó w  m edycznych z fla g a m i i pe ty
c ją  p rzysz ła  p o d  b u d yne k  za rządu  
s p ó łk i S z p ita l P o w ia to w y  w  J a ro 
c in ie . W  ten sposób  p ro te s to w a li 
p rzeciw ko skandaliczn ie  n isk im  - ich 
zdan iem  - w ynagrodzen iom . - Czy to 

je s t przyzwoite, że stawka za godzinę  
lekarza wynosi ponad  100 zł, a  perso
nelu średniego 12 zł? Jak m y m am y się 
czuć? Czy nie pracujem y na wizerunek 
tego szpitala, nie wyrabiam y tych kon
trak tów ?  L w ia  część p racy  spoczywa 
na naszych barkach. A  lekarze czują 
się bogam i i  n ik t  im  niczego nie może 
zarzucić - m ó w iła  je d n a  z p ie lęgn ia 
rek. - O d la t nam  się tłumaczy, że nie 
dostajem y podwyżek, bo je s t trudna  
sytuacja. A  z tego, co widzimy to dla je d 
nych są pieniądze, a d la  innych nie ma
- a rgum entow a ła .

D o  ze b ra n ych  w ysze d ł prezes 
M a rc in  Jantas. P ro testu jący w ręczy li 
m u  petycję, a prezes za p ro s ił ich  na 
dalsze rozm o w y do  sali kon ferencyj
nej. - Gdyby były w  szpitalu pieniądze na 
podwyżki, to by nie było tego spotkania. 
Jeśli ich na chwilę obecną nie ma, to 
niestety, spotykamy się. Ja powiem  tyle: 
żeby rozm aw iać o podwyżkach m usi- 
my te pieniądze wygospodarować. To 
może się stać albo poprzez zwiększenie 
przychodów albo zmniejszenie kosztów
- t łu m a czy ł Jantas. - Wprowadziłem  
program  obniżenia pensji lekarzy. Je-

Pielęgniarkom i ratownikom 
odebrali podwyżki

Jeśli rozmowy z prezesem szpitala nie przyniosą rezultatów, pracownicy zapowiadają ogłoszenie pogotowia 
strajkowego. Na zdjęciu Sławomir Zieliński, przewodniczący jednego ze związków zawodowych, odczytuje treść 
petycji skierowanej do prezesa szpitala

ś li on da oczekiwane efekty, wówczas 
będziemy m og li myśleć o podwyżkach 
d la  innych grup  p racow ników  - zapo
w ie d z ia ł szef szp ita la .

P ro tes tu jący  m ie li pretensje do  
prezesa o  to , że w  styczn iu  o trzym a li

niższe w ynagrodzen ia . - We wrześniu 
ubiegłego roku  w wyniku długotrwałych 
negocjacji prezes dołożył nam  do pen
s ji 100 z ł b ru tto  (n ieco ponad  60 z ł 
„na  rękę”  - przyp. red.). Ale ju ż  w  stycz
n iu  się wycofał z tej podwyżki - p o in 

m orządow e - przyp. red.). - Użebrali- 
śmy troszeczkę tych pieniędzy, które nam  
i  ta k  zabra li. M ało, że to  je s t przykre, 
to uwłacza to naszej godności. Tu n ik t 
nie je s t smarkaczem, żeby go ta k  trak 
tować - doda ła  rozża lona  pracow nica 
szp ita la . W iększość osób  ucze s tn i
czących w  proteście z obaw y przed 
konsekw encjam i n ie  c h c ia ło  podać 
sw oich nazwisk.

Jedna  z p ie lę g n ia re k  z w ró c iła  
uwagę na to , że p ra cow n icy  szp ita la  
rozum ie jąc  tru d n ą  sytuację p la có w 
k i z g o d z ili się, aby ic h  pensje b y ły  
podw yższane o  n iew ie lk ie  kw oty, ale 
system atyczn ie . - Teraz się cofamy. 
Z osta ło  nam  odebrane nawet to, co 
ju ż  dostaliśm y - s tw ie rdz iła .

P racow n icy  za rz u c ili prezesow i 
n ieudo lność  w  za rządzan iu  spółką.
- Szp ita l by ł przekształcony od  2010  
roku. Zosta ło to  zrobione, żeby m ógł

„  za rab iać i  przynosić zyski. Tymczasem 
.1 ciągle słyszymy, że możemy liczyć tylko  

*  na kon tra k t z Narodowego Funduszu 
I  Zdrow ia. Coś tu je s t nie tak. K toś je s t 
S za te sprawy odpowiedzialny i  bierze za 

to niemałe pieniądze, a  efektów nie ma. 
A  m y m am y dosyć ciągłych wyrzeczeń
- a rg u m en tow a li p rotestu jący.

Z w ią z k i za w o d o w e  p ra c o w n i
kó w  szp ita la  są w  sporze zb io row ym  
z pracodaw cą. Prezes M a rc in  Jantas 
zap ros ił zw iązkow ców  na dalsze roz 
m ow y w  środę - 11 lu tego.

A N N A  K O N IE C Z N A

fo rm o w a ł S ła w o m ir Z ie liń sk i, p rze
w odn iczący  Z w ią zku  Zaw odow ego  
P ie lęgn iarek i P o łożnych . Z da n ie m  
zw iązkowca decyzja o  podwyżce by ła  
pod ję ta  na czas ka m p a n ii wyborczej 
(w  lis topadz ie  o d b y ły  się w yb o ry  sa

► PRZEKSZTAŁCENIA NIE TYLKO W  PRZEDSZKOLACH

W i lk o w y ja  ta k ż e  n a  „ n i e ” , 

w ię c  b u r m is t r z  z a r y z y k u je

D o  rodziców  z ja rocińskich przedszkoli 
pub licznych , k tp jz y  p ro tes tu ją  przeciw ko 
p rze ksz ta łce n io m  w  g m in n e j o św iac ie , 
do łączy li m ieszkańcy W ilkow yi. N ie  chcą, 
b y  tam tejszy Zespó ł Szkół zosta ł z likw id o 
wany. - Jeżeli ze strony rodziców, dyrekcji,

ZOBACZ FILM  NA /o ro d n s fc o ^

nauczycieli n ie  będzie p ropozycji żadnych 
zm ian, to  j a  pode jm u ję  ryzyko likw id a c ji 
te j szkoły ja k o  pub liczne j - zap o w ie d z ia ł 
b u rm is trz  A d a m  P aw licki.

Źród ło : w w w .ja ro c in s k a .p l

---------------------------------------  O G Ł O S Z E N I A  -----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Salon
optyczny

J A R O C IN  

u l .  W r o c ł a w s k a  22 
t e l .  6 2  5 0 5  2 0  4 6

p n .  -  p t .  1 0 . 0 0 - 1 8 .0 0  

s o b o t a  9 .0 0 - 1 3 .0 0

TWÓJ WIEK =TUt
* do w yb ra nych  ko lekc ji

K a s y  f i s k a l n e  I ~

'A

A u t o r y z o w a n y  p r z e d s t a w i c i e l  N o v i t u s

COMTEX»
SPRZEDAŻ RATALNA

BEZPŁATNE 
B AD A NIE  W ZRO KU  

przy  z a k u p ie  o k u la ró w

u l.  P o z n a ń s k a  3 a ,  
6 3 - 2 0 0  J a r o c i n  

t e l .  6 2  7 4 7  4 6  3 0  
c o m t e x @ k l . o n e t . p l

http://www.jarocinska.pl
http://www.jarocinska.pl
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Spłonął dom 
schorowanej 80-latki
2 8 0 - le tn ia  s c h o ro w a n a  m ie s z k a n k a  C e re k w ic y  N o w e j (g m . J a ra c z e w o )  s tr a c i ła  d a c h  n a d  g ło w ą . W  p ią te k  n a d  r a n e m  s p ło n ą ł  je j d o m . 
K ie d y  s ą s ie d z i  z a u w a ż y li  o g ie ń , p ło m ie n ie  z a ję ły  ju ż  d a c h  b u d y n k u .

- Jechałem do pracy, to  była 5.35, 
ja k  byłem w  Cerekwicy, to ognia nie było 
widać. Potem, ja k  wjechałem do Jara
czewa, zauważyłem wyprowadzony wóz 
strażacki, p o  chw ili usłyszałem syreny, 
zadzwoniłem do komendanta i  okazało 
się, że je s t p o ża r dom u  w  Cerekwicy
- opow iada  S tan is ław  Andrze jczak, 
w icew ójt Jaraczewa.

Straż pożarną  zaa la rm ow a li są
siedzi, k tó rzy  zadzw on ili rów nież do 
w łaścicie li dom u mieszkających w  R u
sku. - Jak przyjechaliśmy, to ju ż  góra  
p a liła  się - m ów i m ieszkanka Ruska. 
K iedy przybyli strażacy, ogień szala! na 
poddaszu budynku. R atow n icy gasili 
p łom ien ie  z podnośn ika oraz drab in . 
Wodę podaw ali przez okna na podda
sze dom u i d rzw i do  pomieszczenia, 
gdzie zna jdow a ła  się b u tla  z gazem 
propan-bu tan  oraz niezainstalowany 
piec c.o.

Spaleniu uległo poddasze budyn
ku, strop i wyposażenie. Po ugaszeniu 
pożaru rozebrano konstrukcję dachu, 
zabezpieczono ob iekt przed opadam i 
atm osferycznym i.

80-le tn ie j lo ka to rk i budynku  nie 
by ło  w  tym  czasie w  dom u. Kob ie ta  
przebywa od dwóch tygodni w  szpitalu.
- Ja tu ta j przyjeżdżałem codziennie lub  
co drug i dzień zobaczyć Teraz chcieli- 
śmy zm ienićpiec i nie zdążyliśmy. Stary 
wyrzuciliśmy, ale akura t nie p a liło  się, 
bo nowego nie zdążyliśmy podłączyć -

opow iada właściciel budynku, krewny 
zamieszkującej dom . - Oprócz lodówki 
nie było n ic włączone. Może gdzieś coś 
iskrzyło, ja k  to w  starym  budownictwie 
- dodaje towarzysząca m u kobieta.

1 . 1
K. 1 ."..♦-YisRn

.‘W mnf,.'*SM

j t  1 .. .—!) -

P o licy jne  dochodzen ie  m a  u s ta lić  
przyczynę pożaru.

Najprawdopodobniej budynek nie 
nadąje się do zamieszkania. Gdzie tra fi 
kobieta, gdy opuści szpital? - 80-lat-

ka  je s t emerytowanym pracow nikiem  
Młodzieżowego Ośrodka Wychowaw- 
czego w  Cerekwicy. Krewny zasugero
wał, aby tam  ją  ulokować, bo zm iana  
miejsca zam ieszkania n ie  byłaby dla

n ie j dobra - w yjaśn ia  S tan is ław  A n 
drzejczak, zastępca w ó jta  Jaraczewa. 
W  poniedziałek w icewójtow i nie udało 
się skontaktować z dyrektorem  M O W  
w  Cerekwicy. (era)

► WRACAMY DO TEMATU

S ą d  chce w y ż s z e j  k a r y  dla s t r a ż n ik ó w , 
k t ó r z y  p rz e b ie ra li sią z a  p o lic ja n tó w WIEŚCI

KRYMINALNE
K arę  1 ro k u  i 10 m iesięcy p o 

zbaw ien ia  w o ln o śc i w  zaw ieszeniu 
z a p ro p o n o w a ła  p ro k u ra tu ra  d la  
s trażn ika  m ie jsk iego  D a riu sza  Z . 
z g m in y  N ow e M ia s to , k tó ry  p rze 
b ie ra ł się za p o lic ja n ta  i w y łu d za ł 
p ieniądze od  kierowców. Jego kom 
pan - P io tr  K . m ia ł dostać w yrok  
o  cz te ry  m iesiące niższy.

W  środę p rzed Sądem R e jono
w ym  w  Środzie W ie lkopo lsk ie j m ia ł 

ruszyć proces oskarżonych s trażn i
ków  m iejskich, k tó rzy  przebiera li się 
za po lic jan tów . D o  sądu przy jecha ł 
ty lko  jeden  z m un icyp a ln ych . N a 
sali sądowej nie p o ja w i! się P io tr  
K ., k tó ry  b y l p ra w id ło w o  wezwany. 
Śremska p ro ku ra tu ra  z łoży ła  w n io 

sek o  dob ro w o ln e  poddan ie  się ka 
rze. Z ap roponow a ła , aby D ariusza  
Z . skazać na karę 1 ro ku  i 10 m ie 
sięcy p o zb aw ia n ia  w o ln o śc i w  za 
w ieszen iu  na 3 la ta . P io tr  K . m ia ł 
dostać w yrok o cztery m iesiące n iż 

szy. O ba j m ie li zap łac ić  p o  1.000 z ł 
g rz y w n y . Ś le d c z y  w n io s k o w a li 

o o rzeczen ie  trz y le tn ie g o  zakazu  
w ykonyw an ia  zaw odu  zw iązanego 
z o ch ro n ą  p o rzą d ku  p ub licznego  
i p rzestrzegan ia  praw a.

Ś re d zk i sąd o p o w ie d z ia ł się 

za podw yższeniem  w yroku . - Z da 
n iem  sądu zaproponowane ka ry  są 
zbyt łagodne  w  stosunku do ciężaru  
gatunkowego zarzutów  staw ianych  
oskarżonym . Wydaje się, że okres  
próby mógłby być wydłużony - m ó w ił 
sędzia Jacek K a m iń s k i. G rzyw nę  
w  w ysokości 1.000 z ł o k re ś lił ja ko  
„ra ż ą c a  ła g o d n ą ” . W  ocen ie  sę
dziego kw otę 1.000 z ł orzeka się za 
p ope łn ien ie  b ła h y c h  przestępstw . 
- Jeżeli strony wyrażą zgodę i  po d 
wyższą w n io s k i do  tego poz io m u , 
k tó ry  będzie akceptowany przez sąd, 
to  wtedy będzie szansa zatwierdzenia 
ugody - m ó w ił sędzia . N ie  m o ż 
na b y ło  p rze p row adz ić  negocjacji

W  c z e r w c u  u b ie g łe g o  ro k u  

ś re d z c y  p o l ic ja n c i  w s p ó ln ie  

z fu n k c jo n a r iu s z a m i z  ko m e n d y  

w o je w ó d z k ie j p o lic ji z a trz y m a li 

tre fn y c h  s tró ż ó w  p ra w a . W  cza 

s ie  ś le d z tw a  u s ta lo n o , że  co  

n a jm n ie j  o d  m a rc a  2 0 1 4  r. 

d o  m a ja  2 0 1 4  r. n a  te re n ie  

w ie lu  m ie js c o w o ś c i p o w ia tu  

ś re d z k ie g o  D a r iu s z  Z . i P io tr  

K . p o d a w a li s ię  za  fu n k c jo n a 

r iu s z y  p o lic ji .  U b ra n i w  o d z ie ż  

p rz y p o m in a ją c ą  u m u n d u ro w a 

n ie  p o ło w ę  z  n a p is a m i „P O L I

C JA ”  p rz e p ro w a d z a li k o n tro le  

d ro g o w e  na  m a to  u c z ę s z c z a 
n y c h  d ro g a c h . Z a tr z y m y w a li  

g łó w n ie  r o ln ik ó w  i w m a w ia l i  

im , że  z ła m a li p rz e p is y  ru c h u  

d ro g o w e g o  lu b  ja d ą  n ie s p ra w 

n y m i p o ja z d a m i, za  co  p o b ie ra li 

m a n d a ty . M ę ż c z y ź n i p rz y z n a li 

s ię  d o  s ta w ia n y c h  z a rz u tó w .

o d n o śn ie  pod w yższe n ia  w y ro k u , 
pon iew aż na sa li sądowej n ie  b y ło  
przedstaw icie la p roku ra tu ry  ze Śre
m u , k tó ra  o m y łk o w o  n ie  zos ta ła  
za w ia d o m io n a  o w okandzie .

N a  sprawę przyjechał tylko jeden 
z poszkodow anych . - Zajecha li m i 
drogę przed ciągnikiem  w  Swiętomie- 
rzu. Jechałem z przyczepą drewna. 
N a jp ie rw  żą d a li 2 .000  z ł za to, że 
nie m ia łem  św iate ł p rzy przyczepie, 
ja k  powiedziałem, że nie m am  tyle, 
chcie li 1.000 z ł i  w  końcu stanęło na 
600 zł. O n i zawieźli m nie  do domu, 
a żona zapłaciła. C iągn ik  został na 
drodze. Z ab ra ł go szwagier - opow ia 
da ł dzienn ikarzom  starszy m ieszka
niec Boguszynka. Przyznaje, że nie 
dostrzeg ł n ic, co m og ło b y  w skazy
wać, że są to  tre fn i p o lic janc i.

D a riu s z  Z . w yszed ł z sa li są
dow e j w  kap tu rze  na g łow ie . N ie  
chcia ł rozm aw iać z dziennikarzam i.

(e ra )

2 Jechali 
pod wpływem

Grzegorz K . jechał oplem  vetrą, 
m a jąc  1,7 p ro m ila  a lko h o lu . 
P ijanego kierowcę za trzym ano 
w  niedzielę na ul. Śródmiejskiej 

w  Jarocin ie .

7 lu te g o  na  u l. P ow stańców  
W ie lk o p o ls k ic h  w  W ilk o w y i 
s k o n tro lo w a n o  Ł u k a s z a  P. 
z gm . Jaroc in . K ie row ca  sko
dy nadm ucha ł 1,2 p ro m ila  a l
koho lu .

Tego samego d n ia  na u l. P o
wstańców W ielkopolskich w  Ja
ro c in ie  sp ra w d zo n o  D a n ie la  
D . z gm . J a ro c in . K ie ro w ca  
renau lt tra fie  m ia ł 1,1 p ro m ila  
a lkoho lu .

(e ra )
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NOWE MIASTO, ŻERKÓW

Gminy naciągnięte, wójt na policji
2 P o n a d  20  ty sięcy  z ło ty c h  p rz e k a z a ła  w  2013  ro k u  g m in a  N o w e  M ia s to  firm ie , k tó ra  m ia ła  p o s ta r a ć  się o  d o f in a n s o w a n ie  n a  rek u lty w ację  
w y sy p isk a  śm ie c i. D o  tej p o ry  n ik t  n ie  z o b a c z y ł  w n io s k u  i n ie  o d z y s k a n o  p ien ię d zy .

- W  m om encie k iedy p o 
wstało porozum ienie śm iecio
we, p o ja w iła  się też kwestia, 
co ze składowiskami, które są 
zam kn ię te  i k tó re  wym agają  
rekultywacji - opow iada  w ó jt 
N ow ego M ia s ta , A leksander 
Podemski. Tłumaczy, że gminy, 
które m ajfj niewielkie składowi
ska, same nie by łyby w  stanie 
uzyskać środków na rekultywa
cję. Powstała w ięc in ic ja tyw a 
złożen ia  w spólnego w niosku  
d o  N a ro d o w e g o  F un d u szu  
O chrony Środowiska i G ospo

d a rk i W odne j. - F irm a  „C o -  
d e x”  ze Środy W ielkopolskiej, 

któ ra  współpracowała z po ro 
zumieniem ja roc ińsk im  w  tych

pierwszych latach, w  okresie od  
2008 do 2012 roku, po lec iła  
nam  firm ę  NGS Group z Tulc. 
Ta obiecała, że p ro jek t zostanie 
sfinansowany przez Narodowy 
Fundusz Ochrony Środowiska 

i  G ospodark i Wodnej. Skoń
czyło się je d n a k  na wstępnym  
rozeznaniu i  nic dalej się w  tej 
sprawie nie wydarzyło - wyjaśnia 
w ó jt. P róbow a ł skontaktować 
się z firm ą , ale - ja k  zapewnia 
- „n ik t tam  nie odb ie ra  te lefo
n u ” .

N a  umowę konsultingową, 
dotyczącą wykonania wniosku 
aplikacyjnego o dofinansow a
nie z NFO ŚiG W , gm ina  Nowe 

M ia s to  w yda la  20.668 zł. Pie

niądze zosta ły  przekazane we 
w rześniu 2013 roku.

Sprawa tra fiła  do  p roku 
ratury. Dochodzenie prowadzi 
po lic ja . W  kom endzie w  Ś ro 

dzie W ie lkopo lsk ie j p rzes łu 
chano m .in . A leksandra  P o
demskiego. N ie  jes t jedynym  
w łoda rzem , k tó ry  zeznawał. 
O szukanych  z o s ta ło  w ięce j 
gm in, m .in . Krzykosy, D o m i
n o w o , Ż e rkó w  i O d o la nó w . 

S am orządy  m ia ły  o trzym a ć  
p ie n ią d z e  na  re k u lty w a c ję  
k ilkunas tu  wysypisk. - Nasze 
składowisko je s t za małe, żeby 
uzyskać samodzielne dofinan
sowanie. M usia łoby m ieć p o 
wierzchnię przynajm nie j k ilku 

nastu hektarów. Dlatego dostępu 
do środków, ja k o  gm ina Nowe 
M iasto , n ie  m am y żadnych - 
podkreśla w ójt. - Możemy liczyć 
na cokolw iek, je że li przedsię
wzięcie byłoby wspólne i tak było 
planowane. N ic z tego nie wyszło.

B urm is trz  Żerkow a Jacek 

Jędraszczyk dość n iechętn ie 
w ypow iada się na ten temat.
- Też zosta liśm y nac iągn ięc i
- p rzyzna je . G m in a  Ż erków  

w p ła c iła  ok. 15 tys. z ł na  re
a lizac ję  n igdy  nie p rz y g o to 
wanego wniosku. - Zostaliśmy 
nabran i przez firm ę, na kwotę 
chyba 15 tys. zł, ale nie odpuści
m y tego - zapewnia bu rm istrz .

(ak f)

C o  n a  t o  f i r m a  „ C o d e x " ?

PIOTR SADOWSKI,
współw łaściciel

M ie liśm y in fo rm acje  o te j firm ie  od innej, z k tó rą  w spó ł
p racow aliśm y, że je s t taka m ożliw ość sta ran ia  się o do fi
nansow anie . Poleciła nam  ją  firm a  z Poznania, European 
lnvest G roup Grzegorz Trojan. M y wskaza liśm y, że je s t taka 
firm a , a le  naszego w iększego udz ia łu  w  tym  nie było.

Ja też jestem  poszkodowany, bo masę pracy w łożyliśm y, 
żeby to  wszystko p rzygotow ać, za k tó rą  n ic nie o trzym a li
śmy. Nasi p raw n icy też tę  sprawę analizu ją. Jak będzie jak iś  
w yrok, to  też będziem y skarżyć tę  firm ę . W szystk im  zależy 
na tym , żeby ją  znaleźć. Skoro nie w yw iąza ła  się z ob ie tn ic , 
trzeba ją  zm usić  do zw ro tu  należności, do za ła tw ien ia  te j 
sprawy.

WITASZYCE

M ło d z i  lu d z ie  'z a o p a tr z e n i 
w  urządzenia w  nocy z pon iedzia łku  
na w torek uda li się do  W itaszyc. Z a 
n im  podeszli do  bankom atu, za łoży li 
ko m in ia rk i. S k im m ery za ins ta low a 
l i  przed godz in ą  2. w  nocy. K lie n c i 
w yp ła ca li p ien iądze. N ie  dostrzeg li 
niczego niepokojącego.

P la n y  2 0 -la tk ó w  p o k rzyżo w a ła  
pracownica banku, k tó ra  podczas co
dziennej ko n tro li zw róc iła  uwagę na 
podejrzan ie  w yg ląda jący bankom at.
- Po dokładnych oględzinach stwierdziła 
u trudn iony dostęp do wprowadzenia  
karty bankomatowej do kieszeni czyta
jące j kartę - m ów i Jan Grzesiek, prezes 
B anku S pó łdz ie lczego w  Jarocin ie .
- Po otrzym aniu takie j in fo rm acji u ru 
chomiłem  służbowy tok czynności kon
trolnych, w wyniku których potwierdziły 
się podejrzenia pracownicy f i l i i .  Wobec 
powyższego sprawę zgłosiłem na policję  
i  do f irm y  Polcard - operatora płatności 
bankowych, w  celu zastrzeżenia ka rt 
klientów, którzy wypłacali gotówkę od  

m om entu założenia przez sprawców  
urządzenia na bankomacie - in fo rm u je  
szef banku.

N a  miejsce uda li się ja roc ińscy 
krym ina ln i, k tó rzy  zabezpieczyli u rzą
dzenie skanujące dane. - D zięki po 

siadanemu urządzeniu oraz nagraniu  
z m onitoringu szybko ustalili, na czym 
polegał mechanizm przestępstwa w  tym  
konkretnym przypadku. D w a j nieznani 

mężczyźni wykradali dane z ka rt p ła tn i
czych podczas wykonywania przez klien
tów transakcji bankomacie stosując 
skim mery czyli tzw. „nak ładk i". Z a  ich 

pomocą skanowane były paski magne
tyczne ka rt bankomatowych, a umiesz

czona w  specjalnie zamontowanej listwie 
kamera, zapisywała num ery P IN  do  

używanych w tym czasie ka rt - op isu 
j e  sierż. sztab. Agnieszka Zaworska. 
U rządzen ia  b y ły  n iew idoczne  i nie 
bu d z iły  żadnych podejrzeń d la  w y 
płacających pieniądze.

Po lic janci pos tanow ili obserw o
wać bankomat, bo założyli, że sprawcy 
rouszą w rócić  po zam ontowane urzą
dzenia. Tak też się stało. Podejrzani 

zostali zatrzym ani na gorącym  uczyn
ku. O kazali się n im i dwaj 20-latkow ic: 
jeden z gm iny Żerków, a d rug i z gm iny 

■ aroc in . Są bez ro b o tn i. P ode jrzan i 
0 skimming zostali przesłuchani. G rozi

B e z r o b o t n i  c h c i e l i  u k r a ś ć  p i e n i ą d z e  
z  k o n t  k l i e n t ó w  b a n k u
2 M a ją  p o  20  la t, s ą  b e z ro b o tn i  i p o trz e b u ją  p ien iędzy . W  b a n k o m a c ie  w  W ita sz y c a c h  z a m o n to w a li  u rz ą d z e n ia  
s k a n u ją c e  d a n e  z  k a r t  o r a z  k a m e rę  z a p is u ją c ą  n u m e ry  P IN . W y k ra d li  d a n e  o k o ło  30  k lien tó w .

Urządzenia, które zamontowali

im  kara pozbaw ienia  w o lnośc i do  la t 
5. Żaden z m łodych  sprawców nie był 

karany.
Dlaczego wybrali bankom at w  W i

taszycach? - Trudno powiedzieć. Może 
dlatego, że z tego bankom atu korzysta
ją  nie tylko k lienci naszego banku, ale 
i  sporo osób przejeżdżających. Być może 
myśleli, że ruch przy tym miejscu sprawi, 
że będą m nie j zauważalni - ocenia Jan 
Grzesiek.

Prezes zaznacza , że za m ie rza  
n a g ro d z ić  p racow n icę  za w zo row e  
i sumienne wykonywanie swoich ob o 
w iązków. Zapew nia , że sprawcy nie 
o p ró ż n ili kont. - Klienci nie będą m ie li 
ja k ic h k o lw ie k  strat, ponieważ dz ięk i 
naszej czujności i  współpracy z po lic ją  
sprawcy zostali ujęci na gorącym uczynku 
i  nie zdążyli zrealizować swoich p lanów  
kradzieży. Jan Grzesiek przekonuje, że

bank zawsze dba  o  bezpieczeństwo 
kon t swoich k lien tów . C ieszy się, że 
w  sprawny sposób doprow adzono do 
zatrzym ania sprawców i ochrony in te 
resów k lien tów  banku. - To oznacza, że 
manty dobrze zabezpieczone bankomaty, 
które znajdują się po d  stałym nadzorem. 
Sprawdzamy je  codziennie, bo tylko ta
kie regularne działania zapewniają od
powiednie bezpieczeństwo - podkreśla 
prezes BS w  Jarocinie.

M ie s z k a ń c y  W ita szyc  s łysze li 
o  sprawie i zastanaw iają, w  ja k i spo
sób m ło dz i ludzie  zdoby li urządzenia 
potrzebne do skanowania danych. - To 
nie jes t chyba tak trudno dostępne, skoro 
tacy’gówniarze je  zdobyli - wyrokuje je d 
na z kobiet. Przyznaje, że teraz będzie 
bardziej zwracała uwagę na bankomat, 
ja k  będzie wypłacać pieniądze.

(e ra )

► ̂ kimming polega na nielegalnym kopiowaniu karty płatniczej w celu wytworzenia 
jej duplikatu. Za pomocą kopii dokonywane są transakcje płatnicze.

Jak zabezpieczyć się przed utratą pieniędzy w wyniku skimmingu?
► podchodząc do bankomatu warto sprawdzić, czy czytnik kart i klawiatura nie odbiegają 

wyglądem od całości oraz czy do bankomatu nie zostały przymocowane podejrzane urządzenia,
► w razie wątpliwości należy o tym fakcie poinformować pracownika banku i poprosić o sprawdzenie,

► wpisując kod PIN bezwzględnie należy zasłonić klawiaturę ręką

------------------------------------------------  KAM PAN IA EDUKACYJNA NBP ----------------------------,---------------------

Z Aspirantem Fortuną
D O  Ś W IA T A  F IN A N S Ó W

Prowadząc od kilku lat błoga finansowego wiem, że oszuści 
żerują na ludzkiej naiwności, ale też na niewiedzy. Dlatego war
to wiedzieć, jak działa świat finansów i co znaczą liczby, którymi 
zasypują nas różne instytucje. Za tydzień do Waszej gazety zos
tanie dołączony specjalny dodatek, dzięki któremu dowiecie się, 
jak czytać dane finansowe.

Oficjalne dane i wskaźniki czasem są 
wykorzystywane przez różne firmy, które 
podszywają się pod instytucje finansowe. 
Tak byto niedawno z Am- ber Gold, która 
wykorzystała oficjalne dane o wzroście cen 
złota i obiecywała klientom, że inwestując 
ich pieniądze w złoto da im dobrze zarobić. 
Klienci nie sprawdzili, że firma ta nie ma 
rekomendacji Komisji Nadzoru Finansowe
go, jest więc duże ryzyko, że przekazując 
jej swoje oszczędności stracą je. Tak też 
się stało Podobnych afer w ciągu ostat
nich 25 lat było więcej. Przygotowałem dla 
Was historię 25-lecia, w  której na szczęś
cie więcej jest dobrych wiadomości, niż

N B P Narodowy Bank PofeW

złych. Ostateczny wynik, jaki osiągnęła 
polska gospodarka w tym okresie obiekt
ywnie trzeba uznać za imponujący, choć 
ciągle mamy obszary, w których pozos- 
taje sporo do nadrobienia. Na szczęście 
możemy się też czymś poszczycić, np. 
sprawnie funkcjonującym, bardzo now
oczesnym i konkurencyjnym systemem 
bankowym. Dlatego dziwię się, że ciągle 
spotykam ludzi, którzy nie mają własne
go rachunku bankowego. Zachęcam do 
przeczytania dodatku ,2  Aspirantem For
tuną do świata finansów” za tydzień i już 
dziś do odwiedzenia mojego błoga: www. 
fortunaradzi.pl.

Projekt realizowany z Narodowym  
Bankiem  Polskim w  ram ach program u 
edukacji ekonom icznej

http://www.jarocinska.pl
fortunaradzi.pl
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ie  m ó w ią :  „ m a  ja ja
2 S zczera  ro zm o w a z b u rm is trzem  
A D A M E M  PAWLICKIM

■  Zdziwiło mnie pana 3 
chowanie podczas ze
brania z rodzicam i 
w sprawie przedszko
li. Przez ponad godzinę
siedział pan w ostatnim 
rzędzie w idowni, później 
na chwilę wszedł pan na 
scenę i po krótkie j wypo
wiedzi sobie poszedł. Ktoś
nawet powiedział publicznie, 
że jes t pan tchórzem , który 
uciekł przed problemem. 
Przyszliśmy z pracownikam i odpo
w iedzia lnym i za oświatę, żeby w yja
śnić sytuację, jaka ma miejsce, dlaczego 
zm iany są konieczne. N atom iast, czy 
nie w idz ia ł pan skandalicznego zacho
wania części osób? Wątpię, czy to  by li 
rodzice. Raczej osoby związane z po 
przednią ekipą, które są sfrustrowane 
po wyborach.

■ Ale z jakim  poklaskiem się spotkały 
w tej sali! Czy nie był to dla pana taki 
pierwszy pstryczek w  nos, sygnał od 
mieszkańców, że nie może pan robić, 
co chce?
Przecież widzieliśmy, co się dzieje w  in - 
temecie. Państwo informowaliście, że na 
pierwszym spotkaniu z protestującymi 
pojawił się nagle Stanisław Martuzalski, 
k tó ry osobiście odpow iada za obecną 
sytuację finansow ą przedszkoli i ra 
dykalny wzrost kosztów. Ludzie zw ią
zani z opcją przegraną - pan M arian  
Matkowski, Marzena Michalak-Piękna, 
M arta  Martuzalska, Wojciech M artuzal
ski, pełnom ocnik wyborczy Stanisława 
M artuzalskiego - pan Stanisław Sikor
ski, któremu tak zależy na dobru gminy, 
że wystawiał faktury przynajm niej na 8 
tys. z ł netto miesięcznie za doradztwo 
spółkom, w  których za czasów poprzed
niego bu rm is trza  nagm inn ie  łam ane 
było prawo i wyłudzane były pieniądze - 
zrobiły z tego spotkania polityczny wiec. 
W  jego trakcie bezczelnie wykorzystano 
nauczycieli i rodziców. W iadom o było 
od razu, że tam  merytorycznej dyskusji 
będzie mało. Było jednak parę głosów 
rozsądnych, które w ychodziły od za
troskanych rodziców.
k Pani Michalak-Piękna jest w radzie 
rodziców jednego z tych przedszkoli. 
To co, ma się nie odzywać, bo prze
grała wybory?
Jej akura t tem at dotyczy, bo zam ie
rzam y z likw idow ać szkołę, w  k tó re j 
pracuje. W ięc walczy o Kartę  N auczy
ciela - powiedzmy to sobie szczerze. Bo 
przecież nie chcemy, żeby którakolw iek 
z tych placówek przestała istnieć. Pyta
nie brzm i: w  jak ie j fo rm ie  ma działać, 
żebyśmy nie przekraczali kwoty, jaką  
jesteśmy w  stanie wydać na dziecko, 
czyli ok. 5 tys. z ł w  skali roku.
■ W ą tp liw o śc i budz i zw łaszcza 
harmonogram tego procesu, który 
przedstaw ił pana zastępca Robert 
Kaźm ierczak. Jeśli nawet rodzice 
już następnego dnia po uchwaleniu 
zamiaru likw idacji odbędą zebranie 
założycielskie, to zanim wszystko się 
uprawom ocni, może m inąć nawet 
miesiąc. Mogą nawet nie zdążyć wy
startować w  tym konkursie.
Istnieje takie ryzyko, jeśli ulegną podpo
w iedziom, aby nic nie robić, bo wszyst
ko ma pozostać po staremu. D latego 
rodzice pow in n i się ja k  najwcześniej 
z o rg a n izo w a ć , żeby p rze jąć  swoje 
przedszkola i walczyć ty lko  o d o b ro  
sw o ich  dz iec i. D z iś  stow arzyszenie 
zakłada i  rejestruje się w  ciągu trzech 
tygodn i. Jako u rząd  jesteśm y g o to 
w i do pełnego wsparcia. M us im y  się

też przygotować na sytuację, w  której 
rodzice  nie będą chcie li angażować 
się w  stowarzyszenie - m ają  do tego 
pełne prawo, nauczyciele też pozosta
ną bezczynni w  tym  zakresie, a Rada 
M ie jska  da nam  zie lone św ia tło  do 
przekształceń. 1 września przedszkola 
w  tych samych miejscach będą działały.
■  Wracając do zebrania - zapewne 
zauważył pan niechęć do osoby pana 
zastępcy. Na Kaźmierczaka ludzie są 
bardziej „c ięc i”  niż na pana. Dlacze
go? On ma trudny charakter? Pamię
tam, że był czas, kiedy się na siebie 
poobrażaliście.
M a  dość trudny charakter, ale ma to 
swoją wartość. Robert po tra fi czasem 
coś powiedzieć wprost, co może kogoś 
u raz ić , ale m ów i prawdę, bo bierze 
odpow iedz ia lność za sprawy gm iny 
nawet kosztem swojej popularności. 
W olę taką osobę n iż kogoś, k to  co in 
nego myśli, a co innego m ów i. K ilka  
la t tem u by ło  podobnie, kiedy zbierał 
krytykę za przekształcenia w  ośw ia
cie, a w  tym  tygodn iu  w  Warszawie 
będzie pokazywał nasze jarocińskie 
zmiany uznane ju ż  za dobre praktyki 
na konferencji współorganizowa- 

I nej przez M in is te rs tw o  Edukacji 
Narodowej.
■  Planuje pan przekształcenia 
przedszkoli, oddanie ich w ręce 

stowarzyszeń. Co rusz słychać po
głoski o sprzedaży którejś ze spółek, 
niebawem ma zostać zlikwidowany 
JOK. To ja pytam, za co wy właściwie 
będziecie brali pieniądze? Czy np. za 
zmniejszeniem ilości placówek stricte 
gminnych pójdą obniżki wynagrodzeń 
urzędników, którym przecież ubędzie 
obowiązków?
N ik t przecież nie przejmuje obow iąz
ku edukacyjnego z gminy. Czy to  jest 
p lacówka pub liczna, czy n iepub licz
na, urzędnik ma przy tym  tyle samo 
pracy. Od samego początku byłem  za 
tym , żeby oddawać władzę ludziom . 
Uważam , że m ieszkańcy pow inn i de
cydować o sposobie w ydaw ania  ich 
w spó lnych  pieniędzy. To pow oduje, 
że środki budżetowe są wydatkowane 
bardziej efektywnie.
■  Dobrze - czy jeśli ludzie stanowczo 
powiedzą „nie”  likwidacji przedszkoli, 
wycofa się pan z tego pomysłu? Czy 
ostatecznie z przedszkolami będzie 
ja k  z dzieckiem  prowadzonym na 
szczepienie - wyrywa się, płacze, 
wrzeszczy, ale i tak siłą zostanie za
szczepione. Czy tak właśnie będzie 
z przekształceniem przedszkoli? 
Proszę pana, ja  pracuję d la  45 tysięcy 
mieszkańców. Zdarza się, że przy po
de jm ow an iu  n iepopu la rnych  'decyzji 
trzeba kom uś nadepnąć na odcisk. 
I  ta k  je s t w  p rzypadku  przedszko li. 
W iele osób ba łam uci rodziców , żeby 
uratować Kartę Nauczyciela.
■  Niech pan odpowie wprost: przed
szkola tak czy siak będą przekształ
cone?
Chcemy, by przedszkola z lepszą ofertą 
funkcjonow a ły nadal w  tych samych 
budynkach, w  oparciu o  niemal tę samą 
kadrę i w  tej samej cenie dla rodziców. 
Pozostaje kwestia, k to  m aje  prowadzić.
■  Zgodzę się, że sam pomysł może 
i jest dobry, ale wykonanie w mojej 
ocenie fatalne. Wyraźnie widać, że 
wam się z tym i likw idacjam i bardzo 
śpieszy. Dlaczego?
Przyznaję. D zia łam y trochę w  pośpie
chu. I  przyznaję, że popełn iliśm y błąd 

- odpow iedn io  wcześnie nie p o in 
fo rm ow aliśm y rodz iców  o  naszych

planach. W ynika to  z kalendarza w y
borczego. W ładzę objęliśmy 1 grudnia, 
a uchwałę o zamiarze likw idacji, która  
jes t fo rm a lnośc ią  p rzy  przekształce
niach, trzeba podjąć najpóźniej na sześć 
miesięcy przed rozpoczęciem kolejnego 
roku  szkolnego. Zabrakło  nam  czasu.
■  Liczy pan, że ja k  teraz uda się 
przekształcić przedszkola, to do wy
borów ludzie zapomną, że postąpiono 
wbrew ich woli?
Trudne decyzje rzeczywiście lepiej p o 
dejmować na początku kadencji, ale 
w  tym  przypadku jestem przekonany, 
że w  ciągu dwóch - trzech la t wszyscy 
zobaczą, że jednak mieliśmy rację i po
stąp iliśm y właściwie.

* * *

■  Już na otwarcie kadencji podjął 
pan kontrowersyjną decyzję o tym 
czasowym wprowadzeniu ruchu na 
rynek. Pojawiły się wtedy głosy, że 
po wygranej w I turze poczuł się pan 
tak pewny siebie, że nie bierze pod 
uwagę głosu mieszkańców, w  tym 
przypadku wyrażonego w referendum. 
Poprzewracało się panu w głowie po 
wyborach?
Ja ju ż  m am  duże doświadczenie, na
uczyłem  się pokory i  nie sądzę, żeby 
m i się poprzewracało w  głowie. A  co 
do otwarcia rynku - cóż, w iedziałem  
jakie są przed świętami problemy z wje
chaniem do centrum , zaparkowaniem 
i zrobieniem  zakupów. Cale centrum 
jest zakorkowane. Jeżeli m am y rynek 
- w ie lki, pusty plac, na k tó rym  w  tym 
okresie n ic się nie dzieje, to  dlaczego 
tego nie wykorzystać w  tym  najtrudniej
szym okresie? Ta decyzja była rozsądna. 
O czyw iście z ło ś liw i kom en tow a li to  
w  sposób, k tó ry  pan przytoczy! w  tym  
pytaniu. A le  in n i m ów ili: „św ietna de
cyzja, wreszcie ktoś ma ja ja  i rządzi 
w  tym  m ieście, ja k  je s t coś do  z ro 
b ien ia , to  to  rob i, a nie ty lko  m ów i, 
że z ro b i” .

■  Pan mówił, że będzie więcej miejsc 
pracy. W iadomo już coś w  tym  te
macie?
Nasza aktywność idzie w  kierunku po 
zyskania inwestora z Polski albo kraju, 
k tó ry najwięcej inwestuje w  naszym re
gionie, czyli Niem iec. Cieszę się, że po 
raptem dwóch miesiącach sprawowania 
przeze m nie w ładzy w iadom o ju ż  np., 
że w  G olin ie  powstanie zakład produk
cyjny z branży chem ii przemysłowej.
■  Na pewno powstanie? Bo póki co, 
nie ma nawet wniosku o pozwolenie 
na budowę takiego zakładu.
N ie m a jeszcze nawet w niosku o w y
danie w arunków  zabudowy. Inw estor 
p rzyg o to w u je  lin ię  te ch n o lo g iczn ą  
i lada dzień z łoży wniosek o wydanie 
w arunków . Tam  je s t s tu d iu m  zago
spodarow an ia  przestrzennego, więc 
myślę, że żadnych prob lem ów  z tym  
nie będzie i na w iosnę ruszy b u d o 
wa, a jesienią uruchom iona zostanie 
produkcja. Poza tym , spotkaliśm y się 
z dyrektorami-Volkswagena w  Poznaniu 
i pokazaliśm y im  dogodne położenie 
naszych terenów w  stosunku do loka
liza c ji nowego zak ładu  we W rześni. 
C hodz i o zakłady, które będą p rodu 
kowały np. niewielkie części dla fabryki 
we Wrześni. Chcemy zainteresować te 
podm ioty, które będą współpracowały 
z VW. Jeszcze w  tym  m iesiącu do Ja
rocina przyjedzie inwestor dzia ła jący 
w  branży m otoryzacyjnej.
■  A jeden z tych dyrektorów VW, 
z którymi się spotkaliście, nazywa się 
Nowojewska? Bo słyszałem, że doko
nał pan wiązanej „transakcji" - pan

http://www.jarocinska.pl
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i r z ą d z i  w  m ie ś c ie "
Nowojewski został prezesem PWiK-u, 
a jego żona lobbuje na rzecz terenów 
inwestycyjnych w  gminie Jarocin. 
Nie jest to  prawda.
■  Żona nowego prezesa nie jest dy

rektorem w VW?
Jest, ale nie m a to  nic do rzeczy.
■  Z nim  w ekip ie  nie będzie ła 
tw ie j za in teresow ać VW  niż bez 
niego?
Jest to  na tyle dobre, że m am y jakiś 
kon takt in fo rm acy jny , w iem y, co się 
dzieje, z kim  rozmawiać itd. Natom iast 
to, że pan Nowojewski u nas pracuje, 
nie m a żadnego w p ływ u  na decyzyj- 
ność VW. W  takich korporacjach za
wsze decydujące są argum enty czysto 
biznesowe.
«  Jak już jesteśmy przy prezesach, to 
trwa konkurs na to stanowisko w Ja
rocińskich Liniach Autobusowych. 
Czemu akurat tam został ogłoszony 
konkurs?
Szczerze mówiąc, to  nie m am y takiej 
osoby, k tó rą  m ógłbym  polecić radzie 
nadzorczej.
■  A może nikt tam nie chce iść, bo 
spółka jest w trudnej sytuacji? Tak 
szczerze - ile osób z „ZJ”  odmówiło 
panu objęcia sterów w JLA?
N ikogo  nie pyta łem . W  dyskusjach 
otwarcie m ów iłem , że szukamy kan
dydata na prezesa. Z  tego, co m i w iado

mo, nikt nie pałał chęcią. Rozważaliśmy 
zwłaszcza dwie osoby, które są bliskie 
naszemu stowarzyszeniu, ale uznałem, 
że b y ło b y  to  zbyt duże ryzyko i d la

spółki, i d la  tych osób. Przyznaję, że 
to  trudna spółka.
■  M ów i pan o tw a rc ie  o tym , że 
członkowie stowarzyszenia „Ziemia 
Jarocińska”  będą uprzyw ile jowani 
przy doborze kadr. Za chwilę może 
się okazać, że nie warto starać się 
o pracę w  urzędzie czy w spółkach, 
jeśli nie jest się członkiem „Z iem i 
Jarocińskiej” .
Jeżeli m am y świetnych kandydatów  
w  swoim  środow isku, w  naszym p o 
wiecie, to  po co m am y szukać osób 
z jakiegoś Poznania, tak  ja k  to  by ło  
w  radach nadzorczych u  poprzedn i
ka? Bodajże dwie osoby zaledwie były 
z pow ia tu  jarocińskiego. W  przypad
ku  „s w o ic h ”  osób je s t dużo  m n ie j
sze ryzyko, no  b o  p rzecież znam y 
te osoby.
s  Zgoda. Ale nie może tak być, że 
przynależność do konkretnego ugru
powania jest asem w  rękawie przy po
szukiwaniu pracy na terenie powiatu.
Z  dw óch kandyda tów  o podobnych  
kw alifikac jach w ybiorę tego, którego 
znam. M o je  doświadczenie - i z pracy 
samorządowej, i biznesowej, jest w  tym 
zakresie jednoznaczne.

■  Czy odkąd w rócił pan do władzy 
ktokolw iek niezwiązany z „Z iem ią 
Jarocińską”  dostał pracę w struktu
rach samorządu?
N a  raz ie  racze j re d u ku je m y  etaty. 
W  Urzędzie M ie jsk im  ograniczyliśm y 
zatrudnienie o ok. 20 %. W  pierwszej 
kolejności o pracowników w  wieku eme

rytalnym , ale nie tylko.
■  Ale kilka osób się załapało do pracy 
w tym  czasie.
Nie kontro lu ję  wszystkich nowych za
trudn ień , ta k  ja k  by ło  n iedaw no, że 
ty lko  burm is trz  i  jego zastępca o tym  
decydowali. C hociażby M ateusz B o
ru ta  (manager hotelu Jarota - przyp. 
red.) nie jest członkiem stowarzyszenia.
■  Ale przecież wiadomo, że cieszy 
się przychylnym spojrzeniem pana 
zastępcy. A Martuzalskiego popierał, 
bo musiat, dla dobra swojego klubu. 
W ynika to  z jego mądrości. Trzeba żyć 
ze wszystkim i w  zgodzie. Ja nie zabra
niam  nikom u się lub ić z M artuzalskim . 
N iech się lub ią, spotykają...
■  ... już  w idzę, jak zatrudnia pan 
sympatyka byłego burmistrza!
W idz i pan, ja  jestem inny n iż M a rtu - 
zalski. I  pewnie dlatego jestem tu, gdzie 
jestem. Prywatnie pracownicy mogą się 
spotykać, z k im  chcą.

* * *

■  Czego ciekawego dow iem y się 
z przygotowywanego przez pana bi
lansu otwarcia? Bo ja k  słyszę, co 
mówicie o poczynaniach poprzedniej 
ekipy rządzącej w urzędzie i w  spół
kach, to zastanawiam się, czy nie 
należy dać znać Służbie W ięziennej. 
Niech szykują całe piętro w jakimś 
zakładzie.
D ziw ię  się, że np. M ariusz Zadrożny 
jeszcze nie zosta ł zam knięty za to , co 
w ypraw ia ł w  ZG O . Jestem wręcz zszo
kowany. Wiemy, że mataczy w  doku

mentach. N ie  m nie oceniać, k to  może 
tra fić  do aresztu. M ogę jednak pow ie
dzieć, że dane, które wkrótce przedsta
wię, są druzgocące.
■  Kiedy poprzednio rządził pan gm i
ną, krytykę wywoływały m.in. wysokie 
nagrody, jakich udzielał pan prezesom 
spółek. Do historii przejdzie np. 33 
tys. zł premii dla ówczesnego prezesa 
PWiK-u Jerzego Wolskiego. Ci prezesi 
i tak zarabiają bardzo dużo jak  na 
realia Jarocina.
Z a  to  w  p o p rze d n ie j ka d e n c ji np. 
w  tak im  Z G O  prezes sam sobie w y
p łaca ł nagrody. M o je  osobiste zda
n ie  je s t takie , że na leży nag rodam i 
m otywować ludz i do dalszej ciężkiej 
pracy.
■  A jak co miesiąc na konto wpada 
pięć czy sześć tysięcy to nie jest od
powiednia motywacja?
Rozważamy również inne form y m oty
wacji. Uważam  jednak, że jeś li prezes 
spółki zarządza n ią  w  sposób bardzo 
e fektywny np. pozyskując dodatkowe 
środki na rozw ój, pomnaża, dzięki in 
westycjom, majątek gminy, co przynosi 
korzyści m ieszkańcom , to  pieniężna 
fo rm a uznania dla takiego menadżera
jest dopuszczalna.

* * *

■  Na koniec chcę pana zapytać o kilka 
spraw, o których przeczytałem w  pana 
książce. „Zm ieniał składy rad nadzor
czych spółek, by (...) doprowadzić 
do wymiany ich szefów”  - tak pan 
napisał o poprzednim  burm istrzu.

Jakie były pana pierwsze ruchy po 
przejęciu władzy?
M ia łem  na m yśli to, że w  radach nad
zorczych gm innych spółek nie zasia
da li jarociniacy. To świadczyło o tym , 
że wygrywa ekipa pa rtii PO  czy S LD  
i nagle nie m a w  Jarocinie ludzi, którzy 
m og liby  zajm ować takie stanowiska, 
więc, trzeba brać ludzi spoza pow iatu.
■  A skąd jest nowy prezes PWiK-u? 
N ie  m ów im y przecież, że ty lko  ludzie 
z naszego pow ia tu  m ogą pracować 
w  sektorze kom u n a ln ym  czy g m in 
nym. Jeśli ktoś jest dobrym  fachow 
cem, to  czemu go nie zatrudnić? Ale 
w  poprzedniej kadencji prawie nikogo 
nie by ło  z terenu gm iny czy chociaż 
pow iatu. Jeśli ówczesny bu rm is trz  nie 
m ia ł odpowiedniego zaplecza, to  po co 
szedł do władzy?
■  W  książce pochwalił się pan też, że 
w  wieku dwudziestu kilku lat został 
posiadaczem jednego z najbardziej 
„wypasionych”  samochodów w  całym 
powiecie. Przywiązuje pan dużą wagę 
do wartości materialnych?
Nie. Choć akurat samochód zawsze lu 
b iłem  mieć fajny. Prowadziłem  własną 
działalność i było mnie stać, żeby coraz 
lepsze sam ochody kupow ać. Lekką 
słabość do dobrych po jazdów  mam. 
A  co do pozostałych rzeczy? Zawsze 
by ło  m nie  stać na przyzw oite  życie, 
więc nie czuję teraz potrzeby nagłego 
otaczania się jak im iś  luksusami.

R ozm aw ia ł 
P IO T R  IG N A S IA K

INTERW ENCJA
Masz problem, pytanie? 
Potrzebujesz pomocy dziennikarza? 
Dzwoń...

( 6 2 )  3 3 2  2 0  3 3 O ferty pracy z P ow ia tow ego  Urzędu 
Pracy w  Jarocinie zgłoszone 

w  okresie od 30 stycznia do 9 lu tego

D o  redakc ji z g ło s ił się m ieszkan iec g m in y  
Jarocin, k tó ry  s fo togra fow a ł służbow y samochód 
strażników  m iejskich zaparkowany częściowo pod 
znak iem  zakazu za trzym yw a n ia  się i pos to ju . 
- Zw róciłem  im  uwagę, a o n i jeszcze się wulgarn ie  
zachowywali i  fo to g ra fo w a li mnie. Jeden z n ich  
zaczął się też usprawiedliwiać, że on tam  m usi stać. 
Rozumiem, że je ś li zatrzymuję się w  niewłaściwym  

miejscu albo jadę  ze zią prędkością to płacę mandat. 
A strażnicy? - d o p y tyw a i się mężczyzna.

Zapyta liśm y policję, czy na podstawie takiego 
zdjęcia m oże w ystaw ić  m andat. O kazuje się, że 
nie, bo należy na jp ierw  przeprowadzić „czynności 
w yjaśnia jące” . Jaroc ińska  K om enda P ow ia tow a 
P o lic ji zw ró c iła  się do  straży m ie jskie j z prośbą 

o wyjaśn ien ie  tej sytuacji. - Kierowca samochodu 
służb m undurowych, w tym także straży m iejskiej, 
zobowiązany je s t do stosowania się do przepisów  
cuchu drogowego, z pew nym i wyjątkam i, a le tylko  
wówczas, gdy je s t po jazdem  uprzyw ile jow anym  
'  w y ja śn ia  sierż. sztab. A gn ieszka  Z aw orska , 
rzecznik p rasow y K o m e n dy  P ow ia tow e j P o lic ji 
w  Jarocin ie .

K om endan t S traży M ie jsk ie j w  Jarocin ie  zna 
sprawę, b o  zosta ł o  nie j p o in fo rm o w a n y  przez 
strażnika, gdy ten w ró c ił z in te rw enc ji. - Z  tego 
co się orientuję, p rzód  samochodu o kilkanaście  
centymetrów przekroczył strefę zakazu. W  związku 
z tym uważam to za zwykłą złośliwość ze strony  
osoby, k tóra  zgłosiła tę sprawę. Faktycznie strażnicy 
Podejmowali tam  interwencję i  podjechali w  celach 
służbowych. Tak więc nie było to  praktycznie za

trzymanie czy parkow anie  na zakazie - w yjaśn ia  
K rzysz to f A dam iak.

Szef m un icypa lnych  dodaje, że to  nie m u n 
d u row i zachow u ją  się w u lga rn ie , a m ieszkańcy. 
'  N igdy n ik t n ie  udow odn ił, że s trażn ik  m ie jsk i 
zachowywał się n ieku ltura ln ie . Wręcz przeciwnie, 
ta n ie ku ltu ra ln o ść  w łaśnie je s t z d ru g ie j s trony  
'  Humaczy kom endant i dodaje: - Przeprowadzę 

ze strażn ik iem  rozm owę dyscyplinującą, a le  nie  
wyciągnę konsekwencji służbowych.

(s e b )

Kilkanaście cenlymetpśw  
te nie złamanie praw a

Samochód straży miejskiej sfotografowany przez mieszkańca gminy Jarocin

• O pera tor podnośn ika  koszow ego - ART S tud io  S ław o m ir W i

śniewski Jarocin • P rzedstaw ic ie l han d low y - „A ga t”  H urtow n ia 

Lodów i M rożonek S tan is ław  Stachow iak, Jarocin • P racow n ik  

doc iep leń  - Zakład R em on tow o-B udow lany - Rafał C iern iak, 

W ilkow y ja  • K ie ro w ca /p rze w o źn ik  osób -  W est-Pol Sp. z  o. o. 

C hojn ice (m ie jsce pracy -  G olina) • R e ferent - CU Heros W ie 

s ła w  A ndrze jew ski Góra (m ie jsce pracy - Jaroc in ) •  P racow n ik  

bu d o w la n y  -  P rzedsiębiorstw o U s ługow o-R em ontow e Janusz 
S k ib ińsk i, Żerków  • Technolog - k ie ro w n ik  zm iany, kon tro le r 

ja ko śc i, sp ec ja lis ta  ds. za rządzan ia  ja ko śc ią  - Rybhand Sp. 

z  o. o. Sp. K. Jarocin  • S p ec ja lis ta  do sp ra w  obsług i k lie n ta  

w  dz ia le  e ks tra k tó w  - M artin  Bauer Polska Sp. z o.o (m ie jsce 
pracy -  Dobrzyca) • Ś lusarz  - spaw acz -  Ja r-D rew  P.RU.H. 

Sp. z  o. o. G o lina  • K o n tro le r ja ko śc i, m e c h a n ik  w  dz ia le  

u trzym a n ia  ru ch u  - M u lte a fil Sp. z  o. o. Dobrzyca • A p lik a n t 

a dw okack i - Kancelaria  A d w okacka Janusz Roszewski Jarocin

• Sp rzedaw ca - o ferta  zam kn ię ta , na prośbę p racodaw cy nie 

zaw iera danych u m oż liw ia ją cych  jego iden ty fikac ję  (kon tak t 

te l. 7 9 0 /3 1 2 -2 1 8 )  • K ie row ca  c ią gn ika  s iod łow ego  - oferta 

zam kn ię ta , na prośbę p racodaw cy nie zaw iera  danych um oż

liw ia ją c y c h  je go  id e n ty fik a c ję  (k o n ta k t te l. 6 0 9 /7 1 0 -6 7 9 )

• S zw aczka /szw acz - S pó łdz ie ln ia  „K a le tn ik ”  Z akład Pracy 

C h ron ione j Poznań (m ie jsce  pracy  -  Ja roc in ) • P ra co w n ik  

m agazynow y -  „B iznes Partner S e rw is ”  s. c. Łódź (m ie jsce  

pracy - G ądki k. Poznania) •  P iekarz  - G m inna S pó łdz ie ln ia  

S am opom oc C hłopska w  Jaroc in ie  • P o m ocn ik  m ura rza  - Za

k ład M ura rsk i - R ynow iecki M arek, W a łków

STAN BEZROBOCIA W POWIECIE JAROCIŃSKIM

liczba

bezrobotnych

3 .2 2 9
wyrejestrowani 

w ostatnim tygodniu

zarejestrowani 

w ostatnim tygodniu

1 9 3
wyrejestrowani, 

którzy podjęli pracę

(dane orientacyjne z PUP Jarocin z okresu od 30  stycznia do 6  lutego)

cra
ua
s.
o

9 7
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KOTLIN ► NAJPIERW BAZA TECHNICZNA OSP

K o tliń scy  d ruhow ie  chcie li dostaw ać więcej 
p ien iędzy za ra tow an ie  o fia r  w ypadków  i ga
szenie pożarów . O  usta lenie wyższych stawek 
zw ró c ili się do  rady g m iny  A nd rze j K rzyżanek, 
prezes zarządu gm innego O S P  i M ic h a ł N a 
w rock i, kom endant gm inny. Strażacy zap ro p o 
now a li, aby ekw iw alent za udz ia ł w  dz ia łan iach  
ra tunkow ych podnieść im  o  4 zł. Sprawa tra fiła  
na posiedzen ia  kom is ji rady.

- Zrobiliśm y dla straży bardzo dużo w  poprzed
nie j kadencji. Myślę, że w  tej też zrobimy. M am y się 
z czego cieszyć - m ó w ił M iro s ła w  Paterczyk, w ó jt 
K o tlina . Z  kolei skarbnik gm iny  Irena  A ntczak 
stw ierdziła, że kotłińskie stawki nie odbiegają od 
tych z ościennych gm in. - Ja  myślę, że uporząd
kujemy bazę techniczną w  80 czy 90 procentach 
w naszych jednostkach i  do tematu możemy wrócić. 
Nie odbiegamy, a wręcz wyprzedamy inne samorzą
dy, a  to  są ochotnicze straże - p rzekonyw ał w ó jt. 
W tó ro w a ł m u  radny K rzysz to f Szyszka. - Przez 
m inioną kadencję prawie 80 procent taboru zostało 
wymienione. Panowie strażacy zrozumieją naszą 
decyzję - m ó w ił radny z K o tlin a . P rzewodniczą-' 
cy ko m is ji ośw ia ty  L u c ja n  A n tcza k  p o ch w a lił 
ocho tn ików  za pracę i zaangażowanie w  służbę. 
Ostatecznie radn i postanow ili, że w  najbliższym  
czasie nie będzie podwyżki ekwiwalentu. Podobne 
stanow isko zajęła kom isja  budżetu.

K om e n da n t g m in y  O S P  M ic h a ł N aw ro ck i 
n ie chce kom entow ać decyzji radnych . - Stra
żacy są gotow i do podjęcia dzia łań ratunkowo- 
-gaśniczych o każdej porze dn ia  i  nocy, to  myślę 
należy im  się podwyżka i  dlatego został wniosek 
skierowany do rady - m ó w i kom endant.

(e ra )

Strażacy nie dostaną podwyżki
1 O c h o tn ic y  z  g m in y  K o tlin  n ie  b ę d ą  m ie li p o d w y ż s z o n e g o  e k w iw a le n tu  z a  u d z ia ł  w  d z ia ła n ia c h  
ra tu n k o w y c h  i s z k o le n ia c h .

► OBOWIĄZUJĄCA 
STAWKA EKWIWALENTU 
W GMINIE KOTLIN

14  z ł

4  z ł

► NOWE MIASTO

Najlepsze miejsce 
dla szefowej biura 
rady

N a  o s ta tn ie j sesji w yznaczone z o 
sta ło  najlepsze m iejsce d la  u rzędn iczk i 
za jm ujące j się obs ługą  rady.

P rob lem  po ruszy ła  radna Z o fia  K ę 
d z io ra . - Ja  uważam, że bardzo ważne 
miejsce pow inna  m ieć p a n i Ju lita . Ponie
waż p a n i Ju lita  m usi m ieć spojrzenie na 
całą salę. Ona tak  nie może sobie siedzieć, 
tak  ja k  tu, dzis ia j. M u s i m ieć tak, żeby 
nagranie dobrze odebrało każdego i  m usi 
m ieć spojrzenie na całą salę - i  na gości, 
i  na  radnych i  na sołtysów. Bo ona rob i 
pro tokó ł, ona ro b i najgorszą p racę  z te j 
sesji - podkreśliła . -Ja  bym proponowała, 
Żeby p a n ią  Ju litę  w  dobrym  punkcie. N a j
lepiej ja k b y  p a n i Ju lita  poszła i  sobie po  
prostu  ten p u n k t wyznaczyła, k tó ry  będzie 
d la  n ie j na jba rdz ie j odpow iedni. S w o ją  
o p in ię  na ten te m a t w y ra z ił też w ó jt. 
- 1 vice versa - m y z przyjemnością spojrzy
my na pan ią  Ju litę  - s tw ie rdz ił A leksander 
Podem ski. P rzew odniczący rady W alde
m a r Tom aszewski p odz iękow a ł radne j 
za p ropozyc je  i sugestie. Z ap e w n ił, że 
je  uw zględn i.

(a k f)

ZA UDZIAŁ W DZIAŁANIU 
RATOWNICZYM

ZA UDZIAŁ W SZKOLENIU 
ORGANIZOWANYM PRZEZ 
PSP LUB GMINĘ

► STAWKI PROPONOWANE 
PRZEZ STRAŻAKÓW

1 ,5 0  z ł UDZIAŁ W SZKOLENIU 
PODSTAWOWYM

5 z ł

18  z ł

JAROCIN

UDZIAŁ W SZKOLENIU 
SPECJALISTYCZNYM

UDZIAŁ W DZIAŁANIU 
RATOWNICZYM

► STAWKI EKWIWALENTU W POZOSTAŁYCH GMINACH
stawka za udział 
w działaniu 
ratowniczym

stawka 
za szkolenie

Jarocin dla kierowcy
dla pozostałych członków 
za zabezpieczenie terenu 
przed zagrożeniami 
za zabezpieczenie 
pożarowe imprez 
za dyżurowanie w  pełnej 
gotowości bojowej podczas 
ograniczonej dyspozycyjności

2 1 ,6 1  zł 
1 5 ,1 2  zł

1 0 ,8 0  zł

8 ,4 0  zł

3 ,7 8  zł

PSP 6 ,8 7  zł

Jaraczewo dla kierowców
dla pozostałych członków

2 0 ,0 0  zł 
1 3 ,0 0  zł

3 zł za szkolenie 

inne niż podstaw owe 

0 ,50  zł za szkolenie 
podstaw owe

Żerków 1 0 ,0 0  zł nie uchwalono

M a r a t o n  w y b o r ó w  s o ł t y s ó w  
i p r z e w o d n i c z ą c y c h  o s i e d l i

Jako jedni z pierwszych do wyborów przystąpili mieszkańcy Zakrzewa. Jedynym kandydatem był 
dotychczasowy sołtys Rafał Grzybowski. Uzyskał poparcie 76 spośród 78 obecnych na sali

► TERMINY ZEBRAŃ 
W IEJSKICH 1 OSIEDLOWYCH 
W  G M IN IE  JAROCIN

W SIE:

W itaszyce 12 lutego
W ilkow y ja 13  lutego
H i la rów 1 6  lutego
W itaszyczki 17 lutego
G olina i S tefanów 1 9  lu tego
Radlin 2 0  lu tego
M ieszków 2 3  lu tego
W ilczyn iec 2 4  lu tego
Potarzyca 2 5  lutego
Osiek 2 6  lu tego
Prusy i Roszkówko 2 7  lutego
Cielcza 2  m arca
Dąbrowa 3  m arca
Tarce 4  m arca
Łuszczą nów 5  m arca
S ied lem in  i C iśw ica 6  m arca
Kadziak 9  m arca

JAROCIN:

O siedle 1 0 0 0 -le c ia 10  m arca
O siedle 7 0 0 -le c ia 11 m arca
C iśw ica 12  m arca
Ługi 13  m arca
Stare M iasto 17  m arca
O siedle K onsty tuc ji 3  M aja  1

1 8  m arca
O siedle W ojska Polskiego

1 9  m arca
Polna 2 0  m arca

Rozpoczął się m araton zebrań 
w ie jsk ich  i os ied low ych, k tó rych  
najważniejszym punktem jest wybór 
sołtysów i przewodniczących osie
d li. Dotychczas takie spotkania od 
byty się ju ż  w  Cząszczewie, Kątach, 
Zakrzewie, Bachorzewie, Reszkowie 
i A nnapo lu . Kolejne zebrania będą

się odbyw ały przez ponad miesiąc. 
Jako ostatni swojego przedstawicie
la  w yb io rą  20 m arca m ieszkańcy 
osiedla Polna w  Jarocinie.

Ż e b y  z e b ra n ie  b y ło  w ażne 

i m ożna było  przeprowadzić wybo
ry, musi w  n im  uczestniczyć określo
na w  statucie liczba m ieszkańców.

N ajm nie j liczne quorum  jest w  A n 
na p o lu  - w ynos i jedyn ie  7 osób. 
Z  ko le i na jw ięce j m ieszkańców  
- 37 - m us ia ło  przyjść na ubiegto- 
tygodniowe zebranie w  Zakrzewie. 
Jeśli frekw encja  nie dop isze, po 
m iesiącu zostaną podjęte kolejne 
próby. (ig i)

► SOŁECTWA MIEJSKIE 
CZEKAJĄ NA SĄD

Tadeusza  K o śc iu szk i, M ik o ła ja  K o
p e rn ika , Ś ró dm ie śc ie , T u m id a j, B o 

g u s ła w , K o n s ty tu c ji 3  M a ja  II - te  
ja ro c iń s k ie  o s ie d la  p rz e k s z ta łc o n e  
w  s o łe c tw a  na ra z ie  n ie  b ę d ą  w y 
b ie ra ły  s w o ic h  sze fów . U c h w a ła m i 
w  sp raw ie  m ie jsk ich  s o łe c tw  za jm u je  
s ię  N a c z e ln y  S ąd A d m in is tra c y jn y , 
k tó ry  z a d e c y d u je , ja k ą  fo rm ę  m a ją  
m ieć  te  je d n o s tk i pom o cn icze  gm iny.

KAŻDEGO DNIA NOWE INFORMACJE , jarocińska
"  Z aw sze  ta m . gdzie  Ty

http://www.jarocinska.pl
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KOTLIN ► WÓJT OCENIA BARDZO DOBRZE, ALE...

S praw a w y p łyn ę ła  na os ta tn ie j 
sesji, k iedy to  szefowe szkół p rzed 
stawiały in form ację o  funkcjonow aniu  
placówek, k tó ry m i k ie ru ją. - W  m ojej 
ocenie działania, które są podejmowa
ne przez pan ie  dyrektor są racjonalne  
i  funkcjonow anie  jednostek, a  w  kon
sekwencji dyrektorek mogę ocenić ja k o  
bardzo dobre - stw ierdził M iro s ła w  Pa- 
terczyk, w ó jt K o tlin a . Po w ypow iedzi 
w łod a rza  g m iny  g łos zab ra ła  Beata 
Skowrońska. R adna ze Sławoszewa, 
a zarazem sołtyska w ioski, chcia ła  się 
dow iedzieć, na ja k im  etapie są prace 
zw iązane z nadaniem  im ien ia  m ie j
scowej szkole. - K ilka  la t temu w  naszej 
szkole odbyło się referendum. Wiem, że 
na te j liśc ie  była M a r ia  Dąbrowska, 
A rkady Fiedler, ksiądz Szymon U llin . 
Z  tego co wiem wygrał to  referendum  
ksiądz Szymon U llin  - m ó w iła  radna 
p racu jąca na co dzień ja ko  b ib lio te 
karka. P okró tce p rzedstaw iła  postać 
duchow nego, po  czym  chc ia ła  w ie 
dzieć, d laczego n ic  da le j n ie dzieje 
się w  tej kwestii.

W iesław a G o m u łka  tłum aczy ła , 
że m usia łaby uzasadnić wybór, gdyby 
w ystąpiła  do  rady gm iny z propozycją 
nadania im ien ia , a m ate ria łów  o  księ
dzu szukała z m ie jscow ym  p robosz
czem w  a rch iw um  arch id iecezja lnym  
w  Poznaniu. - Jeżeli odkryjem y dane 
źródło historyczne, to m usimy je  uznać 
z całym dobrodziejstwem inwentarza, 
albo przyjm ujem y wszystko, a lbo nic. 
Nie można tak, że przyjmujem y wszyst
ko, co dobre o danej osobie, a zie rzeczy 
pom ijam y. (...) Ja  d o ta r ła m  do tych 
źródeł, przeczytałam  i  je że li chcia ła- 
bym przyjąć z całym dobrodziejstwem  
inwentarza to źród ło  historyczne, to 
niestety, ale ta  osoba.... M ogłaby nam  
potem  potom ność zarzucić pewne rze
czy, ja k  m ogliśm y wybrać taką  osobę 
- w yjaśn ia ła  dość ogó ln ie  dyrekto rka  
Szkoły Podstawowej w  Sławoszewie. 
T łu m a c z y ła , że n ie  m a  in fo rm a c ji 
o księdzu U llin ie  w  lite ra tu rze  tak ja k  
w  przypadku  innych  p a tro n ó w  i d la 
tego m usia ła  do trzeć do  m a te ria łó w  
ź ród łow ych . - N ie  m ogłam  udać, że

Sołtys chce zmienić 
dyrektorkę szkoły
2 S o łty s  P a rz e w a  su g e ru je  z m ia n ę  d y rek to rk i S zko ły  P o d s ta w o w e j w  S ław o szew ie . 
P o w ó d ?  - P a n i dyrek to r, j a  w idzę , że  n ie  m a  p a n i  w sp ó ln e g o  ję z y k a  z  p a n ia m i  
n a u c zy c ie lk a m i - m ó w i S te fa n  T a c z a ła .

pewnych rzeczy nie widzę - tych złych 
- zaznaczyła  G om u łka .

Z  kolei radna M a rta  H udak  chcia
ła  się dow iedz ieć  - ja k  zaznaczyła , 
w  im ien iu  rodziców  - dlaczego w  szko
le w  Sławoszewie n ic nie jest organizo
wane w  czasie wakacji. D yrektorka nie 
zgodz iła  się ze stw ierdzeniem  radnej. 
P rzekonyw ała, że w  ferie  codziennie  
a lbo  co d ru g i dzień są organ izow ane 
zajęcia, ale p o m im o  wcześniejszej in 
fo rm acji dzieci w  n ich  nie uczestniczą.

- Była gwiazdka z jase łkam i i  p o  rozda
n iu  prezentów zrobiliśmy dyskotekę, ale 
dzieci ju ż  nie bardzo chciały się na n ie j 
bawić. Rodzice zosta li pow iadom ieni, 
że między św iętam i a Nowym  Rokiem  
i  5  stycznia będą dyżury i  n ikogo nie  
było na tym dyżurze oprócz nauczyciela
- w y jaśn ia ła  W iesław a G om u łka .

S poro  dyskusji w yw o ła ło  w ystą 
p ien ie  so łtysa Parzewa, k tó ry  za rzu 
c ił dyrekto rce , że n ie  w spó łp ra cu je  
z nauczycie lam i. - Były jase łka  orga

nizowane przez p a n ią  Łapaj. ( . .. )  Od  
razu p an i dyrektor wysyła trzy czy cztery 
klasy do Sławoszewa, bo tam  K G W  
organizowało pokaz stołu wigilijnego. 
Jak p a n i wiedziała, że p a n i Ł a p a j orga
nizuje, to dlaczego te dzieci n ie  zostały 
na jasełkach. Ta p a n i się napracowała, 
a pan i wysyła dzieci do Sławoszewa. Czy 
to  p a n i z łośliw ie zrob iła?  - doc ieka ł 
S te fan  Tacza ła . D y re k to rk a  szko ły  
w  Sławoszewie tłum aczyła , że p lanu 
ją c  zajęcia uczn ió w  m usi uw zględn ić

godziny od jazdów  autobusów. -Ja  nie 
mogę sobie przestaw iać tego dowolnie, 
gdyż tylko  w  te dwa d n i K G W  mogło  
podjąć dzieci na świątecznym stole. Pani 
Ł a p a j m ogła to  zrob ić  wcześniej, ale 
p a n i Ł a p a j odkręca m oje decyzje. (...) 
W ystawiła przedstawienie  w  kościele, 
więc cała loka lna  społeczność m ia ła  
okazję tę część artystyczną zobaczyć
- b ro n iła  się W iesław a G om u łka .

Z  kolei Taczała wskazał, że jasełka 
na jp ie rw  b y ły  w ystaw iane w  szkole, 
a dopiero potem  w  kościele. - Uważam, 
że ja k  coś organizuje się w  szkole, to 
pow inno się razem dogadać, żeby byli 
wszyscy uczniowie. Połowę dzieci poszło 
i  zostały tylko te m alutk ie . Żeście się 

nie dogadały. Pani dyrektor, ja  widzę, 
że nie m a p a n i wspólnego języka z p a 
n ia m i nauczycielkami. Wy tam  żyjecie 
pow iem  krótko, ja k  p ies z kotem. Ta 
w  kącie, ta  w  kącie. Ja tam  chodzę i  to 
widzę - g rzm ia ł sołtys Parzewa.

- N ie  - w trą c iła  G om u łka .
- Panie wójcie, czas na zmiany, żeby 

wreszcie w  Sławoszewie zaczęło się coś 
dziać  - zakończył swoje wystąp ien ie  
Taczała. W ydaw a ło  się, że do  w yp o 
w iedz i so łtysa Parzewa chce się o d 
nieść w ó jt, ale k iedy przew odniczący 
zam ie rza ł m u  oddać g łos, w ło d a rz  
g m in y  z rezyg n o w a ł z w yp o w ie d z i.
- Ja się wycofałem z tego pytania, bo 
ono m usiałoby być poza p ro toko łem  - 
s tw ie rdz ił Paterczyk.

N iechę tn ie  o  spraw ie rozm aw ia  
A lin a  Ł a p a j. P odkreśla , że n iko m u  
nie skarżyła się na sytuację w  szkole 
i nie w iedz ia ła , że p ro b le m  zostanie 
po ruszony  na sesji. - O d dawna m oja  
praca pedagogiczna, an i społeczna, nie 
je s t doceniana - uw aża nauczycielka. 
Podkreśla, że w  szkole uczy od  27 la t 
i  je s t ba rdzo  oddana  dz iec iom  oraz 
d rużyn ie  harcerskiej, k tó rą  p row adzi.
- N ie  zm ien iam  decyzji p a n i dyrek
tor, bo nie m am  takich m ożliwości an i 
upraw nień, bo z ja k ie j  rac ji. Jestem  
ty lko pracownikiem . Ja chcę uczciwie 
pracować, ja k  to  rob iłam  dotychczas
- zaznacza A lin a  Łapa j.

(e ra )

R O Z M O W A  Z M IR O S Ł A W E M  P A T E R C ZY K IE M  - W Ó J T E M  K O T L IN A

Sołtys Taczała powiedział na sesji: 
„Panie wójcie, czas na zmiany, żeby 
wreszcie w Sławoszewie zaczęło się 
coś dziać” . Co pan na to?
P rzypuszczam , że pan so łtys m ó w ił 
o zm ianie dyrektora szkoły. Tak ja k  ju ż  
wcześniej m ów iłem , pracę dyrektorek 
szkół oceniam bardzo dobrze. A  co do 
w ypow iedzi pana sołtysa, to  ona m a 
naprawdę niskie pobudki i nie powinien 
tak się wypowiadać. Chociaż, ja k  pani 
zauważyła, chcła łem  coś powiedzieć, 
ale wycofa łem  się.
Właśnie, co pan chciał powiedzieć?

Chciałem  powiedzieć, ale nie chcialbym 
być odebrany za z łoś liw ca, że pewne 
zm iany nas tąp iły  w  czasie w yborów . 
Z m ie n ił się radny, więc może czas na 
zm iany nastąpi, w  przypadku pana Ta
czały. A  może przyjdzie czas na zm iany 
w  kwestii sołtysa. A le ugryzłem  się w  ję 
zyk i nie powiedziałem tego na sesji. D z i
siaj tego żałuję, bo może byłoby to dobre, 
bo dałoby do myślenia panu Stefanowi. 

Czy ma pan informacje, że w  szko
le w Sławoszewie jest jakiś konflik t 
personalny?
Zawsze występują jakieś niedomówienia,

czy to  wśród kadry pedagogicznej, czy 
m iędzy zarządzającym i, a pod ległym i 
pracownikam i.
Czy ma pan informacje, że jest kon
flik t pomiędzy panią dyrektor a panią 
A liną Łapaj?
Nie. Panią dyrektor uważam za rozsądną 
i stanowczą osobę. P o tra fiłaby te kon
flik ty  rozwiązać i rozwiązuje, choć w ielu 
osobom  to  się nie podoba.
Nie rozpisywał pan konkursów na dy
rektorów. Powierzał pan stanowiska 
rozporządzeniem.
Trudno byłoby m i po objęciu stanowiska

wójta - po niespełna roku - ogłaszać kon
kurs. Lepiej było poobserwować i racjo
nalnie ocenić, co jest dobre, a co złe. W  tej 
chw ili jest więcej tych dobrych rzeczy. 
Czy w  2017  r. rozpisze pan konkursy, 
czy powierzy stanowiska?
D o  2 0 ,7  ro ku  pan ie  d y re k to r  będą 
pracowały na swój w izerunek. Byłbym  
szczęśliwy, gdybym  m óg, pan iom  dy
re k to r dalej pow ierzyć te obow iązk i. 
Jeśli rozpiszę konkurs, będę m ia ł ku 
temu powody.

R ozm aw ia ła  
E LŻB IE TA  R ZE P C ZY K

► JAROCIN

Gmina da powiatowi 150 tys. na projekt łącznika „11" i „12"
Jednogłośną decyzją radnych 

gm ina  Ja roc in  przekaże p o w ia to 
w i 150 tysięcy z ło tych . P ieniądze 
m a ją  zo s ta ć  p rze zn a czo n e  na 
Przygotow anie  p ro je k tu  bu d ow y  
łączn ika  dw óch  d ró g  kra jow ych  

- n r  11 i 12.
Z a n im  ra d n i p rz e g ło s o w a li 

P ieniądze, w ą tp liw o śc i nie k ry ła  
L id ia  Czechak. - Ile  może wynieść 
koszt budowy takiego łącznika i  czy

w iadom o ju ż , skąd pow ia t weźmie 
na to środki? - dociekała radna. Ze 
względu na nieobecność przedsta
w icie la  pow ia tu  w  sali sesyjnej, nie 
doczekała się je d n a k  precyzyjnej 
odpow iedzi. Jej pytania zadaliśm y 
staroście. - Więcej będę w  stanie  
powiedzieć w przyszłym tygodniu. 
Wtedy m nie i  burm istrza czeka spo
tkan ie  z przedstaw ic ie lam i firm y , 
która  wykonała koncepcję przebiegu

tego łącznika. Chcemy z n im i roz
m aw iać o konkretach. To na pew
no nie będą m ałe kwoty. To jedno  
z najważniejszych i  najdroższych  
zadań inwestycyjnych obu sam o
rządów  w  te j kadencji - podkreśla  
Bartosz W alczak. C o  ze ź ród ła m i 
fina n sow an ia  b u d o w y  łącznika? 
-  M am y inform ację, że będzie pu la  
pieniędzy' w  ramach Wielkopolskiego 
Regionalnego Program u Operacyj

nego. Będzie można je  pozyskać na 
drog i strategiczne lub d rog i z n im i 
łączące się. Wchodzą one  w  sieć  
U n ii Europejskiej. Kluczowym jest, 
aby droga S i l  została do te j sieci 
dopisana. Wiem, że lobbu ją  za tym  
władze wojewódzkie. N ie ma jednak  
pewności, że się uda. Ten tem at je s t 
więc bardzo dynam iczny - ocenia 

starosta.
(ig i)

► Łącznik krajowej „11 " z „1 2 " ma 
przebiegać od skrzyżowania al. 
Niepodległości z ul. Powstańców 
Wlkp., prowadzić przez las za 
os. Kopernika i kończyć się na 
wysokości restauracji „Walcerek". 
Założeniem inwestycji jest 
możliwość omijania centrum 
miasta, zwłaszcza przez ciężarówki

http://www.jarocinska.pl


10 I  G A Z E T A  JA R O C IŃ S K A  ; 7 ( 1 2 7 0 )  1 0  lu teg o  2 0 1 5
w w w . j a r o c i n s k a . p l

► MICKIEWICZOWSKIEMU CENTRUM TURYSTYCZNEMU GROZI LIKWIDACJA

W iększość żerkowskich radnych 
chce zw oln ien ia  dyrektora  M ick ie w i
czowskiego C en trum  Tuiystycznego 
Kaspra Ekerta. Zan im  m ia łoby to  je d 
nak nastąpić, rajcy chcieli dać szefowi 
M C T  ostatnią szansę na wytłum acze
nie katastrofa lnej sytuacji finansowej 
centrum . D yre k to r przyszedł na p o 
siedzenie, przyznał, że m a ponad pó ł 
m ilio n a  d ługu  i p rzedstaw ił radnym  
alternatywę - a lbo gm ina da pieniądze 
i spłaci chociaż po łow ę zobow iązań, 
a lbo  centrum  zostanie zlikw idowane.
- Proszę o szybką decyzję i  odpowiedź, 
bo ja  muszę coś przekazaćpracownikom
- skw itow ał swoje wystąpienie Kasper 
Ekert.

Liczył pan na to , że w ygra
w ybory  i sobie to  spłaci

Z  wyjaśnień dyrektora w yn ika ło , 
że sytuacja  je s t pow ażna. - N ie  ma  
innej możliwości, je ś li nie dostaniemy tej 
dotacji, to będzie likwidacja. Ja nie widzę 
innego rozwiązania. M y  jesteśmy w  stanie 
może ja k iś  czas jeszcze wytrzymać, ale 
nie jesteśmy w  stanie dalej tego udźwi
gnąć. Ja próbowałem dać radę tak, ja k  
potrafiłem. Poświęcałem na to duża czasu 
i  możliwości. Szukałem pieniędzy, gdzie 
się dało  - zapew nia ł Ekert. Jego słowa 
w ywoła ły ostrą reakcję radnych.-Niech  
nas pan  nie straszy, że je ś li nie damy tej 
dotacji, to ośrodek m usi upaść. M y do 
tego nie dopuścimy - s tw ie rdz ił radny 
Janusz Szóstek. - M usim y wypracować 
tak i plan, żeby nie upadło i  to zadłużenie 
się nie pogłębiało. M y m am y program, 
ja k  ten ośrodek powinien funkcjonować. 
Ja go na razie nie będę przedstawiać, 
bo nie wiemy, ja k  naprawdę wygląda 
sytuacja - dodał.

P rzew odn iczący rad y  G rzegorz  
Andraszak uważa, że to  dz ia ła lność 
gospodarcza M C T  wygenerowała d łu 
gi . - Pan tak łatwo zrzuca z siebie winę, 
a to tak  nie je s t - m ów ił do  dyrektora.
- M o im  zdaniem to nieudolność w za
rządzaniu spowodowała taką sytuację 
finansową, a pan się teraz ze wszystkiego 
rozgrzesza, przerzuca wszystko na radę 
i  je s t ok. Jeśli byłoby praw id łow e za
rządzanie, je ś li nadzór byłby właściwy, 
merytoryka pana działań gospodarczych 
byłaby należyta, to nie byłoby takiej sytu
ac ji - oceniał pracę szefa M C T  A n d ra 
szak. - Pan nam teraz odkry ł karty, wy
ciągnął kró lika  z kapelusza i  powiedział: 
„ratujcie, bo m am  takie d ługi". A  do tej 
p o ry  wszystko było super, wszystko było 
ok .Ite ra zp a n  nas stawia pod  ścianą. To 
jes t nieuczciwe. Tak się nie robi, chyba że 
to  je s t celowe - m ó w ił w  coraz bardziej 
ostrych słowach p rzew odniczący.-Ja  
powiem więcej, pan liczył na to, żc wygra 
wybory i  sobie to  spłaci. Może mówię za 
dużo, ale tak jest. To są moje odczucia 
i  większości radnych, którzy tu  siedzą - 
g rzm ia ł przewodniczący. D o  wyborów  
nawiązał również Janusz Szóstek. -Już 
od  września wiedzieliśmy, że sytuacja 
w M C T  jest tragiczna. Sygnalizowaliśmy 
to, ale nie clicieliśmy n ic rob ić przed  vvy- 
boram i, żeby nam  czegoś nie zarzucono
- s tw ierdz ił radny z Zern ik. -Jeszcze ci 
pomogliśmy, żebyś p rze trw a ł - zw róci, 
się do  Ekerta. - Daliśm y c i tę szansę, 
żebyś to, co sobie w życiu zaplanowa
łeś, m óg ł zrealizować  (K aspe r Ekert 
ubiegał się w  listopadow ych wyborach 
sam orządowych o  stanow isko b u rm i
strza Żerkowa - przyp. red.). 1 miałeś 

tę szansę i spróbowałeś. A  teraz mamy 
rzeczywistość, ja k ą  mamy i  fakty, które 
są w  dokumentach - d o d a ł radny.

Dyskusję uc ią ł sam dyrektor. Po
kazał radnym  sta tu t jednostk i, k tó rą  
kieruje, a w  n im  jeden z paragrafów, 
k tó ry m ów i: „O środek otrzym uje z b u 
dżetu gm iny corocznie dotację na dzia
ła ln o ść  w  w ysokości n iezbędnej na 
pokrycie kosztów  dz ia ła lności, w  tym

- Ja mam taką propozycją. Do września jesteśmy w stanie zrobić naprawdę bardzo dobry wynik. Prosiłbym państwa 
wtedy o ocenę i decyzję co do dalszej współpracy - zwrócił się do radnych Kasper Ekert

Działania dyrektora MCT podjęte w  celu 
osiągnięcia oszczędności

DZIAŁANIA KWOTA PRZEWIDYWANYCH 
OSZCZĘDNOŚCI

LIKWIDACJA STANOWISK

- kierownik obiektów hotelarskich 54.081,80 z ł

-  kierownik restauracji 40.934,41 z ł

-  księgowa 37.029,34 z ł

ROZWIĄZANIE UMÓW Z PRACOWNIKAMI

- młodszy kucharz 27.668,00 z ł

-  kucharz 35.928,87 z ł

-  pomoc kuchenna 16.472,94 z ł

REZYGNACJA PRACOWNIKÓW Z PREMII KWARTALNEJ 63.329,00 z ł

OGRANICZENIE USŁUG NADZORU MIENIA (OCHRONA) 17.000,00 z ł

REZYGNACJA Z WYJAZDU ORKIESTRY DĘTEJ DO KOSAKOWA 5.297,41 zł

RAZEM 297.741,77 z ł

w  szczególności kosztów wynagrodzeń 
pracowników oraz kosztów utrzymania 
i eksploatacji m a ją tku ” . -T o  w naszym 
przypadku są 2 m iliony złotych - p o in 
fo rm ow a ł radnych.

W  Żerkow ie pow sta ły  d w a

ośrodki kultury
O środek K u ltu ry  i Rekreacji M ic 

kiew iczowskie C en trum  Turystyczne 
w  Żerkow ie dz ia ła  od 2006 roku  i jest 

p raw dopodobn ie  jedyną  w  kra ju  je d 
nostką, k tó ra  łączy dz ia ła lność ku ltu 
ra lną  - d o tow aną  przez gm inę oraz 
hotelarsko-rekreacyjną, czyli kom er
cyjną.

Każdego roku gm ina przekazywała 
dotację na ku ltu rę  rea lizow aną przez 
M C T , a dyrekto r m ia ł obow iązek się 
z niej rozliczyć przed radnym i i bu rm i
strzem. Kasper Ekert nigdy nie ukiywał, 
że te pieniądze tak naprawdę potrzebne 
byty na „przeżycie”  i pokrycie kosztów 
d z ia ła lnośc i hote larsko-rekreacyjne j 
M C T , d la  które j miesiące zim ow e są 
ta k  zw anym  „m a r tw y m ”  sezonem . 
-N a  początku, kiedy powstawał podmiot, 
zastanawialiśmy się, ja k  on m a fu n k 
cjonować. Były takie ustne ustalenia, że 
najłatwiej było utworzyć jednostkę ku ltury

w związku z tym, że można przekazać 
dotację z gm iny i pom óc nam przetrwać  
w  miesiącach zimowych - przyzna, dy
re k to r Ekert. D la  radnych  poprzed
niej kadencji taka sytuacja w ydała  się 
dziwna i budziła  wiele wątpliwości. Ich  
zdan iem  przyjęta  konstrukcja  fin a n 
sow ania cen trum  pow odow ała  b rak 
przejrzystości i  o rien tacji, czy dz ia ła l
ność hotelarsko-rekreacyjna przynosi 
jak ie ko lw ie k  zyski. Pode jrzew a li, że 
nie. W in ą  za taką sytuację obarcza
l i  dyrekto ra  K aspra  Ekerta. D la tego  
chcie li zm ian.

N a  począ tek - w  lip c u  ub ieg łe 
go roku pod ję li decyzję o oddzie leniu 
ku ltu ry  od M C T  i przeniesieniu je j do 
b ib lio tek i. - Pan dyrektor będzie m ia ł 
tylko hotel i  te obiekty rekreacyjne. Niech 
się wy każę. Zobaczymy, ja k  to działa i  czy 
jes t właściwą osobą na tym stanowisku - 
uzasadnia, wówczas Janusz Szóstek.

P rocedura  ro zd z ia łu  k u ltu ry  od  
M C T  okaza ła  się d łu g o trw a ła . Po
trzebna  b y ła  m iędzy  in n y m i zgoda 
m in is tra  ku ltu ry  i dziedzictwa narodo
wego. G m ina  się o  n ią  jednak jeszcze 
nie zwróciła. D latego dziw ić mogą da l
sze posunięcia. Pod koniec ubiegłego 
roku  p rzy konstruow an iu  budżetu na

2015 rok  burm is trz  Jacek Jędraszczyk 
u g ią ł się po d  nacisk iem  g ru p y  ra d 
nych dążących do  rozdzielenia ku ltu ry  
od  M C T  i zg o d z ił się, aby znaczna 
część ku ltu ry  - m im o  niedokończonej 
p rocedury - zosta ła przeniesiona do 
b ib lio te k i. T rudno  się je d n a k  dz iw ić  
u leg łośc i b u rm is trza , skoro ta  sama 
grupa radnych znalazła się w  jego  ko
m itec ie  w ybo rczym  i p ra co w a ła  na 
wygraną Jędraszczyka w  listopadowych 
w yborach samorządowych.

W  w yn iku  ustaleń w  M C T  została 
orkiestra dęta oraz chór „L u tn ia ”  i tym  
sposobem centrum nadal było jednost
ką ku ltu ry. Za  tym  posz ły  pieniądze 
z gm iny  - 400 tys. z ł d la  b ib lio tek i oraz 
50 tys. z ł d la  M C T  Innych  zm ian nie 
dokonano. Zwolennikom  podziału naj
wyraźniej to  wystarczyło. N ik t ju ż  nie 
zw racał uwagi, że sta tu ty obu je d n o 
stek nie zosta ły zm ienione. W  w yn iku  
tych zm ian w  Żerkow ie pow sta ły  dwa 

ośrodki, które za jm ują  się ku ltu rą .
M a jąc  statut, k tó ry  m ów i, że g m i

na m a obow iązek dokładać do  M C T , 
Kasper Ekert przyszedł ja k  zwykle do 
radnych po pieniądze. - M y właściwie 
nie pow inn iśm y się  w  ogóle m artw ić. 
Ja przyznam szczerze, nigdy nie p rzy
puszczałem, że stanie się coś takiego, 
że dotacja zostanie obcięta do 50 tysięcy 
(zazw yczaj M C T  dos taw a ło  ponad 
300 tys. z ł - przyp. red.). W  prowizo
rium  budżetowym była kwota 3 0 0 tysięcy 
złotych i  myślałem, że taką kwotą będę 
m ógł dysponować - m ów ił do  radnych 
dyrekto r Ekert.

Sekretarz g m in y  M ic h a ł S urm a 
zaznaczył jednak, że zapisy w  statucie 
nie są najważniejsze. - Uchwalając niż
szą dotację d la  M C T  rada kierowała się 
ustawą o organizowaniu i  prowadzeniu  
działalności ku lturalnej, gdzie wyraźnie 
je s t napisane, że „organizator zapewnia 
instytucjom  k u ltu ry  ś rodk i niezbędne 
do rozpoczęcia i  prowadzenia dz ia ła l
ności ku ltu ra lne j oraz do utrzym ania  
obiektów, w  których ta działa lność jes t 
p row a d zo n a " - w y ja śn ia ł sekretarz.
- A  ustawa jes t ważniejsza niż statut i  na 
tej podstawie rada uchwaliła tę niższą 
dotację i  większą część przekazała dla  
bib lio tek i - dodał.

M y jesteśm y radni
- bezradni

Kasper Ekert przedstawił radnym  
działania, które podjął, aby zmniejszyć 
koszty. - Dlatego, że jes t to najłatwiejsza 
fo rm a  szukania oszczędności, nastąpiła 
likwidacja trzech stanowisk oraz rozwią
zanie umów z trzema pracownikami. Ich  
obowiązki zostały rozdzielone na inne 
osoby - p rzyznał dyrektor. - Wszyscy ci 
pracownicy odeszli odnoszą porozumie
niem stron i  z tego co wiem ju ż  znaleźli 
inną pracę - po in form ow ał Ekert. Za ło 
ga centrum  zrezygnowała też z prem ii 
kwartalnej. Oszczędności z wszystkich 
tych posunięć m ają wynieść ponad 300 
tys. zł. Żeby pokryć zobow iązania p o 

trzebnych jest jeszcze oko ło  250 tys. zł 
i o  przekazanie takiej kw oty apelował 
do radnych Kasper Ekert. - Zostały nam  
dwa miesiące do przeżycia. W  kwietniu  
czy w  m aju jes t ju ż  zupełnie inna sytu
acja, je ś li chodzi o nasze przychody. Te 
środk i pozwolą nam  do trw ać do tego 
momentu - tłum aczył dyrektor. - Jeśli 
państwo nie przekażą tej dotacji, grozi 
nam likwidacja - przyznał. - Nie myślał 
pan, żeby te pieniądze po prostu wypraco
wać? - pytał przewodniczący Grzegorz 
Andraszak. - Próbuję, ale widzi pan, jak ie  
j a  m am  kosziy - odpow iedzią , Ekert. 
W obec takiego podejścia do sprawy 
zaprotestow ał radny i przedsiębiorca 
A ndrze j Stachow iak. - Każdy kto p ro 
wadzi działalność gospodarczą wie, że 
je ś li m a sezon martwy, to  m usi się tak  
gospodarować, żeby odłożyć na ten czas. 
A  pan  czeka tylko na to, żeby gm ina  do
łożyła - s tw ierdził. - Wychodzi na to, że 
10 tysięcy mieszkańców gm iny Żerków  

będzie sponsorować 56 ludz i ( liczba  
p racow n ików  M C T  - przyp. red.), bo 
zdaje sobiepan sprawę, ż e  jeś li damy 250  
tysięcy na MCT, to nie wybudujemy gdzieś 
drogi a lbo czegoś innego, bo budżet nie  
je s t z gumy - podkreśli, radny. - Ja się 
z panem zgadzam - odpow iedzią, Ekert.
- Tylko, je ś li mam działać, to mam statut, 
według którego jestem  nada l instytu
cją ku ltu ry  i  m am  zagwarantowane, że 
gm ina będzie przekazywała środki na 
je j działalność - podkreś lił szef M C T . 
I  w y tkn ą ł radnym  niekonsekwencję.
- Z  tego co pamiętam ustalenia były takie, 
że je ś li ku ltu ra  zostanie przekazana do 
biblioteki, to  M C T  zostanie przekształ
cone w  zakład budżetowy albo spółkę. 
N ic  takiego się nie stało - p rzypom n ia ł 
Ekert. I  doda ł: - Jeśli coś zaczęliście ro
bić, dokończcie to. Rozpoczęliście zmiany 
i  zostawiliście m nie  w  samym ich środku 
z tematem, k tó ry  je s t nierozwiązany.
I  macie jeszcze do m nie o to pretensje - 
s tw ie rdz ił Ekert.

R a d n i n ie  p o d ję li żadne j decy
z ji w  spraw ie M C T . - Zawsze, kiedy 
nam zarzucano, że dokładamy do M CT, 
mówiliśmy, że nie, że dajemy tylko na 
ku lturę . A  w te j ch w ili m usim y sobie 
powiedzieć otwarcie, że trzeba dołożyć 
do działalności gospodarczej, bo nie ma  
innej opcji. A le co będzie dalej? - pyta ła  
przewodnicząca komisji rewizyjnej M a 
ria  Sołtysiak. -J a k  nas ludzie rozliczą? 
Dam y - źle, nie damy - też źle. Ja powiem  
szczerze, m y jesteśmy rad n i - bezradni. 
Nie ma się co okłamywać. A le musimy  
zdecydować, co z tym fantem zrobić-albo  
wprawo, albo w  lewo - stwierdziła radna 
ze Stęgoszy. I  doda ła : - No, niestety 
trzeba sobie to powiedzieć otwarcie, że 
osobę dyrektora pow o łu je  i  odwołuje  
pan burmistrz. M y możemy tylko m ów ić
- podkreś liła  M a r ia  So łtysiak. - Tak 
dokładnie je s t - p rzyzna ł p rzew odn i
czący Andraszak i zw róci, się do  Jacka 
Jędraszczyka: - Dlatego po  raz któryś  
bardzo proszę panie burmistrzu, żeby pan  

ju ż  ten temat konstruktywnie rozwiązał, 
bo m y dłużej ju ż  nie możemy czekać - 
zaapelował.

A N N A  K O N IE C Z N A

http://www.jarocinska.pl
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► SPARALIŻOWANY 24-LATEK Z PRZYBYSŁAWIA WRÓCIŁ DO DOMU

|  J
Przemek ca ły czas wymaga in ten 

sywnej i systematycznej rehabilitacji. 

Potrzebny je s t również sprzęt, który 

ułatwi mu życie i pomoże w powrocie 

do sprawności. W najbliższym czasie 

ze zgromadzonych środków rodzina 

zamierza kupić pionizator. Pilnie po

trzebny jes t również specjalistyczny 

wózek inwalidzki, który kosztuje około 

60 tys. zł. Rodziców Przemka nie stać 

na tak duży wydatek w związku z tym 

proszą o wsparcie finansowe i wpłatę 

1% podatku na ten cel.

O j

► Nr KRS 0000347949 

Cel szczegółowy:

W/5 W ojcieszak Przem ysław

P rzy je żd ża m  d o  P rzyb ys ła w ia  
późnym  p o p o łud n ie m . B lo k  z cha 
rakterystyczną p rzybudów ką  i p o d 
jazdem  d la  w ózków  inw a lid zk ich  od 

razu zwraca m o ją  uwagę. W chodzę 
do k la tk i razem  z dw ó jką  m łodych  
ludz i. N iepew na , d o  k tó rych  d rzw i 

uram zadzw on ić, w  os ta tn ie j ch w ili 
Pytam: - D o państwa Wojcieszaków to 
gdzie? - Tutaj - odpow iada ją  z uśm ie
chem. W chodzim y do mieszkania. Już 
°d  progu w idzę, że m łodych  lud z i jest 
tu znacznie więcej. K ilk u  ch łopaków  
siedzi p rzy  stole w  poko ju . In n i kręcą 
się w  kuchn i i ko ry ta rzu . P row adzą 

rozm ow y, u zg a d n ia ją  ja k ie ś  sp ra - 
rozm a w ia ją  przez te lefony. N ie  

czuje się jednak  żadnej nerwowości, 
an i chaosu. P ośród  tych  m ło d ych , 
w  kuchni zauważam panią Stanisławę. 
Uśmiechnięta, dekoruje niew ielki tort, 
^ i t a  mnie i zaraz pyta, jaką  kawę piję. 
Przychodzi rów nież je j m ąż - Rom an
Wojcieszak.

G dybym  nie w iedzia ła , po co i do 
® go  tu przyjechałam, pomyślałabym: 
ale fajna i szczęśliwa rodzina .

Siadamy przy stole w  pokoju. Pani 
Stanisława częstuje to rtem . C h lo p a - 

cy> k tó rzy  tu  przed c h w ilą  s iedzie li, 
Przenieśli się do  sąsiedniego pom iesz
czenia. To w łaśn ie  ta  p rzybudów ka  
z Podjazdem  d la  w ózków . Z os ta ła  
b u d o w a n a  specjalnie d la  Przemka, 
wokót którego od  ponad roku  skupia 
Sl? życie rod z in y  W ojcieszaków.

-■Małpa" nie w yg łu p ia j się
By l lipiec 2013 roku. 22-letni wów- 

Czas Przemek żegnał się z kolegam i 
Przed wyjazdem  do  p racy w  Belgii. 

rz4 d z ili sp ływ  ka jakow y po  Warcie, 
upłynęli do  Pogorzelicy. Tam zrob ili

'c przerwę. Skakali do  wody. Prze- 
■ ^ s k o c z y ł dwa razy. Wszyscy dobrze 

i “ uw ili. C h ło p a k  skoczył trzeci raz 
^  Już nie wypłynął. K o ledzy krzyczeli 

niego: - M aipa  (tak  go nazywają 
Przyp. red.) nie w yg łup ia j się. A le  

7 1 nadal nie w yp ływ a ł. O kaza ło  się, 
„  udcrzył g łow ą  w  dno. W yciągnę li 
0 na brzeg. R ean im ow a li d o  p rzy 

ja zd u  kare tk i pogotow ia . Potem  b y ł 
szp ita l w  Jarocin ie  i następny w  K a 
liszu. Tam  ch ło p a k  zosta ł poddany  
operac ji. Lekarze z ro b il i,  co m og li. 
C h ło p a k  odzyska ł św iadom ość, ale 
jes t spara liżow any od  szyi w  dó ł. N ie  
oddycha  sam odzie ln ie . Po pobycie  
w  K a lis zu  t ra f i ł  d o  ośrodka  leczn i
czego w  Konstancinie. Tam przebywał 
ponad dwanaście miesięcy. W  sierpniu 
ub ieg łego roku  p rzen ies iono  go  do  
podobne j p laców ki po d  K a liszem .

I  zaczę ła  się w a lk a . Z  je d n e j 
s tron y  P rzem ka, żeby przeżyć i  się 
nie poddać, n ie  za łam ać. Z  d rug ie j 
- je g o  ro d z in y  o p o w ró t ch ło p a ka  
do  dom u. A b y  sta ło  się to  m ożliw e , 
do  m ieszkania w  b loku  dob ud o w a li 
specjalne pom ieszczenie. To jednak  
b y ł ty lk o  począ tek. T rzeba je  b y ło  
w yposażyć w  sprzęt - d ro g i sprzęt. 
D la te g o  m ię dzy  k o le jn y m i w iz y ta 
m i w  K onstancin ie , ro b il i wszystko, 
żeby zgrom adzić potrzebne fundusze. 
W  ich  d o m u  p o w s ta ło  p ra w d z iw e  
cen tru m  dow odzen ia . Szefem  tych  
wszystkich dz ia łań  zosta ła  p an i Sta
nisława - m am a chłopaka. U ruchom ili 
wszystkie kontakty, rów nież te spo r
towe, ponieważ męska część rod z in y  
W ojcieszaków zawsze by ła  zw iązana 
ze sportem. P isali i odw iedzali wszyst
kie m oż liw e  f irm y  w  ca łym  pow iecie 
i  nie ty lko . I  dop ie ro  w  tych trudnych  
chw ilach, w  potrzeb ie  p rzekona li się, 
ilu  p raw dz iw ych  p rzy ja c ió ł i zn a jo 
m ych m ają. O kaza ło  się, że całkiem  
sporo. W  akcje pom ocy P rzem kow i 
w łą czy li się przede w szystk im  jego  
ko ledzy - z podw órka , z bo iska, ze 
szko ły. O rg a n iz o w a li tu rn ie je  p i ł 
karskie, festyny i zb ió rk i. Jeźdz ili do  
Konstancina . N ie  przeszkadzało im , 
że ich  kum pe l porusza  ty lko  g łow ą  
i niew iele m ogą z n im  zrob ić.

Długa droga do dom u
O d  tam tego  lip ca  znad brzegu 

W arty w  Pogorzelicy Przemek i jego 
rod z in a  p rzeby li d ługą  drogę. D w a 
tygodnie  tem u zakończył się je j, w y 
d a w a ło b y  się, n a jtru d n ie js z y  etap.

Przemek w ró c ił d o  dom u. - Radość 
była wielka - przyznaje ojciec chłopaka. 
- Czekaliśmy. Karetka podjechała przed 
blok. N ie  da się tego opisać - m ó w i 
ze łzam i w  oczach. D z ień  wcześniej 
w  ośrodku w  Kaliszu rodzina urządzi
ła  Przem kowi pożegnanie. - Trafiliśmy 
tam  na tylu serdecznych ludzi. Przemek 
m ia ł znakomitą opiekę. Jesteśmy wszyst
k im  bardzo wdzięczni - podkreśla pan i 
Stanisława.

Teraz d la  rod z in y  W ojcieszaków 
rozpoczyna się nowe życie. Szczególne 
obow iązki przypadły panu Romanowi, 
k tó ry  jes t na rencie i to  on  będzie na 
co dzień za jm ow ał się synem. -Muszę  
sobie poradzić. To są poważne sprawy. 
Przemek je s t p o d  respiratorem. Trzeba 
bardzo uważać, żeby ru rka  się nie wy
sunęła. On sobie je j  przecież sam nie  
popraw i - podkreśla  pan R om an.

M ie s z k a n ie  w y p o s a ż o n e  je s t  
w  agregat prądotwórczy, w  razie gdyby 
w y łączy li prąd. Przemek m a specja li
styczne łóżko, które  ze względu na to , 
że je s t o  10 cm  dłuższe od  s tandar
dow ego, m us ia ło  być w ykonane na 
zam ów ienie. Po pow roc ie  do  dom u 
zosta ł m u przydzie lony k ilkuosobow y 
zespól do  op iek i m edycznej - lekarze 
anestezjo log i rodzinny, p ie lęgniarka 
o ra z  re h a b ilita n t. - W czoraj b y li tu  
wszyscy. W ykąpaliśmy Przemka. M am  
do tego specjalny s tó ł - m ó w i m am a 
chłopaka.

Nie przypuszczałam , że ty le
będę m ogła w ytrzym ać

M in ą ł praw ie tydzień od pow ro tu  
Przemka. S iedzim y z jego  rodz icam i 
p rzy  kaw ie. O p o w ia d a ją  o  tym , ja k  
zm ieniło  się ich  życie. Pani Stanisława 
nie zrezygnowała z pracy w  kuchni po 
bliskiej szkoły w  K om orzu  Przybysław- 
skim. N ada ł tam  jeździ i przygotowuje 
p o s iłk i d la  uczniów . M ó w i o  stertach 
pap ie rów  i dokum entów , które trzeba 
„p rze ro b ić ”  i  pam iętać o  wszystkich 
te rm in a ch . P rzem ek nie m a naw et 
renty, b o  żeby ją  przyznano, trzeba 
przepracować trzy lata. - W  ostateczno
ści będziemy wałczyć o rentę specjalną.

Póki co nie je s t łatwo - p rzyzna je  pan i 
Stanisława. W idać po  nie j zmęczenie, 
ale nie poddaje się. Podkreśla, że siła, 
k tó rą  m a, p łyn ie  od  D ucha  Świętego. 

N igdy  nie ukryw ała, że w ia ra  jes t w  je j 
życ iu  ba rdzo  ważna. - Nie przypusz
czałam, że tyle będę mogła wytrzymać, 
ale wiem, że bez tej szczególnej pomocy 
nie byłoby to możliwe - stw ierdza.

Z  pom ieszczen ia  o b o k  co ja k iś  
czas dob iega ją  ok rzyk i. To ko ledzy 
Przemka, k tó rzy  p rzyszli, żeby razem 
z n im  obejrzeć mecz naszej reprezen
tac ji w  p iłce  ręcznej na m istrzostwach 
świata.

W chodz im y na chw ilę  do  p oko 
ju . Jest u rządzony w  barwach Lecha 
Poznań, którego fanem  jest Przemek. 
Rodzice opowiadają, dzięki czyjej życz
liw ośc i m o g li to  zrob ić. M o ją  uwagę 
przykuwa sprzęt medyczny ustawiony 
p rzy łóżku. A le  jeszcze większe wraże
nie rob i m łody  człow iek, k tó ry  na n im  
leży. Jego twarz rozprom ienia uśmiech. 
Przed oczam i m a lap topa . Patrzy na 
niego przez okulary, które  też nie są 
zwyczajne. N a  tak zwanym nosku znaj
duje się dziwna, m etalowa kropka. - To 

jes t myszka - wyjaśnia Przemek. Za je j 
pom ocą  oczam i steruje kom puterem . 
A b y  to  by ło  m ożhw ie, potrzebne by ło  
specjalne oprogram ow anie . C h ło p a k  
o p a n o w a ł je  b a rd zo  szybko. Teraz 
ko m p u te r n ie  m a d la  n iego  p raw ie  
żadnych  ta je m n ic . K o m u n ik u je  się 
z w szystk im i zna jom ym i i ciągle po - 
znaje now ych. Z a jm u je  się g ra fiką . 
A  os ta tn io  nawet u ru ch o m ił funkcję 
te le fonu przez komputer. Tym  sposo
bem  m a praktyczn ie  n ieogran iczony 
kon takt z otoczeniem . N a  ścianie w is i 
telew izor, k tó rym  Przemek steruje za 
p o m o cą  g łosu . - M a  tam  wszystkie 
kanały sportowe. To je s t podstawa. Ja  
też dzięki temu korzystam - śmieje się 
ojciec ch łopaka.

W ola w a lk i i trzy  cele 

na ten  rok
- Wreszcie się doczekałem. Dom, 

to  dom - podkreśla  24 -le tn i Przemek. 
- N ie  jestem  sam  w  tej ciężkiej sytuacji.

Naprawdę z tym da się żyć. Chcę udo
wodnić ludziom, że człowiek niepełno
sprawny może normalnie funkcjonować. 
Sam wiem po  sobie, ja k  traktowałem  
ludzi niepełnosprawnych z dystansem, 
wręcz bałem się ich, bo nie wiedziałem, 
ja k  m am  z n im i postępować. Teraz sam  
jestem  niepełnosprawny i będę dążył, 
żeby pokazać, że tacy, ja k  my to pe łno
wartościowi ludzie, którzy mają tak i sam 
potencjał ja k  pozostali. Wszystko można 
zrobić, trzeba tylko chcieć - stw ierdza 
chłopak. P rzypom ina, że po  wypadku 
lekarze nie daw a li m u  żadnych szans, 
chociażby na to , że będzie m ó g ł sa
m odz ie ln ie  oddychać, a w  tej ch w ili 
bez resp ira to ra  m oże oddychać ju ż  
o ko ło  40 m in u t. Przyznaje, że duże 
znaczenie m a jego  w o la  w a lk i. - Od  
dziecka grałem  w  piłkę. Potrafię wałczyć, 
ja k  sportowiec. A  to najważniejszy mecz 
w  m oim  życiu - podkreśla. I  dodaje: 
- W  tym roku m am  trzy cele, które chcę 
osiągnąć i  wierzę, że się ta k  stanie: 
w rócić całkowicie do swojego oddechu, 
pojechać na mecz Lecha i  być na weselu 
kolegi. Chciałbym też podjąćpracę, żeby 
odciążyć rodziców. Mogę rob ić  g ra fik i, 
pracować na komputerze. D la  m nie nie 
stanow i to  problem u.

Przemek docenia wsparcie, które 
o trzym u je  w  różnych  postaciach od 
w ie lu  osób. - Naprawdę bardzo za to 
dziękuję. Widocznie nie byłem aż tak złym 
człowiekiem, że teraz tyle dobra do mnie 
wraca - m ów i z uśmiechem. - Dziękuję 
kolegom i  znajomym, którzy m nie nie 
opuścili. Tym najbliższym i  tym z daleka 
-zKołobrzegu, z Warszawy, którzy'przyjeż
dżają do mnie, którzy nie myślą, że teraz 
jestem osobą niepełnosprawną i  jest jak iś  
kłopot - dodaje. D o  podziękowań przy
łączają się rodzice. -Jesteśmy wdzięczni 
wszystkim za życzliwość, spontaniczność 
i  dobre serce, aczkolwiek znajdują się też 
takie osoby, które przez swoją uszczypli
wość czy komentarz potra fią  zadać ból. 
Jednak jednym  i  drugim  dobrze życzymy 
i  dziękujemy Bogu, że stan Przemka jest 
taki, ja k i  je s t - podkreśla  S tanisława 
Wojcieszak.

A N N A  K O N IE C Z N A

http://www.jarocinska.pl
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O GŁO SZENIA w w w . j a r o c i n s k a . p l

------ ;

OKNOSTYL
K. RADZISZEWSKI, A. RADZISZEWSKI S.C.

Producen t ok ien  PVC

HATYU!a lu p la s t'
T f " T l

1
r

i
a
a

fó te inzh

Oferujemy:
■  okna, d rzw i
■  ro le ty, m o sk itie ry
■  bram y, pa rape ty
■  d rzw i w e w. i zew.

NIEDROGIE, SOLIDNE OKNA Z  PIASKÓW  
Szybki te rm in  realizacji zamówienia!!!

63-820 Piaski, ul. Gostyńska 11 (plac GS) 
tel. (65) 572 08 30 

kom. 603 803 866,691709 405

N o w /o c z e n e  c e n t r u m  C a r e M e d ic a
z a p e w n i  n a le ż y t ą  o p ie k e  T o b ie  i T w o im  b l is k im

C A R E  M - E D I C A

z a p r a s z a  n a  k o n s u l t a c j e  d o  s w o i c h  p o r a d n i

- c h i r u r g i a  o g ó ln a  ( le c z e n ie  r a n )  

g in e k o lo g ia  i p o ło ż n ic t w o  

• c h o  r o  b w  e  w n ę t r z  y n  y  c h 
a l e r g o lo g i i

R e j e s t r a c j a  w  g o d z i n n a c h  o d  8 : 0 0 - 1 8 : 0 0  

t e l .  6 2  7 4 0  3 0  3 0

C e n t r u m  M e d y c z n e  C a r e M e d ic a
u l.  7 0 0  L e c ia  3c, 6 3 -2 1 0  Ż e rk ó w

OUR VALUES:

c o n s u m e r f i r s t

f)  Q u a lit \

• m t e y r i t y

IN N O V A T IO N

r

S

P u d lis z k i  S p . z  o .o .  je s t  p r o d u c e n te m  w y s o k ie j  ja k o ś c i  p r o d u k tó w  s p o ż y w 

c z y c h ,  n a le ż ą c y m  d o  m ię d z y n a r o d o w e g o  k o n c e r n u  H .J . H e in z  C o m p a n y .  

W  o fe r c ie  f i r m y  z n a jd u ją  s ię  p r o d u k ty  m a rk i P u d lis z k i,  n a le ż ą c e j d o  n a jb a r d z ie j  

z n a n y c h  n a  p o ls k im  r y n k u ,  a  ta k ż e  ś w ia to w e j m a rk i H e in z .

A k tu a ln ie  p o s z u k u je m y  k a n d y d a tó w  n a  s ta n o w is k o :

A U T O M A T Y K
L o k a l i z a c j a :  P u d l i s z k i  

N r  r e f :  A / 2 2 / 1 4

G łó w n e  o b o w ią z k i:
•  U tr z y m a n ie  ru c h u  u rz ą d z e ń  in f ra s t ru k tu ry  s te ro w a n ia  i a u to m a ty k i w  o b s z a rz e  

p r o d u k c y jn y m ;

•  D o k o n y w a n ie  p o m ia r ó w ,  p r z e g lą d ó w  i n a p r a w  m a s z y n  i u r z ą d z e ń ;

•  R e a l iz a c ja  h a r m o n o g r a m u  p r a c  k o n s e r w a c y jn y c h ,  m o n ta ż o w y c h  o r a z  

z a p o b ie g a w c z y c h ;

•  Z g ła s z a n ie  ro z w ią z a ń  m a ją c y c h  n a  c e lu  p o p r a w ę  w y n ik ó w  p r o d u k c y jn y c h ;

•  P r o w a d z e n ie  d o k u m e n ta c j i  z  p o d e jm o w a n y c h  d z ia ła ń .

Wymagania:
•  W y k s z ta łc e n ie  m in im u m  ś r e d n ie  te c h n ic z n e  -  z  z a k re s u  m e c h a t ro n ik i,  

a u to m a ty k i  lu b  m e c h a n ik i;

•  M in im u m  ro c z n e  d o ś w ia d c z e n ie  n a  p o d o b n y m  s ta n o w is k u  w  f i rm ie  

p r o d u k c y jn e j ;

•  Z n a jo m o ś ć  ję z y k a  a n g ie ls k ie g o  b ę d z ie  d o d a tk o w y m  a tu te m ;

•  Z n a jo m o ś ć  o b s łu g i  s te r o w n ik ó w  P L C ;

•  U m ie ję tn o ś ć  o b s łu g i  k o m p u te r a  ( M ic r o s o f t  O f f ic e ) ;

•  U m ie ję tn o ś ć  a n a l iz y  s c h e m a tó w  e le k t r y c z n y c h  i d o k u m e n ta c j i  te c h n ic z n e j;

•  Z a ś w ia d c z e n ie  k w a l i f ik a c y jn e  S E P  d o  1 kV ;

•  U m ie ję tn o ś ć  p ra c y  w  z e s p o le , s a m o d z ie ln o ś ć ,  k re a ty w n o ś ć , o d p o w ie d z ia ln o ś ć .

O fe r u je m y :
•  M o ż l iw o ś ć  z d o b y c ia  d o ś w ia d c z e n ia  z a w o d o w e g o  n a  n o w o  p o w s ta ją c e j  l in ii 

p r o d u k c y jn e j  o  n a jn o w o c z e ś n ie js z e j  te c h n o lo g i i ;

•  P ra c ę  w  z e s p o le  p r o fe s jo n a l is tó w ;

•  N o w o c z e s n e  n a r z ę d z ia  p ra c y .

O s o b y  s p e łn ia ją c e  p o w y ż s z e  w y m a g a n ia  p r o s im y  o  p r z e s ła n ie  d o k u m e n tó w  

a p l ik a c y jn y c h  (C V  o r a z  l is tu  m o ty w a c y jn e g o  z  z a z n a c z o n y m  n u m e r e m  re fe r e n 

c y jn y m )  w r a z  z e  z g o d ą  n a  p rz e tw a r z a n ie  d a n y c h  o s o b o w y c h  w  c ią g u  7  d n i  

o d  u k a z a n ia  s ię  o g ło s z e n ia  d o :

G r u p a  H e in z  

D z ia t  P e r s o n a ln y

P u d l is z k i ,  u l. F a b r y c z n a  7 ,  6 3 - 8 4 0  K r o b ia  
r e k r u t a c ja .p u d i is z k i@ p l .h jh e in z .c o m

Prosim y o  dołączenie  następującej klauzuli: „W yrażam  zgodę  na przetwarzanie m oich danych 
osobow ych zawartych w  m ojej aplikacji d la  potrzeb n iezbędnych d o  realizacji p rocesu rekruta
cy jnego. zgodn ie  z p rzepisam i ustawy z 29.08.1997 o  ochron ie  danych osobow ych  (Dz.U. 
Nr 133, poz. 883).”

Zainteresowanych informujemy, że skontaktu jem y się ty lko  z w ybranym i kandydatam i.

Jeśli chcesz dow iedzieć się w ięcej o  Heinz, w ejdź na stronę:
www.grupahelnz.pl

O U R  Y IS IO N : T O  BE T H E  B E S T  F O O D  C O M P A N Y , G R O W IN G  A B E T T E R  W O R L D .

HATEX
J a r o c in , u l .  W r o c ła w s k a  5 0  

t e l .  6 2  5 0 5 - 3 1 - 3 3

Pleszew , u l. O grodow a 13 
te l. 6 2  7 4 2 -5 8 -7 5 ,  6 2  5 0 8 -2 0 -0 5

Dobrzyca, ul. Koźmińska 19 
te l. 6 2  7 4 1 -3 4 -7 8

R O LETA  Z E  W N Ę T R Z N A  t 7 °r ,
w r a z  z  m o n t a ż e m  1 7 5 2

O F E R T A  W A Ż N A  D O  15.02.2015 r. M in im u m  d o  k a lk u la c ji 5 m !
brutto  za

P R O D U C E N T  K O T Ł Ó W  
S K Ł A D  O P A Ł U

FERUJE EKOGROSZEK 
WORKOWANY

JA R E T 24 M J  
JA R ETPLU S26 MJ 

P E L LE T 19 MJ  
BOJLERY C.W.U.

Z A K Ł A D
K A M I E N I A R S K I

Z .  T o m c z a k

N o w e  M ia s to  n . W a rtą  
u l. S rem ska 5 

te l.  (61 ) 2 8 7 -4 4 -61  
le i.  k o m . 6 0 1 /7 8 7 -6 2 0

C zynne: p o n .-p t .  8 .0 0  -1 7 .0 0  

s o b o ta  8 .0 0 -1 4 .0 0

yzysy
SPRZEDAŻ MONTAŻ NAPRAWA

Tel. 607 560 682

P l e s z e w ,  u l .  P o d g ó r n a  2 1

6 2 - 4 1 0  Z a g ó r ó w ,  
A n ie le w o  2 1

tel. 63 2 2 0 2 2  66, 607  719  715

O K N O B U D
O KNA 1 D R Z W I PC V pro fil
A LU P LA S T  5 -  i 6 -k o m o ro w e
- d rzw i ze w n ę trzn e , b ram y garażow e
- ro le ty  zew . a lum in iow e i wew. tkan inow e
- ża lu z je  p ionow e i p oziom e /  /  'J  X ,
- m o sk itie ry , p arap e ty  /  /  f  l**,
W IT A S Z Y C Z K I  3 6 a  g
t e l .  ( 6 2 )  7 4 0 - 1 9 - 2 2 ,  5 0 6 / 5 8 5 - 7 5 1

MONTAŻ. POMIAR. TRANSPORT - GRATIS!

K O TŁY  C .0 .
. U S Ł U G I
Ślusarskie

o f e r u je :

■  p ły ty  g ra n ito w e  
z ca łego  św ia ta

■  nagrobk i (gran it, lastriko)

■  parapety, schody, b la ty , 
p ły tk i

■  l i t e r n i c t w o

■  t a b l i c e  n a g r o b k o w e

■  e le m e n ty  g r a n i to w e

PUPH
STAL WŁAZ

J a r o c in ,

a l .  N ie p o d le g ło ś c i  

3 0  (p la c  G S )  

T e l. 5 0 3 / 6 7 0 - 6 1 1 Gwarantujemy wysoką jakość i niskie teny

http://www.jarocinska.pl
mailto:rekrutacja.pudiiszki@pl.hjheinz.com
http://www.grupahelnz.pl
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ŻERKÓW ►MIESZKAŃCY WYBIERAJĄ 21 SOŁTYSÓW

Kandydaci walczą o stołek „łeb w  łeb"
► PARUCHÓW
Sottys - M a rc in  W a lczak - 3 1  g łosów
(ko n trkan d yd a tka  K rystyna  Ignas iak  -
2 6  gtosów)
Rada solecka: Krystyna Ignaszak, Tadeusz
Sokowicz, Leszek Szymański
9 4  uprawnionych do glosowania, frekwen
cja - 6 0 ,6 4 %  (5 7  uczestników  zebrania)

► ANTONIN I PRZYBYSŁAW
Sottys - Czesław Jackowski
Rada solecka: Roman Gałązka, M icha!
Hetm ańczyk, M arek Szkudlarek, Roman
Zawisła
3 6 6  upraw nionych do g łosow ania, fre 
kwencja - 1 0 ,6 6 %  (3 9  uczestn ików  ze
brania)

W  gm in ie  Ż erków  ro z p o 

częły się z e b ra n ia  w ie jsk ie .
W  21 so łe c tw a ch  w y b ie ra n i 

są so łtys i i rady sołeckie. D o  
tej po ry  szefów sw oich w iosek 
w y łon ili m ieszkańcy: Parucho- 
wa, A n to n in a  i P rzybyslaw ia , 
M in isze w a , D ob ie szczyzn y , 
C h w a ło w a , K o m o rz a  P rz y 
bysławskiego, B ieźdz iadow a  

oraz C hrzana  i Lasek.
W  większości m iejscowości 

pozostali c i sami sołtysi. Z m ia 
na nastąp iła  ty lko  w  Parucho- 
wie. M ieszkańcy zdecydow ali, 
że K rystynę  C iesio łkę  zastąpi 
M arc in  W alczak. W  p ozos ta 
łych wsiach swoją funkcję będą 

nadal pe łn ić  „s ta rz y ”  so łtysi. 
P rzetasow ania  n a s tą p iły  je 
dynie w  radach sołeckich.

(e ra , a n n )

► MINISZEW
Sołtys - Jo lanta Szymczak 
Rada so lecka: K azim ierz G rześkow iak, 
Urszula Krukowska, Beata Lisiecka, Sła
w om ir Nasiadło, Jan W łodarczyk 
1 1 5  upraw nionych do g łosow ania, fre 
kwencja - 1 7 ,3 9 %  (2 0  uczestników  ze
brania)

► DOBIESZCZYZNA
Sottys - Danuta Pieprzycka - 3 6  głosów 
(kontrkandydatka Angelika Jujka - 3 3  głosy) 
Rada sołecka: Teresa Caban, Elżbieta Ju j
ka, Kazim ierz Lisiecki, M arcin Sm oliński, 
Kazim ierz W aśkowiak
5 8 3  uprawnionych do głosowania, frekwen
cja - 1 1 ,8 4%  (7 0  uczestników zebrania)

Komorza PrzybysławskiegoW świeżo wyremontowanej sali wiejskiej odbyły się wybory sołtysa i rady sołeckiej

► CHWAŁÓW
Sottys - M arcin Paluszak 
Rada sołecka: Krzysztof Jacoszek, Hen
ryk Skrzypczak, Ignacy Suchorski, M arek 
Szczęśniak, M arek M usia łow ski 
7 6  uprawnionych do głosowania, frekwen
cja - 3 2 ,8 6 %  (2 3  uczestn ików  zebrania)

KOMORZE PRZYBYSŁAWSKIE 
Sottys - Roman Grochulski 
Rada sołecka: Stefan Friebe, Andrzej Ro- 
s iejka, M icha ł Podlewski 
3 5 8  uprawnionych do głosowania, frekwen
cja - 2 4 ,3 0 %  (8 7  uczestników zebrania)

► BIEŻDZIADÓW
Sottys - W incen ty Bogaczyk
Rada sołecka: H ieronim  Grzebyszak, W oj

ciech G rześkow iak,-S tanisław  Jankowski 
3 1 5  upraw nionych do g łosow ania, fre 
kwencja - 2 0 ,9 5 %  (6 6  uczestn ików  ze
brania)

► CHRZAN I LASKI
Sottys - Ewa Kubacka - 7 3  głosy (kontr
kandydat Roman B iernacki- 71 gtosów) 
Rada sołecka: W ojciech Grobelny, Cze
s ław  Kłem, Karol Km ieć, Jolanta Kujawa, 
Paulina W arzywoda
8 0 4  upraw nionych do g łosow ania, fre 
kw enc ja  - 1 7 ,9 1 %  (1 4 4  uczestn ików  
zebrania)

► S ołtysów  w  ub ieg łym  

tygodn iu  w yb ie rano  m ię

dzy innym i w  C hw a łow ie  

i Kom orzu P rzybysław skim . 

M ieszkańcy C hw ałow a 

ta k  dobrze ocen ia ją  pracę 

so łtysa, że nie w ys ta w ili mu 

naw et żadnego kon trkandy

da ta . W ioską  nadal będzie 

rządz ił M arc in  Paluszak. 

Trochę em ocji by ło  za to  

na zebran iu  w  Kom orzu 

P rzybysław skim . - Za m o je j 

k a d e n c ji zos ta ły  w yrem on

tow ane drog i, o św ie tle n ie  

u lic zn e  i  sa la  w ie jska  - m ó

w ił sottys Rom an G rochu l

sk i. - Oj, p rzep raszam . Tu 

s ię  z tym  n ie  zgodzę  - p ró 

bow a ł p rzerw ać so łtysow i 

jeden  z m ieszkańców . G łos 

odebra ł m u szybko radny 

Andrze j S tachow iak, k tó ry  

p row adz ił zebran ie . O fu n k 

c ję  w łodarza  w iosk i ub iegali 

się M ałgorza ta  P ietrowska 

i do tychczasow y so łtys Ro

m an G rochu lsk i. Tego o s ta t

niego poparły  5 2  osoby. Za 

kandyda tu rą  M ałgorza ty 

P ie trow skie j zag łosow ało

3 5  m ieszkańców . M arek
e-
|  M us io łow sk i, S tefan Friebe, 
|  Andrze j Rosiejka i M ich a ł

3 P odlew ski będą p racow a li
2 w  radzie so łeck ie j.

► T E R M IN Y  POZOSTAŁYCH ZEBRAŃ SOŁECKICH

ŻÓŁKÓW - 10  lu te g o  (w to rek), 

godz. 1 7 .0 0  (ś w ie t lic a  w ie js k a  
w  Ż ó łkow ie  przy SKR-ach)

RASZEWY, PODLESIE - 10  lu te g o
(w to re k ), godz. 1 9 .0 0  (O środek 
W sparcia w  Raszewach, budynek 

szkoły podstaw ow e j)
LGÓW, GĘCZEW  - 11 lu t e g o  
(ś ro d a ), godz. 1 7 .0 0  (ś w ie t lic a

w ie jska  w  Lgow ie , budynek byłej 
szkoły)
BRZOSTKÓW, ŚM IEŁÓW , ROZ
MARYNÓW  - 11 lu te g o  (ś ro 
da), godz. 1 9 .0 0  (św ie tlica  w ie j
ska w  B rzóstkow ie , budynek byłej 
szkoły)
LISEW  - 1 2  lu te g o  (czw artek), 
g odz . 1 7 .0 0  (ś w ie t lic a  w ie js k a

w  Lisew ie, budynek byłe j szkoły)
LUDWINÓW, KAMIEŃ - 12 lu te g o
(czw artek), godz. 1 9 .0 0  (św ie tlica  
w ie jska  w  Ludw inow ie ) 
SIERSZEW, SUCHA - 17 lu te g o  
(w to re k ), godz. 1 7 .0 0  (św ie tlica  
w ie jska  w  Sierszew ie)
L U B IN IA  M A ŁA  - 1 7  lu t e g o  
(w to re k ), godz. 1 9 .0 0  (W ie jsk ie

C entrum  K u ltu ry)
SZCZO N Ó W , PO G O R ZE LIC A , 
GĄSIORÓW - 1 9  lu te g o  (czw ar

tek), godz. 1 7 .0 0  (św ietlica wiejska 
w  Szczonow ie)
P A W Ł O W IC E , P A R Z E W N IA
- 3 m a rc a  (w to rek), godz. 1 7 .0 0  
(Szkoła Podstaw ow a w  Stęgoszy) 
STĘGOSZ - 3 m a rc a  (w to re k ),

godz. 1 9 .0 0  (Szkoła Podstaw ow a 
w  Stęgoszy)
PRUSINÓW  - 4  m a rc a  (środa), 

godz. 1 7 .0 0  (ś w ie tlic a  w ie js k a , 
pa łac w  P rusinow ie)
ŻERNIKI, KRETKÓW, ROGASZYCE 

- 3 m a rc a  (środa), godz. 1 9 .0 0  
(św ie tlica  w ie jska  w  Żern ikach)

INTERW ENCJA
Masz problem, pytanie? 
Potrzebujesz pomocy dziennikarza? 
Dzwoń...

(6 2 )  3 3 2  2 0  3 3
D o  redakc ji z a d z w o n ił cz łonek 

rodziny poległego w  Pow stan iu  W ie l
o p o ls k im  W incentego  W alenckiego 

P’erwszego zab itego  w  w alce p o 
wstańca z ziem i jaraczewskiej. -Jestem  
s'°strzeńcem tego człowieka i  chcialem  
Posiedzieć, że jego  nazwisko je s t stale 

^  0,,e On się n ie  nazywa Wincenty 
R e ń s k i  ty lko  W alencki. Ja k iś  czas 
e n u  m iałem  w  rękach książkę o po- 
stańcach i  tam  też była błędna pisow- 

Ua - tłum aczy ł mężczyzna.
Okazuje się, że przekręcone na- 

, ’sko jest pow ie lane w  w ie lu  p u b li-  
^ cJach. Z ła  wersja zosta ła  rów nież 

czytana podczas osta tn ich  uroczy

Powstańcowi przekręcono nazwisko

stości p rzy  ja racze w sk im  p o m n ik u
^ s ta w io n y m  „W  ho łdz ie  m ieszkań- 

ttt ziem i jaraczewskiej, którzy oddali
tycie za naszą w olność” . W  intemecie

°zna znaleźć zdjęcie dawnego grobu 
o s ta ń c a . N a  tab liczce  p rzy tw ie r- 
z°ne j do  krzyża  także je s t b łędne

W IN C E N T Y

W A L E N C K iW
<  P O W S IA M L ,  z  W o . i a E C M t t M ' t

IS 9 »  - 1 *1 9  

k r im e  O D z \ A C z h

Nagrobek Wincentego Walenckiego na cmentarzu w Jaraczewie

nazw isko. N a  a k tu a lnym  nag robk  
je s t ju ż  p o p raw na  wersja, ale ta  nie 
p raw dziw a ciągle pozostaje w  użyc ii

Zadzw on iliśm y do  U rzędu G m in  
w  Jaraczew ie, b y  zapytać, skąd na 
zw isko w zię ło  się na o fic ja lne j s tron i 
in te rne tow e j gm iny. - Biogramy, k tór 
są w  internecie, zostały przygotowań  
przez K azim ierę  Pachciarz. Ona jes 
h isto ryk iem  oraz ich  autorem . D an  
ustalała na podstawie dokumentów żre 
dlowych. Skontaktuję się z nią i  przekaz 
je j  tę in form ację  - w y jaśn iła  sekretar 
g m iny  Jaraczewo, O lg a  K aczm are ł

U rzędn iczka jeszcze tego samegi 
d n ia  ro zm a w ia ła  z a u to rką  tekstó i 
i  zw róciła  uwagę na b łąd. O kazało sit 
iż  loka lna  historyczka sama zorien tc 
w a ła  się, że nazw isko „W aleński”  jes 
błędne. K ilk a  godz in  p o  te le fon ie  d< 
u rzędu, na o fic ja ln e j s tron ie  gm in; 
w  tekście o  pow stańcu  w prow adzon  
ju ż  zm iany. (sei

Czterech chętnych 
na prezesa JLA

C z te ry  o fe r ty  w p ły n ę 
ły  w  konkursie na stanow isko 
prezesa Jarocińskich L in ii A u 
tobusowych. Term in składania 
aplikacji up łynął w  ubiegły po 
niedziałek.

- W  tym tygodniu zwołam po
siedzenie rady nadzorczej, pod
czas którego nastąpi otwarcie ofert 
i  w pierwszej kolejności sprawdze
nie, czy spełniają wymogi fo rm a l
ne. Następnie odbędą się rozmowy 
kwalifikacyjne. Nie potrafię powie
dzieć, ile ich będzie. Możliwe, że 
wybierzemy najlepszego kandy
data i  tylko jego zaprosimy - za
pow iada Grzegorz Czerwiński, 
przewodniczący rady nadzorczej 
JL A . N azw isko nowego szefa 
„em ek”  poznam y w  ciągu na j
bliższych dwóch tygodni, (ig i)

K A Ż D E G O  D N I A  N O W E  I N F O R M A C J E iarod i
* ZauA?P

n s k a f l P

e e fn g a s e T y
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JARACZEWO ► GOK GŁÓWNYM ZARZĄDZAJĄCYM

- M oja wieś woziła wszystko społecznie 
na tę salę. Wszystko! Napracowałem się ja k  
głup i osioł, a wy dzisia j ją  zabieracie [ . . . ]  
Nie chcę m ieć z tym n ic  wspólnego. N ie  
chcę, żeby m i ludzie powiedzieli: „Sołtys, 
ty sprzedałeś tę sa lę !"  - k rzycza ł Stefan 
Pawlak, sołtys i radny z Noskowa.

Joanna Kopeć, doradca  finansow y 
współpracu jąca z ja raczew skim i urzęd
n ikam i w  spraw ie św ie tlic , tłum aczy ła , 
że wraz z p racow nikam i urzędu nie chce 
rob ić  rew olucji. - Wiele gm in tak funkcjo 
nuje, a szczególnie te, które m ają dofinan
sowanie ze środków zewnętrznych. To jes t 
zawsze oficja lna umowa, wplata na konto 
bankowe i  stałe opłaty z a  wynajem świetlicy 
wiejskiej - m ów iła .

Z godn ie  z now ym  pom ysłem  o b o 
w iązk i g łów nego zarządzającego świe
tlicam i m a przejąć G O K , a sołtysi będą 
gospodarzami obiektów współpracującymi 
z ośrodkiem kultury. - Świetlice są udostęp

niane zarówno odpłatnie, ja k  i  nieodpłatnie, 
je ś li chodzi o tę drugą fo rm ę  gospodaro

wania, n ic ma się nie zm ienić w porówna
n iu  z obecnymi zasadami działania. Tzn. 
świetlice są otwarte na wszystkie spotkania 
i  m ają pierwszeństwo przed jak im ko lw iek  
innym udostępnieniem - tłumaczyła Joanna 
Kopeć.

M ają  płacić przelew em
Zm iany dosięgną działalności odp ła t

nej, k tó ra  - zdaniem  urzędn ików  - do  tej 
po ry  „n ie  była s fo rm a lizow ana” . - Teraz 
chcemy to zm ien ić  poprzez GOK, k tó ry  
jako dzierżawca będzie podpisywał umowy 
dzierżawy. Natomiast zadaniem sołtysów ma 
być prowadzenie harmonogramu udostęp
nienia świetlic i  rezerwacji - dodała Kopeć. 
Sołtysi natom iast będą odpow iedzia ln i za 
wypełnienie d ruczku dotyczącego o p ła 
ty  rezerwacyjnej. - Skuteczna rezerwacja 
świetlicy będzie odpłatna. Nastąpi ona po  
dopełnieniu dwóch obowiązków. Pierwsza

Sołtysi nie chcą 
oddać świetlic
1 W ła d z e  J a ra c z e w a  z a m ie rz a ją  w p ro w a d z ić  w s p ó ln e  z a s a d y  z a rz ą d z a n ia  
św ie tlicam i w  całej g m in ie . Z a d e c y d o w a n o , że  ich  d z ie rż a w c ą  b ę d z ie  G m in n y  
O ś ro d e k  K u ltu ry , a  so łty s i z o s ta n ą  a d m in is t r a to ra m i.  P o d c z a s  p ie rw sz e g o  
sp o tk a n ia  z  szefam i p o sz cz e g ó ln y c h  w si p o jaw iło  się s p o ro  scep ty czn y ch  op in ii.

Stefan Pawlak (sołtys i radny 
z Noskowa, w środku) miał 
najwięcej obaw związanych 
z nowym projektem

rzecz to podpisanie umowy z GOK-iem doty
czącej udostępnienia pomieszczeń świetlicy 
wiejskiej, a drug im  obowiązkiem ma być 
uiszczenie tzw. opłaty rezerwacyjnej przez 
zainteresowanego w wysokości 50 z ł - kon
tynuow ała  Joanna Kopeć.

Sołtysów oburzyło też rezerwowanie 
świetlicy tylko na rozpoczęty rok kalenda
rzowy. - Chodzi o to, żeby spotkania odpłatne 
nie kolidowały z nieodpłatnymi, czyli z tymi, 
które mają pierwszeństwo - tłum aczyli po
mysłodawcy. Szefowie wsi dopytyw ali się, 
co w  takim  razie zrobić z osobam i, które 
mają ju ż  rezerwację na kilka lat do przodu. 
Tym bardziej, że coraz więcej w ynajm u
je  salę na kom unię tuż po narodzinach 
dziecka. - Oficjalnie możemy mieć te wpłaty 
prowadzone na dany rok, ale jak iś  dodatkowy 
zeszyt z zapisami na kolejne lata też by się 
przydał - sugerowała sołtys Góry.

Za co uprać firanki?
Sołtysi m ów ili, że zawsze m ie li pie

n iądze z w yna jm u , k tó re  przeznacza li 
m .in. na środki chemiczne, by odświeżyć 
b rudne rzeczy. - Żeby wyprać chociażby 

firany, trzeba kupić proszek. Skąd go wziąć? 
- pyta li sołtysi.

W  tej kwestii glos zabrała skarbniczka 
gm iny Z o fia  Jankowska, która  zapewniła, 
że pieniędzy na tego typu cele nie zabrak
nie. - Na bieżące utrzymanie świetlic.i inne 
drobne wydatki macie państwo corocznie 
odpisy w budżetach i  w ramach tych środ
ków możecie również opłacić gospodarza 
świetlic. N ik t nie powiedział, że nie możecie 
tego zrobić. Z m ien i się nazwa i  przybędzie 
trochę więcej papierów, ale poza tym nic. 
Chodzi o to, żeby gotówka nie przepływała 
gdzieś bokiem - m ów iła .

Ponad pó łtoragodzinna rozm owa nie 
przyniosła porozum ienia. W  najbliższym  
czasie ma się odbyć kolejne spotkanie, by 
wyjaśnić wszelkie sporne kwestie dotyczą
ce nowego pro jektu. (seb)

► JARACZEWO

Okrągłą rocznicą potyczki uczcili 
kwiatami i modlitwą

H o łd  czterem  po leg łym  Pola
kom  w a lczącym  z n iem iecką g ru 
pą dyw ersy jną z ło ż y li cz łonkow ie  
ro d z in , u rzędn icy  i uczn iow ie  ja -  
raczewskiego g im nazjum . U roczy
stości o d b y ły  się p od  obe lisk iem  
w  lesie m iędzy Osiekiem a Zalesiem. 
Po odśp iew an iu  h ym nu  zagrane
go przez cz łonków  O rk ies try  Dęte j 
M ick iew iczow sk iego  C en trum  T u

rystycznego w  Żerkow ie odczytano 

relację uczestnika po tyczk i - Tade
usza C iesielskiego.

- 30 stycznia 1945 roku otrzymali
śmy z Jarocina polecenie przeczesania 
lasu osieckiego, ponieważ k ilka  d n i 
z rzędu zjaw ia ł się nad n im  niemiecki 
dwupła tow iec, a  w  re jon ie  O siek- 
Cząszczew-Zalesie-Bielejewo stw ier
dzono sygnał s ta c ji krótkofa low ej.

[ . . . ]  W  walce po leg li Józef Rogusz- 
czak, Feliks Maciejewski i  Teodor Pie- 
trow iak, a A n ton i P ietrow iak ciężko 
ranny wycofał się w  kierunku gajówki 
- czytał Bronisław Pietrowiak, lokalny 
reg iona lista .

W  70. rocznicę w a lk  delegacje 
z łoży ły  kw iaty i zapa liły  pod p om n i
kiem  znicze, a na koniec w spó ln ie  
o d m ó w io n o  m od litw ę . (seb)

Delegacje złożyły pod obeliskiem kwiaty i znicze

► POWIAT

Pamiętają na co dzień 
i od święta

W  70. roczn icę  w yzw o le n ia  
Ja ro c in a  żo łn ie rze  16. J a ro c iń 
skiego Batalionu Remontu Lo tn isk 
w y s ta w ili re g u la m in o w ą  asystę 
w ojskow ą i z łoży li w iązankę kw ia 
tó w  na g rob ie  - m au zo le u m  na 
ja ro c iń s k im  cm entarzu  p a ra fia l
nym.

M a u zo le u m  up a m ię tn ia  p o 
ległych w  w alkach o  wyzw olenie 
Z iem i Jaroc ińsk ie j w  1945 r. D o  
żołnierzy z naszej jednostki wojsko
wej do łączy ły  delegacje w ładz p o 
w ia tu  i gm iny Jarocin oraz Zespołu 
Szkól P rzyrodniczo-B iznesow ych 
W Tatrach. O p ra ć , (a n n )

jarocińska^)
"  Zawsze tam, gdzie Ty
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BRONISŁAW TYRAKOWSKI
I- 7 9  (Góra)
IRENA MATYSIAK
I- 8 0  (Zalesie)
JAN BANASZAK
I- 8 4  (Zalesie)
MARIANNA KACZMAREK
I. 6 8  (K lęka)

STANISŁAW KOLENDA
I. 81  (Szypłów )
STANISŁAWA ŁAGODZIŃSKA
I. 8 6  (Ś m ie łów )

FELIKS HEYER
I. 8 2  (Raszewy)
JAN MIZGALSKI
I. 7 9  (B ieździadów )

JAN SMOCZYK JÓZEFA M ICHAŁKIEW ICZ
I. 6 9  (W yszki) I. 8 4  (C ielcza)
JADW IGA GROMADZIŃSKA
I. 8 2  (Jarocin)
DARIUSZ OSTOJSKI
I. 3 9  (Jarocin)
PRZEMYSŁAW W IŚNIEW ICZ
I. 4 2  (Jarocin)

_____________________  R odz inom  zm arłych  sk ładam y wyrazy współczucia
ZATR ZYM AJ SIĘ

Wspólny występ scholi z Cielczy oraz młodzieży franciszkańskiej został bardzo dobrze przyjęty przez słuchaczy

Długie oklaski dla debiutantów

Dzień Chorych w środę, 
sobotę i niedzielę

W spólny występ scholi dziecięco- 
m łodzieżowej o raz w sp ó ln o ty  F ra n 
ciszkańskiego R uchu A posto lsk iego  
zakończy! w  niedzielę 1 lu tego  cykl 
koncertów  ko lędow ych , o d b yw a ją 

cych się w  koście le  św. A n to n ie g o  
Padewskiego w  Jarocin ie .

- Jesteśmy w in n i wdzięczność św. 
Franciszkowi. Budując żłóbek w  Greccio 

Pewnie nie przewidywał, że ta  tradycja  
będzie od  te j p o ry  obecna we wszyst
kich kościołach chrześcijańskich. I  że 
budowane bożonarodzeniowe stajenki 
będą przybliżać tę ogromną tajemnicę 

ście lenia Syna Bożego. Jesteśmy też 
wdzięczni budowniczym naszego żłóbka, 
bo wpatrując się w to  dzieło, możemy 
lepiej zrozumieć, że Jezus przyszedł na  
świat, żebyśmy m y dostąp ili odkupie
nia - podkreś li! o jc iec Joel K o ko tt, 
Proboszcz franc iszkańsk ie j p a ra fii.

r

K a p ła n  d o d a ł, że przez ca ły  okres 
B ożego N a ro d z e n ia , co n iedz ie lę , 
w  św iątyni gościli różn i artyści. Z  kon
certam i ko lędow ym i w ystąp iła  m .in . 
kapela zespo łu  „S n u tk i”  z Po ta rzy- 
cy, m ezzosopranistka Izabela  K opeć 
z W arszawy oraz zespół sem inary jny 
„G reccio”  z Wronek. Ostatnie koncerty 
odby ły  się w  niedzielę 1 lu tego. Przed 
p o łudn iem  w  kościele zaprezentow ał 
się c h ó r z p a ra fii M a tk i Bożej R ó
żańcowej z Poznania, a po  p o łu d n iu  
zespół z archid iecezji poznańskiej.

S cho la  d z ie c ię co -m ło d z ie żo w a  
w  p a ra fii św. M a łg o rz a ty  w  C ie lczy  
pow sta ła  w  m a ju  zeszłego roku . Z a 
łożycielem  i dyrygentem jest organista 
P a tryk  U rb an ia k , k tó ry  na co dzień 
s tud iu je  „edukację  artystyczną  w  za
kresie sztuki m uzycznej”  na W ydzia le 
P e d a g o g iczno-A rtys tycznym  U A M

w  Kaliszu. Jest też absolwentem O gn i
ska M uzyczn e g o  w  Ja roc in ie . N ie 
dzie lny koncert by ł d rug im  o fic ja lnym  
występem  zespołu. O d  s trony w oka l
nej i  m uzyczne j dz iew czyny  w sp o 
m o g li cz łonkow ie  w s p ó ln o ty  F ra n 
ciszkańskiego R uchu A posto lsk iego . 
W  trakcie  m ożna b y ło  usłyszeć m .in . 
„W śród nocnej ciszy” , „G d y  się C h ry 
stus ro d z i” , „B ó g  się ro d z i” , „G d y  
śliczna Panna”  i  „P ó jd źm y  wszyscy 
d o  s ta jenk i” . L iczn ie  zg rom adzona  
pub liczność n a g rodz iła  deb iu tan tów  
d ług im i oklaskami. N iespodzianką dla 
słuchaczy była pastora łka  „G re cc io ” . 
Wszyscy zebrani wspólnie nucili: „Po- 
każ drogę do  Betle jem , zapa l w  nas 
b lask gw iazdy now ej. Ś w ia tu , k tó ry  

trw a  w  ciemnościach, chcemy zanieść 
wieść o S łow ie .”

(Is )

W  najbliższą środę w  Kościele ka
tolickim  obchodzone będzie liturgiczne 
wspomnienie M atki Bożej z Lourdes. 11 
lutego to także Światowy Dzień Cho

rego, ustanowiony w  1992 roku przez 
Papieża Jana Pawła n.

W  niektórych parafiach msze św. 
w  intencji osób starszych i cierpiących 
z udzieleniem Sakramentu Namaszcze
nia Chorych i specjalnym błogosławień
stwem lourdzkim  odprawione zostaną 
kilka  dn i później. W  środę, o godz. 
10.00 Eucharystia dla chorych i  star
szych sprawowana będzie w  kościele 
św. Antoniego Padewskiego w  Jarocinie. 
U franciszkanów można będzie nabyć

z

W szys tk im , k tó rz y  w  ta k  b o le sn ych  d la  nas c h w ila c h  d z ie lil i  z  n a m i sm utek  
i  ża l, o k a za li w ie le  serca, d uch o w eg o  w spa rc ia , w s p ó łc z u c ia  i  życz liw o śc i, 

w z ię li lic z n y  u d z ia ł w  u roczys to śc i pog rzebow e j

ś. t  p.

STANISŁAWA SIKORSKIEGO
a w  szczegó lności R od z in ie , P rz y ja c io ło m , K o le g o m , D e le g ac jo m , S ąs iadom  

za obecność, s łow a  w spa rc ia , m o d litw ę , pam ię ć , lic zn e  in ten c je  m sza lne , 
z łożo n e  w ieńce  i  k w ia ty  o ra z  za  okaza n ą  p o m o c  i  serce

Serdeczne p o d z ię ko w a n ia

s k ła d a ją

żona i na jb liższa rodzina

Z  g łę b o k im  ża lem  p rz y ję liś m y  w ia d o m o ś ć  o  śm ie rc i naszego K o le g i 
- abso lw en ta  L ic e u m  O g ó ln o ksz ta łcące g o  im . Tadeusza K o śc iu szk i 

w  J a ro c in ie  z 1967 ro k u

m g r S T A N IS Ł A W A  P A W ŁA  S IK O R S K IE G O
S ena to ra  I I I  k a de n c ji S enatu  RP, c z ło n k a  - za ło życ ie la  S tow arzyszen ia  

A b s o lw e n tó w  L ic e u m , zawsze zw iązanego  z  naszą  S zko lą , pom aga jącego
w  ro z w ią z y w a n iu  je j p ro b le m ó w , n ie zw yk le  życz liw e go  i  ko leżeńskiego  

R o d z in ie  sk ła d a m y  w y ra z y  szczerego w sp ó łczu c ia

Zarząd S towarzyszenia 
A bso lw en tów  i W ychow anków  

Państwowego G im nazjum  i Liceum  
Ogólnokszta łcącego im . Tadeusza

Kościuszki w  Jarocin ie

D yrekcja i Grono 
N auczycie lskie Zespołu 

Szkół Ogólnokszta łcących 
i N iepublicznego G im nazjum

„C hociaż wiemy, że kiedyś nastąp i śmierć, zawsze je s t niespodzianką.

Serdeczne podziękow an ie  rodz in ie , sąsiadom , zna jom ym , delega
c jom , ks. z p a ra fii św. M a rc in a , ks. M a rk o w i Zaw iśle , firm ie  pogrze

bow ej „M a rc in ia k ” , w szystk im , k tó rzy  za m ó w ili msze św., za z łożone 
kw ia ty, odp row adzen ie  na miejsce w iecznego spoczynku m ojego  męża

Ś. t  p.

EU G EN IU SZA  W OLNIAKA

sk łada

żona

wodę z cudownego źródła z Lourdes. 
W  tym  samym dniu D zień Chorego 
będzie obchodzony również w  para
f ii M atk i Bożej Fatimskiej w  Jarocinie. 
W  intencji osób cierpiących sprawowana 
będzie msza św. wieczorna (godz. 18.00).

W  kościele św. Marcina w  Jarocinie 
Eucharystia w  sobotę 14 lutego rozpocz- 
nie się o godz. 9.30. Osoby, które chcą 
przyjąć namaszczenie chorych proszone 
są o przyniesienie kartek z imieniem i na
zwiskiem oraz adresem zamieszkania. 
W  parafii Chrystusa Kró la w  Jarocinie 
sakrament można będzie przyjąć pod
czas wszystkich mszy św. w  niedzielę 15 
lutego. (is)

OFERTA C IN Y  USŁUG POMNIKI WSPOMNI! NIA K O N IA K I

w w w .je z ie rs k is c .p l
DYŻUR

CAŁODOBOWY

ODESZLI OD NAS...

G0l-869- 111

NAJTAŃSZA 
KOMPl IKSOWA 
U ITtltA OSI OB 
CMINIAIINII 

PO BRZiutiwrcii

JUZ W O ftR C Il 
POMNIKI

NAJTAŃSZE USŁU

JAN MARCINIAK
Jarocin, ul. Moniuszki lOa 

tel. (62) 747-18-20 
czynne od 8.00 do 17 00 

całodobowo tel. 604-242-489

OFERUJEMY NISKIE CENY
GODNĄ I PROFESJONALNĄ OBSŁUGĘ

C A Ł O D O B O W E  K O M P L E K S O W E  
U S Ł U G I P O G R Z E B O W E  B .W . P A U L

CZŁONEK POLSKIE) IZBY POGRZEBOWE)

63-200 Jarocin, ul. Szpitalna 4 
B iu ro  obsługi k lie n ta  czynne od 8.00 do 17.00 

te l. koiri.,509/660-94.8^pałodob,ow >^509/3201112U  ■„

KOMPLEKSOW E
U S Ł U G I
P O G R Z E B O W E

I
T J

http://www.jarocinska.pl
http://www.jezierskisc.pl
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DEKA
RATY, P R O M O C JE , B E Z P Ł A T N Y  P O M IA R

N A J W Y Ż S Z A  KLASA A

BIURO HANDLOWE: ul Dąbrowskiego !6 ,63-200 Jarocin 
tel. (62) 505-25-60. Ideka@tlen.pl. www.deka-iorocin.pl

Promocja zim ow a  
na okna VEKA 

do 28 lutego 2015r VEKA

f i  ZNAJDŹ NAS!!! FUH DERA OGRODZENIA, BRAMY, OKNA, DRZWI

ggoosiaijR
kPRODUCENT

G A R A Ż E  B la s z a n e
B R A M Y  G a ra ż o w e

K n .lf .F

N a jn iż s z e  CENY  
R ó ż n e  w y m ia ry  

D o g o d n e  RATY  
T ra n s p o r t  i m o n ta ż  
GRATIS c a ły  K R A J

www.konstahgaraze.pl
61-812-54-69 62-586-07-83 63-278-62-25 509-574-644 
65-619-34-15 65-526-20-87 68-419-03-39 509-058-388

Firma M anagem entsenrice Klęka Sp. z o.o. zajmująca się świadczeniem usług dla 

klientów: Phytopharm Klęka S.A., Multeafil Sp. z o.o., Martin Bauer Polska Sp. z o.o. 

z zakresu obsługi finansowej, księgowej, informatycznej, kadrowej, prawnej i controllingu, 

wchodząca w skfad Grupy the naturę network z siedzibą w Niemczech, poszukuje osoby 

na stanowisko:

S p e c ja lis ta  In fo rm a ty k
(miejsce pracy Klęka k. Jarocina)

Osoba za trudn iona  na tym  stanow isku będzie odpow iedzia lna  m .in . za:

•  Utrzymanie oraz rozbudowa systemów komputerowych I baz danych SOL,
•  Prace programistyczne związane z ww. systemami,
•  Konsultacje z użytkownikami,
•  Prowadzenie szkoleń użytkowników,
•  Tworzenie oraz utrzymanie dokumentacji do tworzonych systemów,
•  Rekomendowanie zmian i usprawnień w systemach informatycznych,
•  Zapewnienie zgodności systemów komputerowych z procedurami, wymogami 

prawnymi oraz polityką bezpieczeństwa obowiązującymi w firmie.

O czekiwania wobec kandydatów :

•  Wykształcenie średnie lub wyższe informatyczne lub pokrewne,
•  Znajomość i zrozumienie aplikacji biznesowych i systemów zintegrowanych,
•  Znajomość MS Windows, MS Access, Visual Studio, bazy danych MS SQL,
•  Znajomość języków programowania: .NET, C # , Visuai Basic, SQL,
•  Umiejętność samodzielnego prowadzenia projektów informatycznych,
•  Komunikatywność i zdolności interpersonalne,
•  Doświadczenie w pracy na podobnym stanowisku,
•  Podstawowa znajomość języka angielskiego,

•  Prawo jazdy kategorii B.

Dlaczego w arto  z nam i w spó łpracow ać?

•  Zapewnimy Ci współpracę w zespole w przyjaznej atmosferze i w oparciu o najwyższe 
standardy praktyki biznesowej,

•  Zapewniamy system szkoleń i możliwość rozwoju umiejętności zawodowych w firmie 
o międzynarodowym zasięgu, Zapewniamy zatrudnienia na podstawie umowy o pracę 

na czas określony.

Zainteresow anych p ros im y o:

Przestanie listu motywacyjnego i aktualnej aplikacji CV (mile widziane zdjęcie) w term inie 

do 14.02.2015 r. od daty ogłoszenia na poniższy adres mailowy: m a lg o rza ta .ka jd a n @  

e u ro p la n t-g roup .p l w  temacie wpisując nazwę stanowiska i Nr ref: IT /ll/2015 lub adres: 

Managementservice Klęka Sp. z o.o., Klęka 1 ,6 3 -04 0  Nowe Miasto nad Wartą.

Prosimy o dodanie następującej klauzuli: „Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych zawartych 
w ofercie pracy dla potrzeb niezbędnych do realizacji procesu rekrutacji, zgodnie z ustawą z dn. 29.08.1997 roku 

o Ochronie Danych Osobowych (Dz. U. Nr 133 poz. 883).

Informujemy, ze skontaktujemy się tylko z wybranymi osobami. Nadestanych dokumentów nie zwracamy.

ŻALUZJE, 
MOŚKITIER 
MARKIZY,
PLISY,
VERTICA
MATY BAMBUSOWE

wejście

F irm a  H a nd lo w o  U s ługow a

Biuro Handlowe 
ul. Wrocławska 34

przez bramę "Sezamu")
63-200 Jarocin

5 0 5  3 1  3 1

/ww. mados.com.pl

fjwww.faceboofc.com/fhumados mados@ mados.com.pl

O G Ł O S Z E N IE  O  P R Z E T A R G U
Burm istrz Jarocina działając na podstawie art. 3 8 , art. 3 9  ust. 2  i art. 4 0  ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997  r. o gospodarce nieruchomościam i (t.j. 
Dz. U. z 2 0 1 4  r. poz. 5 1 8  ze zm ianam i), art. 5  ust. 1 .pkt 1 ustawy z dnia 11 marca 2 0 0 4  r. o  podatku od tow arów  i usług (t.j. Dz. U. z 201 1  r. N r 177 , poz. 
105 4  ze zm ianam i) Uchwały Nr X Lł11/709/2006 Rady M iejskiej w  Jarocinie z dnia 28  września 2 0 0 6  r. w  sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
położonych we w si Mieszków

OGŁASZA SZÓSTY PRZETARG USTNY NIEOGRANICZONY 
na sprzedaż nieruchomości nie zabudowanych położonych we wsi Mieszków

Lp.
Numer
dzia łk i

Pow. 
w  ha

Księga
wieczysta

Uzbrojenie- 
możliwość do 
podłączenia

Przeznaczenie 
nieruchom ości i sposób je j 

zagospodarowania

- Cena w  PLN 
- W adium

1. 13/5 0 ,1 3 8 4 K Z1J/0 00 2 93 96 /8
kanalizacja

woda
energia elektryczna Zgodnie z Uchwałą  Nr

XI1/179/2003  Rady 
M iejskiej w  Jarocinie

z dnia  31 października 
2 0 0 3  r. w  sprawie 
m iejscowego planu 
zagospodarowania 
przestrzennego wsi 

Mieszków, gmina Jarocin
dla działek nr 13/1 i nr 

13/2  przeznaczone są pod 
zabudowę mieszkaniową 

jednorodzinną

2 8 .8 0 0 ,0 0  zł +  podatek od tow arów i usług 
obowiązujący w  dacie sprzedaży

- W adium
5 .8 0 0 ,0 0  z ło tych wnoszone w  pieniądzu

2. 13/6 0 ,1 3 1 6 K Z1J/0 00 2 93 96 /8
kanalizacja

woda
energia elektryczna

2 4 .8 0 0 ,0 0  z ł +  podatek od tow arów i usług 
obowiązujący w  dacie sprzedaży

- W adium
5 .0 0 0 ,0 0  złotych wnoszone w  pieniądzu

3 13/7 0 ,1 3 1 9 K Z 1J /0 00 2 93 96 /8
kanalizacja

woda
energia elektryczna

2 4 .8 0 0 ,0 0  zł +  podatek od towarów i usług 
obowiązujący w  dacie sprzedaży

- W adium
5 .0 0 0 ,0 0  z ło tych wnoszone w  pieniądzu

Opis nieruchomości Działki nie są zabudowane

Położenie Mieszków

Nieruchomości nie są obciążone prawem na rzecz osób trzecich.

Pierwszy przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości odbył się dnia 19 lipca 2 0 1 3  r. o godz. 12-te j i zakończył wyn ik iem  negatywnym.
Drugi przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości odbył się dnia 11 października 2 0 1 3  r. o  godz. 12-tej i zakończył wyn ikiem  negatywnym.
Trzeci ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości odbył się dnia 2 8  marca 2 0 1 4  r. o godz. 13-te j i zakończył wynikiem  negatywnym.
Czwarty ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości odbył się dnia 2 6  czerwca 2 0 1 4  r. o godz. 13-te j i zakończył wynikiem  negatywnym.
Piąty ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości odbył się dnia 6  listopada 2 0 1 4  r. o godz. 14-te j i zakończył wynikiem  negatywnym.

Przetarg odbędzie się dnia  20  marca 2 0 1 5  r. o godz. 13°° w  Jarocinie w  siedzibie Urzędu M iejskiego w  Jarocinie A l. N iepodległości 10 - sala posiedzeń.

- W arunkiem uczestnictwa w  przetargu na sprzedaż nieruchomości wym ienionej w  niniejszym ogłoszeniu jest wpłacenie wadium  w  gotówce w  wysokości .wyżej 
określonej na konto Urzędu M iejskiego w  Jarocinie w  BZ W BK S.A. I O/Jarocin N r 91  109 0  1131  0 0 0 0  0 0 0 0  1 3 0 0  194 2  w  nieprzekraczalnym term inie do 
dnia 17  marca 2 0 1 5  r.

Uwaga: Przez wniesienie wadium  w  term in ie , rozumie się uznanie w  dniu  17  marca 2 0 1 5  r. rachunku bankowego Urzędu wym aganą kw otą  wadium . Na 
dowodzie w p ła ty  wadium  podać należy N r dzia łk i, której w ad ium  dotyczy.
- Dowód wniesienia wadium  przez uczestnika przetargu podlega przedłożeniu kom isji przetargowej przed otwarciem przetargu.

- Wadium wpłacone przez osobę, która przetarg wygra zaliczone zostanie na poczet ceny nabycia nieruchomości.
Pozostałym osobom wadium  zostanie zwrócone nie później niż przed upływem 3 dni od dnia odpowiednio: odwołania przetargu, zamknięcia przetargu, 
unieważnienia przetargu lub zakończenia przetargu wynikiem  negatywnym.

- W adium ulega przepadkowi w  razie uchylenia się uczestnika, który przetarg wygra, od zawarcia um owy notarialnej.

O wysokości postąpienia decydują uczestnicy przetargu, z tym  że postąpienie nie może wynosić mniej niż 1% ceny wywoławczej, z zaokrągleniem w  górę do 
pełnych dziesiątek złotych.
Cena nieruchomości osiągnięta w  przetargu +  podatek od tow arów i usług obowiązujący w  dacie sprzedaży podlega zapłacie przez Nabywcę nie później niż do 
dnia zawarcia umowy przenoszącej własność - uznanie rachunku bankowym Urzędu wym aganą kwotą.

Opłaty notarialne i sądowe związane z zawarciem umowy w  form ie aktu notarialnego oraz założeniem i wpisem do księgi wieczystej w  całości ponosi nabywca 
nieruchomości.

Korzystanie z wszelkich urządzeń infrastruktury komunalnej i technicznej wymaga uzgodnienia z dysponentami sieci i obciąża całkow icie nabywcę nieruchomości. 
Istniejące na nieruchomości urządzenia in frastruktu ry  technicznej i komunalnej mogą być wykorzystywane przez nabywcę ty lko  i wyłącznie na warunkach 
określonych przez dysponenta tych urządzeń.

W  przetargu mogą brać udział osoby fizyczne lub ich pełnomocnicy oraz osoby prawne działające przez ustanowionych w  tym  celu pełnomocników, jeżeli wpłacą 
wadium  w  wyznaczonym term inie.

Uczestnicy przetargu w inn i przed przystąpieniem do licytacji przedstawić Kom isji Przetargowej:
1) osoby fizyczne: dowód potw ierdzający tożsamość (dowód osobisty, paszport);
2 ) osoby prawne.- aktualny wypis z właściwego rejestru oraz upoważnienie udzielone przez organ przedstawicielski;
3 ) pełnomocnicy - pełnom ocnictwo notarialne.

Nabycie nieruchomości przez cudzoziemca następuje z uwzględnieniem przepisów ustawy z dnia 2 4  marca 192 0  r. o nabywaniu nieruchomości przez cudzoziemców 
(Dz. U. z 2 0 0 4  r. N r 167 , poz 1 7 5 8  ze zmianam i).

Burm istrz Jarocina zastrzega sobie prawo odwołania przetargu z uzasadnionej przyczyny.

Szczegółowe informacje dotyczące w /w  nieruchomości można uzyskać w  Urzędzie Miejskim - W ydział Rozwoju Referat Obsługi Inwestorów pokój nr 4 8  w  Jarocinie 
Al. Niepodległości 10 telefon 7 4 9 -9 5  52 od godz. 8°° - 16°°.

i
i

CENTRUM MONITORINGU I

OCHRONA
( 5

o

TIGER
. stcumiY.

TIGER SECURITY JAROCIN

www.tiger-security.pl
tel.: (6 2 ) 74719 29 kom.: 664  669  667 

6 3 -2 6 0  J a ro c in , ul. P odchorążych  2o
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PRO POŻYĆ JA PRZE KSZTAŁCEŃ IA 
PRZEDSZKOLI W JAROCINIE

Zam iar likw idacji z dn iem  31 sierpnia 2015 roku trzech prow adzonych przez gm inę  przedszkoli nr: 1 (ul. Hallera), 5 (ul. W aryńskiego) i 6 (ul. L ibercourt) oraz Zespołu 
Szkół w  W ilkow yi to  ty lko  n iezbędny krok do  przekształcenia p lacówek publicznych w  niepubliczne, bow iem  od 1 września w  tych samych ob iektach będą funkc
jonow ać  przedszkola i szkoły p row adzone przez stowarzyszenia lub  osoby fizyczne.

Przedszkola będą nadal funkcjonować,
b o  l i k w i d a c j a  b ę d z i e  t y l k o  n a  p a p i e r z e

31 sie rpn ia  2015 roku trzy  przedszkola nr: 1 (ul. Hallera), 5 (ul. W aryńskiego) i 6 (ul. L ibe rcou rt) o raz Zespó ł Szkół w  W ilko w y i m ają zostać przekszta łcone w  n iepub liczne . O p ła ty  za p o b y t 
dziecka i za w yżyw ie n ie  pozostaną bez zm ian. P laców ki będą je d n a k  lep ie j dostosow ane  d o  oczekiw ań rodz iców  np. pod  w zg lędem  godz in  o tw arc ia , dostępnośc i w  czasie w akac ji czy 
d o d a tko w ych  zajęć edukacy jnych .

Korzyści
szersza o ferta  zajęć doda tkow ych  
dłuższe godz iny o tw arcia przedszkola 
elastyczny czas pobytu  dziecka
przedszkola czynne podczas w akacji i przerw  świątecznych 
racjonalizacja w yda tków  gm innych pozw o li stw orzyć ż łobek

C z e g o  n i e  z m i e n i a m y

• wysokości o p ła t - pozostaną takie, ja k  w  obecnych przedszkolach 
gm innych

• w ym óg  za trudnien ia  m in im um  70% dotychczasow ej kadry
• w ym agań dotyczących kw alifikac ji nauczycieli
• zasad rekrutacji - pozostaną tak ie  sama, ja k  do  przedszkoli

gm innych  &  a
• p rogram u nauczania
• liczebności oddz ia łów  - max 25 dzieci - ja k  dziś 

w  przedszkolach gm innych
• w yżyw ie n ie -p rzyg o to w yw a n e  

w  kuchniach przedszkolnych, 
o p ła ty -b e z  zm ian

N i e p u b l i c z n e  p r z e d s z k o l e  w  g m i n i e  J a r o c i n

Rodzinna i przyjazna atmosfera
Na teren ie  gm iny  Jarocin funkc jonu je  kilkanaście placówek n iepublicznych. 12 la t tem u, 
w  atm osferze p ro testów  rodziców  i nauczycieli przekształcana była szkoła w  S iedlem inie.O d 
2005 r. działa tam  n iepub liczny zespół szkół, w  skład któ rego  w chodzą szkoła i przedszkole. 
Z roku na rok przybyw a w ychow anków  przedszkola i uczn iów  szkoły. Są w śród nich także 
dzieci dow ożone  przez rodziców  z Jarocina. Co roku szkoła zapew nia uczn iom  aktyw ny 
w ypoczynek w  czasie fe rii z im ow ych i le tn ich, dzięki pozyskiwaniu doda tkow ych  funduszy 
w  ramach pro jektów . Dzięki tem u uczn iow ie b iorą udzia ł w  warsztatach teatra lnych 
i m uzycznych, uczą się pływać, zdobyw ają  ciekawe w iadom ości, uczestniczą

w  jednodn iow ych  wycieczkach. Zespół Szkół w  S iedlem inie 
to  p lacówka z przyjazną atm osferą. Podobnie je s t 
w  pozostałych n iepublicznych placówkach edukacyjnych 
działających na te ren ie  Jarocina i w  podjarocińskich 
w ioskach.

• form a prawna 
(przedszkole n iepub liczne 
zam iast pub licznego) 
i organ prow adzący 
(stow arzyszenie /fundacja / 
osoba fizyczna zam iast gm iny)

• Karta Nauczyciela na Kodeks Pracy - 
jako  fo rm a za trudnien ia  nauczycieli

• pow stan ie  kilkadziesiąt m iejsc 
w  now ym  żłobku

C o  s i ę  z m i e n i

• fo rm a prawna (przedszkole 
n iepub liczne zam iast 
pub licznego) i organ prow adzący 
(stówa rzyszenie/fu ndacja/osoba 
fizyczna zam iast gm iny)

• Karta Nauczyciela na Kodeks Pracy 
fo rm a za trudn ien ia  nauczycieli

• pow stan ie  kilkadziesiąt m iejsc 
w  now ym  żłobku

V

Przekształcenie przez 
______ likwidację

n a  p r z y k ł a d z i e  p r z e d s z k o l a  

„ M a r c i n e k "

Przedszkole „M arc inek" je s t f i
nansowane przez gm inę  Jaro
cin, rodziców  i z subw encji 

rządowej przekazyw anej na
dzieci n iepełnospraw ne. Symulacja 

finansowa prow adzenia „M arcinka" jako 
przedszkola n iepub licznego  pokazu
je, że placówka ta będzie dysponow ała 
tak im  samym budżetem , jak  obecnie. 

Zm iana organizacyjna pozw o li jednak na 
stw orzenia o fe rty  takie j op iek i nad dziećm i 

n iepe łnospraw nym i w  przedszkolu, aby
i f  zapew nia ło  ono  pełen zakres w ym aganego 

wsparcia, rehab ilitac ji i pom ocy specja listów  
w  godzinach przebyw ania dziecka w  p lacówce 

(np. od  7.00 do 16.00-17.00). Pozwoli także na 
maksym alne w ykorzystan ie  budow ane j sali re
hab ilitacy jne j do prowadzenia kom pleksow ej 

te rap ii i rehabilitacji, także po zakończeniu godz
in pracy przedszkola. Będą m og ły  z niej korzystać

także dzieci, które  nie uczęszczają do  „Marcinka", 
a w ym aga ją  tak iego wsparcia. N iepub liczny p o d m i
o t prow adzący przedszkole będzie m ó g ł stw orzyć 
ośrodek rehab ilitacy jny z kon traktem  z NFZ, co może 
zapew nić bezpłatną rehab ilitac ję  dzieci.

D la c z e g o  p r z e k s z t a łc a m y

W ciągu  osta tn ich czterech lat w  siedm iu gm innych  
przedszkolach liczba dzieci zw iększyła się o 68, na tom i
ast liczba e ta tów  nauczycieli oraz pracow ń ików  obsługi
1 adm in istrac ji aż o ponad 35 eta tów . W ydatki na w yna
grodzenia w  gm innych  przedszkolach w zrosły aż o46% ! 
W 2010 roku w yda tk i na u trzym anie  przedszkoli w yn ios ły  
5,2 m in zł, a w  roku 2014 - ponad 8,1 m in zł. Przy tak szy
bko rosnących za trudn ien iu  i wydatkach, gm iny  nie stać 
na prow adzenie ty lu  p lacówek publicznych, stąd decyzja 
o zm ianie fo rm y ich prowadzenia. Liczne przykłady na te 
renie naszej gm iny  pokazują, że prow adzenie  dzia ła lnoś
ci edukacyjne j może być realizowany dużo e fektyw nie j,
2 d o b rym i i bardzo d o b rym i efektam i i bogatszą o fe rtą  
■ przez p o d m io ty  n iepub liczne niż publiczne.

Z raportu  Najw yższej Izby  
Kontroli
o  p r z e d s z k o l a c h  p u b l i c z n y c h  

i n i e p u b l i c z n y c h :

Z „O b ję te  kon tro lą  NIK przedszkola 
pub liczne  i n iepub liczne  zapew nia ły 
przedszkolakom  o d p o w ie d n ie  w arunk i do  
osiągania go tow ośc i szkolnej. Placówki te  
m ia ły w ykw a lifikow aną  kadrę, o d p o w ie d n io  
przystosowane sale i sprzęt dydaktyczny." 
(Sierpień 2014 r.)

P r z e k s z t a łc e n ie  

k r o k  p o  k r o k u

C h c e s z  w i e d z i e ć  w i ę c e j  

o  p l a n o w a n y c h  

p r z e k s z t a ł c e n i a c h ?

U rząd M ie jsk i w  Jaroc in ie , 
al. N ie p o d le g ło śc i 1 0 -1  p ię tro  
Pisz: se k re ta ria t@ ja roc in .p l, 
d z w o ń : (62) 74 99 502, (62) 74 99 503

Jeśli pod koniec lu tego  radni m iejscy pode jm ą uch
w ały o zam iarze likw idacji placówek, w  marcu gm ina 
og łosi konkurs o fe rt na prow adzenie  n iepublicznych 
przedszkoli. W  skład kom isji konkursow ej w e jdz ie  3 
przedstaw icie li rodziców  oraz 3 przedstaw icie li gm iny  
Jarocin. W kw ie tn iu  nastąpi w y ło n ie n ie  p o d m io tó w  
prowadzących p laców ki n iepub liczne  i dop iero , gdy 
będzie on  znany i po jaw i się satysfakcjonująca oferta, 
radni rozpatrzą uchw ały o likw idac ji przedszkoli p u b 
licznych. W przypadku n iew yłon ien ia  organu p row 
adzącego przedszkole w  drodze konkursu, w ładze 
gm iny  zdecydują  o pod jęc iu  działań gw arantu jących 
funkc jonow an ie  przedszkoli od  1 września.

•.m .

http://www.jarocinska.pl
mailto:sekretariat@jarocin.pl
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LEKKA ATLETYKA

Trzy złota P rze ła ju
Trzy z ło te  m edale w yw a lczy li reprezentanci U K S -u  Przełaj Ż e r

ków  w  H a low ych  M is trzostw ach  W ie lkopo lsk i Ju n io ró w  M łodszych  
w  Lekk ie j A tle tyce.

N a  na jw yższym  s to p n iu  p o d iu m  stanęli: M ic h a lin a  Jaśkow iak 
(trene r W ła d ys ła w  B ie rła ), k tó ra  zw yciężyła  w  chodzie  na 2 km  
(czas 10:24,06 s), M a c ie j W iśn iew sk i (trene r R om an W yd u b a ), 

• k tó ry  zw ycięży ł w  b iegu na 1000 m  (czasem 2:57,57 s) o raz Jakub 
B artkow iak (trener Rom an W yduba ), k tó ry  zw yciężył w  chodzie  na
dystansie 3 km  (czas 16:46,93 s).

(p w )

Złoci medaliści Halowych Mistrzostw Wielkopolski

D w a  tu rn ie je  ha low e roze
g ra li w  o s ta tn im  czasie p iłk a 
rze A n to n io  Ja ro c in  z ro czn i
ka 2007. W  ryw a liza c ji o Z ło tą  
P o d ko w ę , k tó ra  o d b y ła  się 
w  R acoc ie , d ru ż y n a  z a n o to 
wała dw a zwycięstwa (2:0 z K a 
n ią  G ostyń  i  3 :0 z W is łą  Borek 
W lkp .) o raz bpzb ram kow y re
m is z C zw órką  Kościan. D zięk i 
te m u  aw ansow a ła  d o  f in a łu , 
w  k tó ry m  p rzegra ła  z F oo tb a ll 
A cadem y Leszno 1:2. N a jle p 
szym p iłka rzem  tu rn ie ju  zosta ł 
gracz A n to n io , Ig o r  Ignaszak. 
W  ro z g ry w k a c h  W in te r  C u p  
2015 w  K a lis z u  p o d o p ie c z n i 
Z dz is ław a  W itczaka  g ra li sys

tem em  każdy z każdym . C hoć 
w  sześciu meczach zdoby li łącz
nie 26 go li, a s trac ili zaledw ie 
5, w y s ta rc z y ło  to  d o  za ję c ia  
d ru g iego  m ie jsca  w  ro z g ry w 
kach. W arto  za to  podkreślić, że 
w  trzech starciach p iłkarze A n 
to n io  za n o to w a li czyste kon to . 
- C hłopcy zaprezentow ali b a r
dzo wysokie umiejętności. Choć  
m ają dopiero 8 la t i  są na samym  
początku swojej przygody z p i ł 
ką, je d n a k  ich zaangażowanie, 
entuzjazm i  am bic ja  pozwalają  
m ieć nadzieję, że wyrosną z nich  
następcy Karo la Danie laka - w y
ja śn ia  Z d z is ła w  W itczak, op ie 
kun  A n to n io . (seb)

ZAWODNICY KTÓRZY BRALI UDZIAŁ W TYCH TURNIEJACH:

Jan Chodorowski, Igor Ignaszak, Marcel Jaskuta, Antoni Kasprzak; Wiktor 
Klarzyński, Maksymilian Klauza, Igor Olejniczak, Szymon Olejniczak, Dawid 
Rybarczyk, Kacper Szymanek, Fabian Szymczak, Filip Szymczak, Jakub 
Świerblewski, Szymon Świerblewski

Halowy Turnie j o Z ło tą  Podkowę Racotu
Wyniki Antonio Jarocin:
Antonio - Czwórka Kościan 0:0
Antonio - Kania Gostyń 2:0
Antonio - Wista Borek 3:0
Antonio - Football Academy Leszno 1:2

Halowy Turnie j W in te r Cup 2015 w Kaliszu 
Wyniki Antonio Jarocin:
Antonio-Oranje Konin (l.zespót) 2:3
Antonio - Oranje Konin (2. zespół) 6:0
Antonio - Pogoń Z. Wola 8:0
Antonio - KKS Kalisz (1. zespól) 3:0
Antonio - KKS Kalisz (2. zespól) 4:1
Antonio - AP Ostrzeszów 3:1

► HALOWA PIŁKA NOŻNA

Regulamin
wyeliminował
gospodarzy

D ru ż y n a  Juna jted , z ło ż o n a  z p iłk a rz y  G K S -u  Ż e r

ków, pokonu jąc  w  fin a le  M a n itę  zw yc ięży ła  w  I  T u rn ie ju  
H a lo w e j P iłk i N o żn e j o P u ch a r Prezesa L Z S  C ie lcza . 
P o jedynek o  p u ch a r b y ł b a rd zo  zacięty. W  re g u la m i
no w ym  czasie b y ł rem is  2:2. W  dogryw ce  ob a  zespo ły 
z d o b y ły  p o  je d n e j b ram ce  i o w yg ran e j zd e cyd ow a ły  
d o p ie ro  rz u ty  karne, k tó re  lep ie j egzekw ow a li gracze 
Juna jted .

W  d w u d n io w y m  tu rn ie ju  rozegranym  w  sa li g im n a 
stycznej Z esp o łu  S zkó ł w  C ie lczy  w ys ta rto w a ło  szesna
ście d ru żyn . W  sobotę  o d b y ły  się e lim inac je  w  czterech 
g rupach , z k tó rych  po  dw ie  najlepsze ek ipy  p rzesz ły  do  
n iedz ie lne j fa zy  fin a ło w e j.

O siem  na jlepszych zespo łów  zagra ło  w  dw óch  ko le j
nych g rupach  o  udz ia ł w  pó łfina łach . U s ta lo n y  wcześniej 
reg u la m in  rozg ryw ek sp raw ił, że z w a lk i o  p u ch a r o d p a 
d ła  d ru żyn a  gosp od a rzy  (p rz y  rów ne j liczb ie  p u n k tó w  
o  w yższym  m ie jscu  w  tabe li n ie  decydow a ła  ja k  zw ykle  
różn ica  b ram ek, lecz w iększa liczb a  s trze lonych  g o li) .

D o  p ó łf in a łó w  a w ansow a ły  Juna jted , M a n ita  o raz 
dw a  zesp o ły  ju n io ró w  G K S -u  Ż erków . W  p ie rw szym  

fa w o ryzo w a n a  ekipa  Juna jted , z ło żo n a  z za w o d n ikó w  
„G ie ksy ” , z rew anżow a ła  się ju n io ro m  swego k lu b u  za 
porażkę  w  e lim in a c ja ch . W  d ru g im  M a n ita  p o ko na ła  
d ru g ą  ju n io rs k ą  d ru żyn ę  G K S -u .

F in a ł b y ł ba rdzo  zacięty. R egu lam inow y czas gry, an i 
dog ryw ka  nie p rz y n io s ły  rozs trzygn ięc ia . R zu ty  karne 
lepiej egzekw ow ali lig o w cy  z Juna jted  i to  o n i w yw a lczy li 
p ie rw s z y  h is to ry c z n y  p u c h a r prezesa L Z S -u  C ie lcza .

Zwycięzcy turnieju w Cielczy - drużyna Junajted

W  p o je d y n k u  o trzec ie  m ie jsce  s p o tk a ły  się dw a  
zespo ły  ju n io ró w  G K S -u  Żerków . „P rz y ja c ie ls k i”  mecz, 

w  k tó ry m  żadna  z d ru żyn  n ie  ch c ia ła  ko legom  z ro b ić  
krzyw dy, zakończy ł się rem isem  2:2, a w  karnych  lepszy 
okaza ł się p ie rw szy zespó ł.

N a jlepszym  strze lcem  tu rn ie ju  zo s ta ł D a w id  B o ro - 
w ia k  (M a n ita )  - zdobyw ca  cz te rnas tu  b ram ek (d rug ie  
m iejsce w  tej k lasy fikac ji za ją ł D a riu sz  A dam sk i -11  go li, 
a trzecie  Sebastian W o jte ck i - 9 g o l i .- oba j Juna jted ).

N a jle p s z e g o  b ra m k a rz a  w y b ra l i p rz e d s ta w ic ie le  
d ru żyn  w ystępu jących  w  fazie  fin a ło w e j. T y tu ł p rzyp a d ł 
S ebas tianow i S obczakow i ( ju n io rz y  G K S -u  Ż e rków ).

- Myślę, że możemy być zadowoleni z tu rn ie ju . Poziom  
sportowy był niezły. K ib iców  n ie  zabrakło. Widać, że je s t 
zapotrzebow an ie  na  tego typu im prezy. Każdy z p i łk a 
rzy o trzym a ł c iep ły po s iłe k  o raz napoje. Jeden z graczy  
GKS-u Żerków  pow iedz ia ł m i, że je ż e li będziemy o rgan i

zować ko le jny ta k i tu rn ie j, to  na pewno do nas przy jadą  
zagrać - p o d su m o w a ł M a c ie j S tam ie row sk i, jeden  z o r 
g a n iz a to ró w  zaw odów .

( fa f )

WYNIKI 1 TURNIEJU HALOWEJ PIŁKI NOŻNEJ 0 PUCHAR PREZESA LZS CIELCZA:

Faza eliminacyjna-. Grupa D:
Grupa A: Junajted - Sław-Piek 7:2
SW Poznań - FC Zalesie 1:2 GKS Żerków (juniorzy 1) -  Sokół Boguszyn 1:0
LZS Cielcza (juniorzy) - GKS Żerków (juniorzy II) 0:1 Junajted - GKS Żerków (juniorzy 1) 1:2
SW Poznań - LZS Cielcza (juniorzy) 3:0 Sław-Piek - Sokół Boguszyn 2:0
FC Zalesie - GKS Żerków (juniorzy II) 1:2 Junajted - Sokół Boguszyn 2:0
SW Poznań - GKS Żerków (juniorzy II) 1:3 Sław-Piek - GKS Żerków (juniorzy 1) 0:0
FC Zalesie - LZS Cielcza (juniorzy) 3:1 Tabela:

1. GKS Żerków (juniorzy 1) 3 7 3:1
Tabela: 2. Junajted 3 6 10:4
1. GKS Żerków (juniorzy II) 3 9 6:2 3. Sław-Piek 3 4 4:7
2. FC Zalesie 3 6 6:4 4. Sokół Boguszyn 3 0 0:5
3. SW Poznań 3 3 5:5
4. LZS Cielcza (juniorzy) 3 0 1:7

Faza finałowa:
Grupa 8: Grupa E:
Manita - KS Jarocin 10:0 Neorol Chrzan - GKS Żerków (juniorzy II) 2:3
Neorol Chrzan -  Błękitni Sparta Kotlin 1:1 LZS Cielcza -  Junajted 1:3
Manita -  Neorol Chrzan 2:2 GKS Żerków (juniorzy II) - LZS Cielcza 1:1
KS Jarocin - Błękitni Sparta Kotlin 0:5 Neorol Chrzan - Junajted 0:5
Manita - Błękitni Sparta Kotlin 3:0 GKS Żerków (juniorzy II) - Junajted 2:6
KS Jarocin - Neorol Chrzan 2:4 Neorol Chrzan - LZS Cielcza 1:3

Tabela:
Tabela: 1. Junajted 3 9 14:3
1. Manita 3 7 15:2 2. GKS Żerków (juniorzy II) 3 4 6:9
2. Neorol Chrzan 3 5 7:5 3. LZS Cielcza 3 4 5:5
3. Błękitni Sparta Kotlin 3 4 6:4 4. Neorol Chrzan 3 0 3:11
4 . KS Jarocin 3 0 2:19

Grupa F-.
Grupa C: FC Zalesie - Manita 0:2
LZS Cielcza - Łobez 2:1 GKS Żerków (juniorzy 1) - Wilkowyja 4:0
Wilkowyja • Mart-Kac 1:0 FC Zalesie - Wilkowyja 3:1
LZS Cielcza - Wilkowyja 5:0 GKS Żerków (junioizy 1) - Manita 2:4
Łobez -  Mart-Kac 3:0 GKS Żerków (juniorzy 1) - FC Zalesie 1:1
LZS Cielcza - Mart-Kac 0:0 Manita - Wilkowyja 5:1
Łobez - Wikowyja 2:4 Tabela:

1. Manita 3 9 11:3
Tabela: 2. GKS Żerków (juniorzy 1) 3 4 7:5
1. LZS Cielcza 3 7 7:1 3, FC Zalesie 3 4 4:4
2. Wilkowyja 3 6 5:7 4. Wilkowyja 3 0 2:12
3. Łobez 3
4. Mart-Kac 3

3
1

6:6
0:4 Półfinały:

Junajted - GKS Żerków (juniorzy 1)

GKS Żerków (juniorzy II) Manita
M ecz o III m iejsce:

3:1
0:3

l GKS Żerków (juniorzy 1) - GKS Żerków (juniorzy II) 2:2 (k. 3:2)

, Finał:
! Junajted - Manita 3:3 (k. 5:3)

LICZBY TURNIEJU:

40 spotkań 130 zawodników J. 5 4)
bramki

http://www.jarocinska.pl
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► SIATKÓW KA-III LIGA KOBIET B SPRINT

Medal po porażce
D ru ż y n a  T K S -u  S ia tka rz  za ję ła 

trzecie m iejsce w  rozgryw kach I I I  lig i 
B kob ie t. C o  p ra w d a  podop ieczne  
M ic h a ła  Sorka p rzeg ra ły  w  rew an
żu 2:3 z M K S -e m  M O S  S łupca , ale 

pewna w ygrana w  p ierw szym  meczu 
w  Ja roc in ie  za pew n iła  im  p o d iu m .

- Jechaliśm y do Słupcy  w  ro l i f a 
woryta, z trzysetową zaliczką. Żeby  

zdobyć brązowe m edale wystarczało  
nam wygranie jednego seta. Wiedzie
liśm y jednak , że n ie  będzie ta k  ła two  
ja k  w  Jarocin ie . Po pierwsze p rzeciw 
n iczki będą g ra ły  u siebie. Po d rug ie  
sala, w  k tó re j g ra liśm y była specyficz
na i  bardzo m ała. G ra liśm y ju ż  tam  
wcześniej i  n ie um ie liśm y sobie z tym  
poradzić  - m ó w ił p rzed  m eczem  M i 
chał Sorek, trene r T K S -u .

S łu p cza n k i lep ie j zaczę ły  sp o 
tk a n ie . O b ję ły  p ro w a d z e n ie  6 :2  
i p ra k tyczn ie  p rzez ca łą  p a rtię  nie 
p o z w o liły  ja ro c in ia n k o m  na n a w ią 
zanie ko n tak tu . Z d o b yw a ły  p u n k ty  
seriam i wykorzystując błędy i w ygra ły 

Wysoko - d o  14.
- W  p rze rw ie  pad ło  k ilk a  ostrych  

słów, bo p ierw szy set pokazał, że go
spodynie są bardzo zmotywowane, by 
udowodnić, że po rażka  sprzed tygo
dnia n ie  oznacza, że nie p o tra fią  g ra ć  
- o p ow iada  Sorek. - 1 drugiego seta 
zaczęliśmy zdecydowanie lepiej. P ro
w adziliśm y 8:4, 10:6, 13 :9  i  18:13. 
M ieliśm y p ięć  punktów  przewagi i  wte
dy, ja k  to  często w żeńskiej siatkówce  
bywa, coś się zacięło. S traciliśm y sześć 
kolejnych punk tów  i  M K S  wyszedł na 
prow adzenie  19:18. Końców ka seta

► NADZIEJE OLIMPIJSKIE Z ŻERKOWA

Zawodnicy i trener wśród laureatów
S ze śc io ro  z a w o d n ik ó w  o ra z  

trener U K S -u  P rze ła j Ż erków  zo 

sta li lau rea tam i 44. edycji konkursu 
im . K a ro la  H o ffm a n a . N agrodzen i

t-aureaci Konkursu Nadziei Olimpijskich im. Karola Hoffmana z klubu UKS Przełaj Żerków

była dramatyczna. Prowadzenie zm ie
n ia ło  się. N a szczęście wygraliśmy go na 
przewagi - 27 :25  i  zapewniliśm y sobie 
m edal - re lac jonu je  trener S iatkarza.

Trzecią  p a rtię  T K S  zaczą ł je sz 
cze w  ta k im  sam ym  u s taw ien iu  ja k  
d w ie  p o p rz e d n ie . - C hcia lem , aby  
podstawowy sk ład  odskoczył na  pa rę  
punktów, a późn ie j zm ienn iczk i utrzy
m ały w yn ik - m ó w i Sorek. - Niestety  
ta k  się n ie  stało. R yw a lk i odskoczyły 
od  początku, a nam  n ie  udaw ało  się 
zniwelować strat. N a  parkiecie pojaw ił}' 
się zm ienniczki, ale one również nie  
p o tra fiły  odm ien ić  losów seta i p rze
g ra liśm y do 18.

C zw artego  seta S iatkarz ro z p o 
czął w  rezerwowym  składzie. Począt
kowo żadnej z drużyn nie udaw ało  się 
wywalczyć większej niż dwupunktowej 
przew agi. - W  pewnym momencie ze
spół z Słupcy zupełnie stanął. Zdoby
liśm y siedem kolejnych oczek. Niestety 
chwilę późn ie j to nam  zdarzył się prze
stój i  na tablicy p o ja w ił się rem is 16:16. 
N a  szczęście do końca g ra liśm y  ju ż  
konsekwentnie, bez większych błędów  
i  wygraliśmy pa rtię  25:22 i  o końcowym  
wyniku decydował tie-break - opow iada 
trener S iatkarza.

P ią tą  p a rtię  i  ca ły  m ecz w yg ra ł 
zespół M K S -u  M O S  Słupca (15:10), 
ale m eda l p rzyp a d ł ja ro c in ia n ko m . 
- T ie-b reak to  ja k  w iadom o lo te ria . 
W  naszym zespole na boisku po jaw iła  
się jeszcze je d n a  zawodniczka, k tó 
ra  tego d n ia  nie m ia ła  jeszcze okazji 
pograć. W  takich spotkaniach bardzo 
ważne jest, by zm ienniczki m ia ły  okazję

d o łą czy li do  g rona  w ie lkopo lsk ich  
lekkoa tle tycznych  nadz ie i o l im p ij
skich.

Ju ż  p o  raz  44. w  W ie lk o p o l-

poczuć, że również są istotne d la  d ru 
żyny. M im o  po ra żk i podję liśm y walkę  
i  co ważne zdobyliśmy medal. Szkoda 
tylko, że by ł to ju ż  nasz osta tn i mecz 
w  tym  sezonie. - p o w ie d z ia ł M ic h a  
Sorek.

M is trz o s tw o  I I I  lig i B  kob ie t w y 
w a lczyła  drużyna A m b e r K a lisz , k tó 
ra dw ukro tn ie  pokonała  SPS Słupca.

(fa f)

sce p rzyznano  nag ro d y  im . K a ro la  
H o ffm a n a , w yb itnego  sportow ca, 
jednego z trene rów  W underteam u. 
N agrody te przyznawane są dziesię-

MKS MOS Słupca
TKS Siatkarz Jarocin 3:2
(25 :14 ,25 :27 ,25 :18 ,22 :25 ,15 :10 )

Skład Siatkarza: Anna Bednarek (kapitan), Jo
anna Bednarek, Aneta Bartkowiak, Julia Kaiiszan, 
Zuzanna Tyl, Patrycja Ignasiak, Marika Durska 
(libero), Agnieszka Becela (libero), Martyna 
Kujawa, Wiktoria Korzyniewska, Aleksandra Styś

c iu  na jlepszym  m ło d y m  lekkoa tle 
to m  w  każdej ka tegorii w iekowej za 
osiągnięcia sportowe w  poprzedn im  
roku . Pod ocenę brane są w yn ik i, 
uzyskane przez m ło d y c h  sp o rto w 
ców  w  m istrzostwach województwa, 
m iędzyw o jew ódzk ich , o g ó ln o p o l
skich o raz m iędzynarodow ych . Za 
sukcesy, os iągane w  2014 r., w y 
ró ż n io n o  w y ją tko w o  lic zn ą  grupę 
za w o d n ikó w  U K S -u  P rze ła j Ż e r

ków. Już w  ka te go rii dz iec i w śród  
n a jle p s z y c h  z n a la z ło  się d w ó c h  
za w o d n ikó w  z Ż e rkow a  - W ik to r  

S m olaga  i K a cp e r W ieruszew ski. 
Spośród  m ło d z ik ó w  w  g ron ie  la u 
rea tów  zn a le ź li się M ic h a lin a  Jaś- 
kow iak, M iło s z  Gendaszyk i  M ac ie j 
W iśn iew ski. W śród ju n io ró w  doce
n io n o  os iągn ięc ia  Pa tryka  Bzow e
go. W  g ron ie  dz ies ięc iu  la u rea tów  
zna lazł się rów nież jeden z trenerów  
k lu b u  z Ż erkow a  -D a w id  B ie rła .

U ro c z y s to ś ć  w rę c z e n ia  n a 
g ró d  la u re a to m  konku rsu  od b y ła  
się w  U rzę d z ie  M a rs z a łk o w s k im  
w  P oznan iu .

(p w )

► SIATKÓWKA

•  T rzy  w  kadrze
Trzy m łodz iczk i TKS-u S ia tkarz 
zosta ły pow ołane do Kadry W ie l
kopolski na Turniej Nadziei O lim 
p ijsk ich . W  zgrupow an iu , które 
od 15  do 2 2  lutego odbędzie się 
w  S ta rych  O borzyskach w ezm ą 
u d z ia ł P a tryc ja  Ignas iak , Ju lia  
K ita  i M artyna  Ku jaw a. W  czte r
nastoosobow ej kadrze zna laz ły  
się zaw odn iczk i z ośm iu klubów . 
Trzy p rzeds taw ic ie lk i oprócz ja 
rocińskiego S ia tkarza ma także 
E nerge tyk  Poznań (m is trz y n ie  
W ie lkopo lsk i w  te j ka tegorii w ie 
kow e j).

• D z ie w ią te  m iejsce 
m ło d z icze k

D rużyna TKS-u S ia tka rz  za ję ła  *  
o s ta te czn ie  d z ie w ią te  m ie jsce  
w  W ie lk o p o ls k ie j L id ze  M ło 
d z ic z e k . W  o s ta tn im  tu rn ie ju  
o m ie js c a  8 -1 0 ,  roze g ra n ym  
w  Poznaniu podopieczne Adam a 
Sobczaka przegra ły oba mecze 
1 :2 . Z A m berem  Kalisz (1 4 :2 5 , 
2 5 :2 2 , 9 :1 5 )  i z UKS ZSMS Po
znań (1 7 :2 5 , 2 5 :6 ,  7 :1 5 ) .

► RUGBY

• R eprezentacyjne 
p u n k ty

M a c ie j Ż a rc z y ń s k i, z a w o d n ik  

S pa rty  Ja ro c in , po raz ko le jny  
z a g ra ł w  re p re z e n ta c ji P o lsk i 
U -1 8 . W  spotkaniu z rów ieśnika
m i z Litwy, wygranym  przez naszą 
d rużynę  4 0 :5 ,  po e fe k tow n ym  
przy łożen iu  zdoby ł 5  punktów . 
Sparing i z L itw ą  by ły  ko le jnym  
e ta p e m  p rz y g o to w a ń  d o  M i
s trzos tw  Europy Jun io rów , k tó 
re w  ty m  roku  o d b ę d ą  s ię  na 
p rze łom ie  m arca i kw ie tn ia  w e 
Francji.

• Prezes z n a g ro d ą  
M is trz o s tw a  E uropy J u n io ró w  
w  Rugby, k tó re  o d b y w a ły  s ię  
m .in . w  Żerkow ie  zosta ły w ybra 

ne na jlepszą  spo rto w ą  im prezą  
2 0 1 4  roku w  W ielkopolsce w  ple
b iscyc ie  G łosu W ie lkopo lsk iego . 
H ono row ą  s ta tue tkę  w  im ie n iu  
o rgan iza to rów  odebra ł M ateusz 
Boruta - dy rek to r finansow y m i
s trzostw , prezes S party  Jarocin .

• S p a rin g  se n io ró w  
Seniorzy S party  Jarocin  zagra ją  
w  n iedzie lę spa ring  z d rugo ligo - 
w ą  drużyną NKR Chaos Poznań. 
S potkan ie  zostanie rozegrane na 
boisku ze sztuczną naw ierzchn ią  
w  J a ro c in ie  (po czą te k  o godz. 
1 6 .3 0 ) .
S pa rtan ie  p rzyg o to w u ją  się do 
rundy  w io se n n e j e lim in a c ji do 
M is t rz o s tw  P o ls k i S e n io ró w  
w  R ugby 7 . J a ro c iń s k i ze sp ó ł 
za jm uje  aktua ln ie  trzecie  m iejsce 
w  g rup ie  zachodn ie j.

(fa f)
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Miesiąc
poślizgu
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► JAROTA JAROCIN ROZPOCZYNA KOLEJNY ROZDZIAŁ

EJ-

Ze sporym  poś lizg iem  ro z 
poczę li p rzygo tow an ia  do  ru n 
d y  w io se n n e j p iłk a rz e  Ja ro ty . 
W  p ie rw s z y c h  za ję c ia c h  - 4 
lu te g o  - p ro w a d zo n ych  przez 
...G rze g o rza  W e so łow sk iego , 
k tó ry  n a d a l b ę d z ie  tre n e re m  
p ie rw s z e g o  z e s p o łu , w z ię ło  
u d z ia ł szesnastu zaw odn ików . 
W śró d  n ic h  z n a le ź li się m .in . 
M ic h a ł G o liń s k i, Łukasz B ia - 
ło ż y t i D o m in ik  C h rom iń sk i.

- N a treningu p o ja w ili się p i ł 
karze, którzy m ają  ważne umowy 
z klubem. Większość z nich będzie 
nadal wiosną reprezentować nasze 
barw y - m ó w i M ic h a ł S im o n , 
d y re k to r k lubu .

Z  g ra c z y  w y s tę p u ją c y c h  
jes ien ią , w io sn ą  w  Ja rac ie  nie 
zobaczym y K a m ila  S te fan iaka 
i Ig o ra  S kow rona  (przesz li do  
B ia łego O rła  K o źm in ), Jędrzeja 
Ludw iczaka  i Jakuba A d a m k ie 
wicza (G rom  W olsztyn), K rystia 
na Benuszaka (p o w ró t d o  S ta li 
Pleszew) oraz M iło s z a  F ilip iaka  
(kontuzja). N ow ego k lubu  szuka 
także A d ria n  C ieślak.

W  tym  tyg o dn iu  ja ro c in ia cy  
zagra ją  dw a sparing i. W  środę 
zm ierzą się z przebywającym  od  
pon iedz ia łku  na obozie  w  Ja ro 
c in ie  D o lc a n e m  Z ą b k i (godz. 
16 .30), a w  sobotę  p o d e jm o 
w ać będą Pelikana N iechanow o, 
w  k tó re g o  b a rw a c h  w y s tę p u 
ją  b y li  g racze J a ro ty : H u b e r t 
O c z k o w s k i, D a m ia n  P a w la k  
i  A d rian  Owczarek (godz. 12.30).

(fa f)

PIŁKARZE NA PIERWSZYM TRENINGU:

H u b e rt A n tk o w ia k , Łuka sz  B ia ło - 
ży t, D o m in ik  C h ro m iń s k i, B a rtosz  
C ie rn ie w sk i, K rzysz to f C zabańsk i, 
D a w id  D o la ta , A d a m  D u ro w ic z , 
M ic h a ł G robe lny, M ic h a ł G o liń sk i, 
B a rto sz  K ie lib a , S im on  K ra w czyk , 
P io tr  S a p rito n o w , P io tr  S k o k o w - 
sk i, M a c ie j S tro n ka , A d ria n  Szady, 
M a rek  W ita .

PŁAW SPARINGÓW JAROTY:

• 11 lutego

Jarota Jarocin -  Dolcan Ząbki 

(godz. 16.30)

•  1 4  lutego

Jarota Jarocin -  Pelikan Niechanowo 

(godz. 12.30)

•  2 1  lutego

Jarota Jarocin -  Victoria Ostrzeszów
I

g  •  2 8  lutego
Jarota Jarocin - Wista Borek Wlkp.

• 2 8  lutego

Jarota Jarocin - Dąbroczanka Pępowo

• 7  m arca j |

Jarota Jarocin -  LZS Cielcza

O G Ł O S Z E N I E

£ęśnieMscy
Jarocin "u l.  Powstańców W lkp. 1 

(biurowiec nowej fabryki mebli)

MAT. BUDOWLANE
KOSTKA BRUKOWA
PRO M O CYJNE CENY!

OPAŁ KLINKIER
C zy n n e  w  g odz. 7 .0 0 - 1 7 . 0 0  

sob. 7 . 0 0 - 1 4 . 0 0

kom . 6 0 ( ^ 6 0 0 - 1 9 9
■a........... i, i i . . i. i.  ■■■.....................■■■■■■■ ■ . .
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Nowy prezes 
zapowiada sponsorów
J D o p ie ro  n a  c z w a rte j c z ę śc i w a ln e g o  z e b ra n ia  c z ło n k ó w  J a r o ty  J a r o c in  u d a ło  s ię  w y b ra ć  n o w e g o  p re z e s a  
k lu b u . Z o s ta ł  n im  M a re k  Ś c iś la k , k tó ry  ...jak o  p ie rw sz y  z  p o p r z e d n ie g o  z a r z ą d u  J K S -u  p o d a ł  się  d o  d y m is ji. 

15 o s ó b  g ło s o w a ło  z a  w y b o re m  je d y n e g o  k a n d y d a ta  n a  s z e fa  J a ro ty , a  trz y  b y ły  p rz e c iw n e .

Rozw iązała się też kwestia trenera Jaroty. D ru 
żynę sen io rów  w  da lszym  c iągu będzie p ro w a d z ił 
G rzegorz  W esołow ski, k tó ry  s z ko lił p iłk a rz y  ju ż  
jesien ią . - Piłkarze lada dzień wrócą do treningów. 
M usim y nadrob ić tych k ilk a  straconych d n i - m ó w ił 
na w a lnym  M a re k  Ściślak.

R ok 2015 m a być - zdan iem  szefa Ja ro ty  - cza
sem na „poukładan ie  k lubu  od now a” . - M am y małe 
przeszkody, przede wszystkim po d  względem finanso
wym. Myślę, że zostaną one uregulowane w  przeciągu 
sześciu miesięcy. Jeżeli n ie  uda się dotrzym ać tego 
term inu, postaram y się to  zrob ić  w  ciągu siódmego 
czy ósmego m iesiąca - w y jaśn ia  M a re k  Ściślak.

Za tyd zień  sponsorzy i zarząd
16 lu tego  na kole jnej części w a lnego zebran ia  

zostaną przedstawieni m .in. kandydaci na członków 
zarządu k lubu , k tó rych  m a być p ięc iu  o raz spon
sorzy. Jak zapow iada  now y szef Jaro ty, nie będą 
to  f irm y  z pow ia tu  ja roc ińsk iego . - N ie  są to f irm y  
nawet z województwa, tylko z innyph części Polski. Są 
to  przedstawiciele branży związanej z opakow ania
m i, je s t też ra fine ria  w  tym wszystkim. Nieduża, ale 
prężnie działająca. Ich  nazwy zostaną ujawnione na  
kolejnym  walnym, po  podpisan iu  wszystkich um ów - 
dodaje  Ściślak.

N ie m ogli w  rok, udało  się w  trzy  

m iesiące
N o w y  szef Ja ro ty  zapewnia, że szukanie spon

so ró w  na terenie całego k ra ju  trw a ło  jeszcze za

► SIATKÓWKA - KADECI

Nowym prezesem Jaroty został Marek Ściślak (drugi z prawej)

czasów poprzedn iego  zarządu, je d n a k  w tedy nie 
za p a d ły  żadne konkre tne  decyzje. - Szukaliśm y  
wcześniej w  całej Polsce, ale nie p o tra filiśm y znaleźć. 
Teraz też nie było łatwo, bo trw a ło  to  trzy miesiące. 
N ie  zawsze nam  wychodzi to, co m y sobie gdzieś tam  
w  głowach układamy. Po prostu potem następuje zbieg

okoliczności i  zna jdu ją  się odpowiednie osoby, które  
podejm ują  lem at i  zaczynają pomagać. To je s t cala 
filo zo fia  tego - tłu m a czy  M a re k  Ściślak i dodaje: 

- Jeżeli nie byłoby tych sponsorów, to automatycznie  
nie byłoby możliwości, żebym został prezesem.

(seb)

KAŻDEGO DNIA NOW E INFORMACJE

Szansa 
na sukces

M K S  Ja roc in  p o ko na ł 3:0 Energetyka 
Poznań w  pierw szym  meczu o  p iąte miejsce 
w  W ielkopolskiej L idze Kadetów. Rewanżowe 
spotkanie zostanie rozegrane za m iesiąc (po 
feriach) w  Poznaniu.

P odop ieczn i G rzegorza G a łuszk i, k tó 
rzy  w  b a rd zo  dob rym  s ty lu  w yg ra li grupę 
e lim in a cy jną , n ieste ty  zaw ie d li w  tu rn ie ju  
p ó łf in a ło w y m . W  zaw odach  rozegranych  
w  Jarocin ie  gospodarze przegra li dw a mecze 
(z A m berem  K a lisz  i U K S -em  M O S  C zarn i 
O strow ite ) i  nie aw ansow ali do  fina łów . Po
zosta ła  im  w alka o p ią te  miejsce.

W  pierwszym spotkaniu rozegranym w  sali 
g im nastyczne Zespo łu  Szkół Ponadgim na- 
z ja lnych  n r  1 ja ro c in ia c y  pewnie pokona li 
Energetyka  Poznań (25:19, 27:25, 25:17) 
i w  rewanżu wystarczy im  jeden w ygrany set, 
by zająć piąte miejsce w  Wielkopolsce. - Bezpo
średnio po  turn ie ju  półfinałowym  było poczucie 
niedosytu, ale ju ż  na spokojnie mogę powiedzieć, 
że zajęcie piątego miejsca w  Wielkopolsce będzie 
wielkim sukcesem naszego zespołu - powiedział 

G rzegorz Gałuszka, trener M K S -u . (fa f)

iarocinskafij
“  Zawsze ta  n. g azę  Ty
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http://www.jarocinska.pl

